
   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

T.C. 
İSTANBUL

 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ'NE
BİLİRKİŞİ RAPORU

Dosya No: 2016/32 Esas

 Çözümü yapılmak üzere tarafıma tevdi edilen İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi’nin 
2016/32 Esas sayılı dava dosyasının SEGBİS (Sesli ve Görüntülü İletişim Sistemi) ile yapılan;

11/06/2019 tarihli 93. celsesine ait "1. Bölüm:  01:09:13" ve "2. Bölüm: 00:36:14" süre 
olmak üzere toplam 1 saat 45 dakika 27 saniye süreli,

12/06/2019 tarihli 94. celsesine ait "1. Bölüm:  01:09:25", "2. Bölüm: 00:10:43" ve "3. 
Bölüm: 00:20:41" süre olmak üzere toplam 1 saat 40 dakika 49 saniye süreli SEGBİS 
kayıtlarının çözümü tarafımca yapılmış olup,

 Toplam süresi 3 saat 26 dakika 16 saniye olan SEGBİS kaydının çözümü [1-51] 
sayfaları arasında UYAP Bilirkişi Portalı üzerinden e-imzalı olarak mahkemenize sunulmuştur.

Takdir mahkemenize ait olmak üzere gereğini arz ederim.17/04/2019

ALAADDİN ÇETİNASLAN            
Görüntü ve Ses Kaydı Çözümleme Uzmanı 

 e-imza                              

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 



   İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi                   2016/32 Esas

   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

  

 

 
 

  

11/06/2019 TARİHLİ 93. CELSE 1. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS'le sesli ve görüntülü kayıt sistemi vasıtasıyla 
dinleyeceğiz seni, kayıt başladı. Sana hatırlattığımız olayla ilgili, yargılama konumuzla ilgili 
tanıklığını dinliyoruz, ne anlatacaksın bize?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Efendim bir bombalama olayı olduğu şeklinde, Mc 
Donalds'a bir bombalama olduğu şeklinde şubemize haber gelince ekiplerimiz  olayın üzerine 
gittiler, ben büro memuru olduğum için büroda kaldım, tahkikatını ben yaptım, yani tahkikatını 
ben yaptım derken yani müdürlerimizin, amirlerimizin emri altında ifade alınması gerekenlerin 
ifadesini aldım, adliyeye intikal ettirdik. 

MAHKEME BAŞKANI:  TEM'di değil mi büro dediğin, TEM Şube'nin?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet efendim TEM Şube'ydi. 
MAHKEME BAŞKANI:  Terör olayı olarak size ihbar mı geldi? 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: İhbar geldi, öyle hatırlıyorum, bir bombalama oldu 

dediler, ekipler oraya sevk edildi...
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam, sen büro memuru olarak ifade almakla mı 

görevliydin?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Ha olay yerini falan görmedin, olay yerine intikal etmedin, 

değil mi?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Hayır, ekiplerimiz intikal etti ben intikal etmedim 

ama bilahare Yasin Hayal miydi, Yasin Hayal olması lazım İstanbul'da veyahut da nerede 
yakalandıysa getirildikten sonra biz yine olay yerine götürdük, olayı nasıl işlediğine dair Mc 
Donalds'tan taa evine kadar, yani olayın olduğu yere kadar, bombayı hazırladıkları yere kadar 
biz kendisine şube olarak bütün, çok personelle, kaç kişiydik bilmiyorum, çok personelle 
beraber gittik bombayı hazırladıkları yere kadar.

MAHKEME BAŞKANI:  Siciliniz neydi Mustafa Bey? 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: 92719.
MAHKEME BAŞKANI:  92719 TEM Şube görevlisi olarak imzanız var sicilinizin 

üzerinde. Erhan Tuncel'in ifadesini almışsınız, Ekrem Furat diye bir şahsın ifadesini almışsınız, 
Seyfi... Yok Ekrem Furat yok pardon onu başkası almış, Seyfi Yarımbaş ifade tutanağında 
imzanızı, sicilinizi görüyorum daha doğrusu. 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Huri Hayal diye bir şahıs hakkında yine ifade tutanağı tanzim 

etmişsiniz. Bahittin...
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Anlayamadım, ne Hayal, o Hayal'i anlayamadım, bir 

daha söyler misiniz?
MAHKEME BAŞKANI:  Huri, Huri Hayal, Bahittin Hayal. Bunların... 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Annesi ve babasıydı, Yasin Hayal'in annesi ve babası 

olması lazım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yasin'in annesi ve babası diyorsunuz.
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bir teşhis tutanağı var, bu teşhis tutanağında da Mehmet 

Hayal'in ifadesine başvurulmuş...
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI:  Ve buna dair teşhis yaptırılmış. 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  İsmet Korkmaz isimli bir şahsın ifadesine istinaden yine bir 

teşhis yaptırılmış. Bu işlemleri büro memuru olarak siz yaptınız değil mi, bu evrakları siz tanzim 
ettiniz? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Hakim Bey ben ifadeleri aldım, altında imzalarım 
vardır, onları hatırlıyorum ama teşhisi -aradan 10 yıl geçti- hatırlamıyorum, eğer imzam varsa 
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doğrudur yani hatırlayamadım ben o teşhis tutanağını. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. 92719 sicille bu evraklarda sizin de adınız imzanız 

geçiyor. Bu bombalama olayıyla ilgili hatırınızda kalan, önemli gördüğünüz, bize anlatmak 
istediğiniz bir şey var mı?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Yani orada ifadelerde, dosyanın fezlekesinde ne 
yazdıysa odur, hani çok hatırlamıyorum, çok uzun bir zaman oldu. Ben 9 sene oldu olalı, 2004 
diyorsunuz, çok uzun bir süre oldu, yaşım 61 yani hatırlıyorum desem yalan olur ama iadeleri 
net hatırlıyorum, annesinin babasının, öbür 2 tane, Yasin'in ziyarete gittiği evde bulunan 2 
çocuğun ifadelerini de hatırlıyorum, onları ben almıştım. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Dikkatinizi çeken bir şey oldu mu bu olaylar esnasında?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Ayrıca dikkatimi çeken bir şey olmadı, ben zaten büro 

memuru olarak ifade almakla yükümlüyüm, yani tahkikat olay...
MAHKEME BAŞKANI:  Anladım, ifadeleri alıp yazdınız, doğru mu?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Yazı çizi işleriyle görevliydim, evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Peki. Katılan Hrant Dink vekillerinin sorusu var mıdır tanığa?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Var Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Sorular olacak, bunları dinleyip cevaplayınız. 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Peki efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz hangi tarihlerde 

Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünde görev yaptınız? Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünde görev 
yaptığınız tarihlerde hangi görev veya görevleri ifa ettiniz? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: 2001 ve 2010 yılları arasında Trabzon Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğünde çalıştım. Benim çalıştığım Sağ Masa'yla ilgili olarak tahkikat 
evraklarını memur olarak ben yaptım, hangi olaylar olmuşsa onlarda vardım ben, yani yazışma 
işlerinde ben vardım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki her daim Trabzon İl 
Emniyet Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde Sağ Büro Amirliğinde mi çalıştınız? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet efendim. Bir ara Bölücü'de de çalıştım, ondan 
sonra işlerin yoğunluğu sebebiyle oraya başka arkadaşlar verildi, ben Sağ Büro'ya kaldım.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir ara nerede çalıştığınızı 
söylediniz? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Bölücü Masa'da çalıştım bir ara.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bölücü Masa'da çalıştınız. 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet, daha sonra onu başka bir arkadaşa devrettik, 

ben tekrar Sağ Masa'ya devam ettim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hamas'ın ruhani lideri olan 

ve 2004 yılı Mart ayında İsrail'in düzenlediği bir saldırıda yaşamını yitiren Şeyh Ahmet Yasin 
için Trabzon'da 26 Mart 2004'te gıyabi cenaze namazı kılınmış, gösteri yapılmış ve Yasin Hayal 
bu eylemde sloganlar attırmıştır. Siz Sağ Büro Amirliğinde görevlisiniz, Yasin Hayal bu tarih 
itibariyle Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünün Sağ Terör biriminin ilgi alanında olan, 
hakkında çalışma yürüttüğü kişilerden biri miydi? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Değildi efendim. Bildiğim kadarıyla değildi efendim, 
çünkü o görüntüleri bilahare olaydan sonra bilahare şubede eski Teknik Büro'daki arkadaşların 
çekmiş olduğu görüntüleri izleyip içerisinde olabilecek, yani bu Yasin Hayal'i teşhis etmek için 
bütün arkadaşlar toplandılar, tabi onlardan birisi, hangisiydi bilmiyorum, Yasin Hayal'i şudur 
diye teşhis etti, ondan sonra tahkikat biraz daha genişledi şeklinde hatırlıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. Yahya Öztürk ve 
Adem Sağlam'la çalıştınız birkaç sene?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Yahya Bey Şube Müdürümüzdü evet efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Yahya Öztürk o 

dönem TEM Şube Müdürü olarak görev yaptı değil mi?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet efendim. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 13 Mart 2008 tarihinde 
Hrant Dink cinayetine dair inceleme yapan Meclis İnsan Hakları Komisyonu Üyelerine dönük 
beyanda bulunmuş ve bu beyanında Yahya Öztürk; Mc Donald's eyleminin Trabzon İl 
Emniyetinin tüm birimleri tarafından üst düzey önemsendiğini, Ramazan Akyürek dahil tüm 
görevlilerin olay yerine geldiğini beyan etmiş, ifadesinin devamında da Mc Donald's eylemiyle 
ilgili; olay çok hassas, patlayıcı konulmuş, her ne kadar adi bir düzenek dense de bombanın 
hazırlanışı itibariyle adi düzenek gibi görünse de içine beşlik çiviler koymuşlar, orası Mc 
Donalds'ın girişi, eğer gerçek manada o patlayıcı patlayabilmiş olsaydı, bizim nitrat 33 
dediğimiz o gübreden filan da koymuşlar cam kavanozun içerisine, o öyle patlayacak diye 
düşünülmüş, yoksa uzman onun öyle patlamayacağını bilir, onun yoğrulması lazım, belli bir 
kimyevi aşamadan geçirilmesi lazım ki patlasın, gübreler saçılmıştı ortalığa olay yerine ilk 
gittiğimizde, bir de ani ateşlemeli, yani koyup da bir zaman ayarlı falan değil, yani öyle 
profesyonelce değil patlayıcı, ilk adi patlayıcı deniyor ama o patlayıcı gerçekten patlamış 
olsaydı o küçük çiviler belki orada 15-20 yavrumuzu öldürebilirdi, onlar tesirini göstermemiş 
çünkü patlamamışlar, patlayıcıyla içine koyduğunuz çivilerle siz o kadar insanı öldürmek 
istemişsiniz, yani orada neredeyse katliam yapmak istemişsiniz" şeklinde beyanlarda bulunmuş. 
Mc Donald's eylemi Yahya Öztürk'ün tanımladığı şekliyle önemli ve Trabzon İl Emniyet 
Müdürlüğü görevlileri tarafından üst düzeyde önemsenen bir eylem mi olmuştu?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Şimdi müdürler bazında nasıl bir değerlendirme 
yapıldı bilemiyorum, memur bazında ben öyle bir bilgiye sahip değilim ama müdürlerimiz 
başmüdürümüzle beraber veyahut da bizden sorumlu müdür yardımcısıyla beraber ayrı bir 
toplantı yapıp da böyle bir karara varırlarsa ben ondan bihaberim, bilemiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon İl Emniyet Eski 
İstihbarat Şube Müdürü Engin Dinç İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 10 Ekim 2016 tarihli 
duruşmasında; Mc Donald's eyleminin çok büyük bir boyutunun olduğunun değerlendirildiğini 
beyan etmiş ve devamında da "Yahya Öztürk ile bizim özellikle bu Mc Donald's 
bombalanmasından sonra Yasin Hayal'in yakalanmasında ortak hareket ettik, hatta İstanbul'dan 
getiriliş sürecinde yanılmıyorsam az önce ismini zikrettiğim komiser Adem Sağlam İstanbul'a 
gelip İstanbul'dan getirdiler, İstanbul'da yakalanmıştı Yasin" şeklinde beyanda bulunmuştu. 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet, sanıyorum Yahya Bey de gitmişti teslim 
almaya. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yahya Öztürk ve Adem 
Sağlam beraber gitmişlerdi, değil mi? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Öyle sanıyorum çünkü basın duymasın diye gizlilik 
içerisinde yürütülmesi için ben kendi aracımla onların ikisini havaalanına bıraktım, dönüşte yine 
aldık getirdik, basın duymasın diye böyle bir yol takip etmiştik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mc Donald's 
eylemiyle ilgili soruşturma Trabzon İl Emniyetinde Terörle Mücadele ve İstihbarat Şube 
Müdürlüğü görevlileri tarafından beraber mi yürütüldü? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ:  Şimdi onu müdürler bilir yani ama birbiriyle 
yardımlaşma oluyordu, gidip gelmeler oluyordu, bilgi akışı oluyordu, onlar müdür seviyesinde 
olan şeylerdi yani memur seviyesinde bizim bir bilgimiz, bize ancak mahkemeden şu şahısları 
alın getirin, İstanbul'a gönderin mevcutlu dendi, alır gönderirdik, şu şahısların ifadesini alın bize 
gönderin dendiyse öyle yapardık, bu şekil hareket ederdik. Müdürümüzün talimatına göre 
yapardık ama nasıl bir konuşma geçti aralarında, ben o bilginin dışındayım efendim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Trabzon İl Emniyet 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerinden sizinle o dönem muhatap olan birileri oldu mu Mc 
Donald's soruşturması sırasında?

Hani bir şey değil, ifade aldığımızda birer suretini gelip alan arkadaşlar vardı, bazen 
Engin Dinç alırdı, bazen bir görevli gönderirdi alırdı, ben ifadeyi çünkü bitirmeden içeri girildiği 
olurdu, ben "Bitsin ondan sonra vereyim" şeklinde görüşmelerimiz olurdu. Bunun haricinde 
başka bir benimle bir temas olmadı. 
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TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Mülakatlar mı yaparlardı onlar gözaltına alınan 
kişilerle veya şahıslarla?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok mülakat değil de... O 
aşamasını bilmiyorum, ben ifadeyi alırdım, ifadenin birer suretini İstihbarat Şubemize verirdik, 
çünkü olaydan kendilerinin bilgisi olması, kendi artık nasıl bir yol takip ederse onların çalışma 
sistemini bilmiyorum, birer suretini onlara müdürümüzün emriyle verirdik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Emniyet Genel 
Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı görevlileri tarafından 2015 yılında Hrant Dink cinayeti 
soruşturması kapsamına Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğüne ait 
arşivlerde çalışma yapıldı ve bu çalışmada Mc Donald's eylemi, Erhan Tuncel'in bu eylem ile 
ilişkisini ortaya koyan Muhittin Zenit, Tefik Cantürk ve Hüseyin Yılmaz tarafından 
düzenlenmiş, bunların kod adını taşıyan fakat imza içermeyen evraklar bulundu ve bu evraklar 
da soruşturma dosyasına gönderildi, dolayısıyla bugün dava dosyamızda bu evraklar mevcut. 
Şimdi bu evraklar Muhittin Zenit, kod adı Ahmet Dede, Tefik Cantürk, kod adı Sadrettin 
Korkmaz ve Hüseyin Yılmaz kod adı Halit Yıldız tarafından düzenlenmiş görünen belgeler. Bu 
belgelerden 3 tanesi özellikle önemli, biri 26 Ekim 2004, biri 27 Ekim 2004, diğeri de 28 Ekim 
2004 tarihli belgeler, yani Mc Donald's eyleminden 2 gün, 3 gün ve 4 gün sonra düzenlenmiş 
olan, yani Yasin Hayal henüz gözaltına alınmadan ve tutuklanmadan düzenlenmiş olan belgeler 
bunlar. Bu belgelerden 26 Ekim 2004 tarihli belgede şu bilgilere yer verilmiş, denilmiş ki; "Mc 
Donald's isimli kafeye bomba atılması olayıyla ilgili olarak 25 Ekim 2004 günü mutemet 
düzeyinde şahıs ile yapılan görüşmede Yasin isimli şahsın bu olay öncesinde çevresindeki 
kişilerle görüşmesinde kendisinin Çeçenistan'a gitmek istediğini, yakın zamanda Mc Donalds'a 
bomba atacağını beyan ettiğini bildirmişti, konuyla ilgili olarak 26/10/2004 günü devam eden 
çalışmalarda söz konusu eylemi gerçekleştirecek ve Yasin olarak adı geçen şahsın Yasin Hayal 
olduğu, şahsın Ruslara karşı savaşmak için Çeçenistan'a gitmeye çalıştığı, ancak başarılı 
olamayarak tekrar yurda döndüğü, Ramazan ayının başlamasına müteakip Ramazan davulcusu 
olarak sahurda ikişerli gruplar halinde 4 arkadaşıyla birlikte çalışmaya başladığı, bu grup 
içerisinde kendisiyle beraber Muzaffer, ikinci grupta ise  Mustafa Sabri Şahin ve Süleyman 
Kartal isimli şahısların bulunduğu öğrenilmiş olup Mustafa Sabri Şahin isimli şahısla usulüne 
uygun olarak yapılan mülakatta, Yasin Hayal'in radikal dini fikirleri benimseyen biri olarak 
tanındığı, zaman zaman kendi aralarında yapmış olduğu sohbetlerde kendisinin Trabzon'da 
yakın zamanda büyük bombalar patlatacağını söylediği, Ramazan'ın altıncı veya yedinci günü 
sabah buluştukları yere tam plakası alınamayan, ancak 06 plaka içerisinde 3 şahıs bulunan 
Mercedes marka araç ile Yasin Hayal'in misafirlerinin geldiği, şahıslardan birine Yasin Hayal'in 
Erhan isimli şahsa başkan olarak hitap ettiği, sonraki görüşmelerde bu şahısları Erhan isimli 
şahsın Alperen Ocakları Başkanı olarak, diğerlerini ise ocakta görevli arkadaşlar olarak tanıttığı 
ve bu şahıslara 'Trabzon ilinde bu arkadaşlar ile ne bombalar patlatacağız' şeklinde konuşmalar 
geçtiği, patlama olayından sonra Yasin Hayal'in bu şahısla irtibat kurmadığı, ancak Yasin ile 
davul çalan Muzaffer isimli şahsın Mustafa Sabri Şahin'e Yasin'in bombalama olayından dolayı 
dışarı çıkmadığı, kendisinin Afetevleri'nde bulunan Erhan ve arkadaşlarına ait evde saklandığı, 
şu an ise nerede olduğunu bilmediği, yapmış olduğu işlerden almış olduğu paranın kendi 
hakkına düşen payının yarısını Yasin'in ailesine, diğer yarısının Mustafa'da kalmasını, zaman 
geçince bu parayı isteyeceğini beyan ettiğini, sürdürülen çalışmalarda Erhan olarak bilinen 
şahsın ilimiz KTÜ İktisadi ve İdari Birimler Fakültesi'nde öğrenim görmekte olan Elazığ ili 
nüfusuna kayıtlı, Ali Rıza ve Ümmügülsüm oğlu 1981 doğumlu Erhan Tuncel olabileceği 
değerlendirilmekte olup kendisiyle ilgili çalışmalarımız devam etmektedir, bilgilerinize arz 
ederim." Bu belge 26 Ekim 2004 tarihli belge. Ardından bir gün sonra 27 Ekim 2004 tarihli bir 
başka belge daha düzenlenmiş, burada denmiş ki; "Muzaffer isimli şahısla 27/10/2004 günü saat 
4 sıralarında ilimizden Rize ili istikametine sahil yolu güzergahında usulüne uygun olarak 
yapılan görüşmede; Yasin Hayal'in arkadaşı olduğunu, şahsı radikal fikirlere sahip olan psikopat 
bir yapıya sahip, Büyük Birlik Partisi gençlik yapılanması olan Alperen Ocakları içerisinde 
faaliyet gösterdiğini bildiğini, uzun zamandır Çeçenistan'a gitmek istediğini, Ramazan ayının 
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altıncı veya yedinci günü gecesi sahur saatlerinde sıfır plakalı sayılı bir araçla Yasin Hayal'in 
yanına Elazığlı Erhan olarak tanıdığı kişinin geldiğini, 23/10/2004 Cumartesi günü gecesinden 
sonra ayrıldıklarını, bu saatten sonra şahsı görmediğini, akşamları iftardan sonra kahveye 
çıktığında kahvede arkadaşları olayı Yasin'in yaptığını, patlamadan dolayı bir çivinin bacağını 
yaraladığını konuştuklarını, Yasin'in şu anda Bostancı Mahallesi'nde güvenilir bir evde 
saklandığını söylediğini belirtmiştir." Bu belge 27 Ekim 2004 tarihli belgeydi. Bir diğer belge 
ise 28 Ekim 2004 tarihli belge, bu belge Erhan Tuncel ile yapılan görüşme üzerine hazırlanmış 
görünen bir belge ve bu belgede şu bilgilere yer verilmiş; "Erdal Tuncel isimli şahsın 
bombalama olayıyla yakından ilgisinin bulunduğunun anlaşılması üzerine şahısla uygun olarak 
irtibata geçilmiş olup şahıs ile 27/10/2004 günü saat 20:30 civarında yapılan mülakatta; Yasin 
Hayal'le yakın arkadaş olduklarını, Büyük Birlik Partisi Nizamı Alem Ocaklarına bağlı Alperen 
Ocaklarında zaman zaman görev yaptıklarını, Mc Donalds'ın bombalanması olayını ise; 6 ay 
önce Yasin'in Mc Donalds'a gittiğini, oradaki garsonların hızlı servis yapmamasından dolayı 
Yasin'le tartıştıkları ve akabinde Yasin'in "Ben burayı dağıtacağım ya da burayı 
bombalayacağım" dediğini, bu günden sonra Yasin'in Mc Donalds'a bomba atma fikrini kafasına 
yerleştirdiğini, kendi aralarında bu olayı zaman zaman görüştükleri, 23/10/2004 günü akşam 
saatlerinde Yasin'in kendi ikametine geldiği ve bu eylemi Yasin'in ertesi gün yapacağını 
söylediği, olayda kullanılan bombanın yapımı için kendisinin bakkaldan 60 tane maçlarda atılan 
torpil tabir edilen patlayıcıları kendisinin alarak Yasin'e verdiğini, Yasin'in ise bunları 
birleştirerek bomba yaptığını bildiğini, olay günü ise saat 17:00 civarında Yasin'in evine 
heyecanlı bir şekilde geldiğini, "Mc Donalds'ı havaya uçurdum, beni yalnız bırakma" dediğini, 
evinin basılacağını düşünerek bir süre Pelitli'de bulunan mezarlıklar civarında dolaştıkları, 
Veysel Toprak'ın evine getirdiğini ve Yasin'in üzerinde fazla para olmadığını, en son Yasin'le 
26/10/2004 günü Veysel'in evinde görüştüğünü, o gece de polis ve jandarmanın kendi kaldığı 
evi de basmasından sonra görüşebildiklerini, Yasin'i ikna yoluyla bize teslim edeceğini ancak 
bir gün önce yaptıkları planlamada Yasin'in Rize'ye, daha sonra İstanbul'a abisi Osman'ın yanına 
göndermek istediklerini, şu anda Yasin'in yerini tam olarak bilemediğini, birkaç kişiyle 
görüşerek bilgi sahibi olabileceklerini belirtmiş olup akabinde şahsa gerekli yönlendirmeler ve 
irtibatları vererek şahıstan ayrıldık. 28/10/2004 günü saat 10:30 sıralarında şahısla tekrar irtibat 
sağlanmış olup..." Yani Erhan Tuncel'le tekrar irtibat sağlanıyor, "...Bu görüşmede kendisinin 
Yasin Hayal'i saklamış olduğu eve gittiği Veysel Toprak'ın, 27/10/2004 saat 13:30 sıralarında 
Rize iline gitmekte olan Sahil Yıldızı firmasına ait otobüse bindirdiklerini,  ancak Yasin'le kendi 
aralarında yapmış olduğu planlamada herhangi bir yere giderken mutlaka araçtan in-bin taktiği 
uygulamasını ve kendisine ait telefonun dinlenmesine karşın tedbir amaçlı olarak saklandığı 
evin dışına çıktığında bu telefonla irtibat kurmaması gerektiğini, irtibat kurması gerektiğinde 
Veysel Toprak'ın kullanmış olduğu telefonla irtibat kuracakları şeklinde anlaşma yaptıklarını, 
28/10/2004 günü sabah saatlerinde Yasin Hayal'in İstanbul ilinden Veysel Toprak'ı arayarak 
kendisinin İstanbul ilinde olduğunu ve bu notu Erdal'a iletmesini istediğini belirttiği hususlarını 
bilgilerinize arz ederiz." Bunlar 3 tane Mc Donald's eyleminden hemen sonra düzenlenmiş 
görünen evraklar. Şimdi Karadeniz Teknik Üniversitesinde öğretim görevlisi olan Hüseyin Tan 
19 Mart 2007 tarihinde İstanbul C. Başsavcılığına vermiş olduğu ifadesinde; "Erhan Tuncel'i 
Elazığlılarla birlikte yaptığımız yemek organizasyonları sırasında tanıdım, bu vesileyle arada 
sırada ziyaretime gelirdi. Mc Donald's olayından yaklaşık 1 hafta önce karşılaştığımda kendisi 
bana bazı olaylara sinirlendiğini, HSBC Bank'ı bombalayabileceği şeklinde sözler söyledi. Ben 
bu sözlere şaşırarak bunun yanlış olduğunu, bir an evvel okulu bitirip memlekete gitmesi 
gerektiğini öğütleyerek yanından ayrıldım. Mc Donalds'ın bombalanmasından kısa bir süre 
sonra telefonumdan KTÜ Öğrenci Derneği Başkanı olan Emre Altuntaş beni aradı, bana Erhan 
Tuncel'in bu olayla ilgisi olduğunu, bu hususu istihbaratçıların bildiğini ve Erhan'a ulaşmak 
istediklerini söyleyerek İstihbarat polislerinin yanında olduğunu, görüşmek istediklerini söyledi. 
Telefonda görüştüğümüz ancak hiç yüzünü görmediğim İstihbarat polisine telefonda 'Eğer bu 
eylemi gerçekleştirmiş ise kafasını gözünü kırın' dedim. Onlar da bana  Erhan'a ulaşmak 
istediklerini söylediler, bunun üzerine ben Erhan'ı arayarak Trabzon'da Meydan Park'ta Emre 
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Altuntaş ile buluşturdum. Ben de yanlarındaydım. Emre Altuntaş Erhan Tuncel'e polislerin her 
şeyi bildiğini, Yasin'in yerini söylemesi halinde kendisine bir şey yapmayacaklarını, Yasin 
yakalandığı takdirde Mc Donalds'a gittiğini, yemek istediğini ancak parası olmadığı için yemek 
vermemeleri sebebiyle kızarak torbaya topladığı çivi ve malzemelerle eylemi yaptığı şeklinde 
ifade vermesini anlatıyordu. Ayrıca Emre, Erhan'a 'Polisler bu işi senin organize ettiğini, senin 
başının altından çıktığını biliyorlar' şeklinde söylüyordu. Meydan Park'ında Emre ile Erhan'ı 
yaptıkları bu görüşmeler sonrasında Emre, Erhan'ı alarak polislerle götürdü" şeklinde beyanda 
bulunmuştu. Erhan Tuncel de ifadelerinde Mc Donald's eylemini Yasin Hayal ile birlikte 
gerçekleştirdiklerini, hatta Erbil Susaman, Muzaffer Gargar, Ekrem Furat'ın bu eyleme iştirak 
ettiklerini, tüm bu hususların Trabzon İl Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğü tarafından 
bilindiğini ve olayı bu şekilde bütün ayrıntılarıyla kendilerine aktardığını İstanbul C. 
Başsavcılığına vermiş olduğu 29 Kasım 2013 tarihli ifadesinde söylemişti. Peki şimdi tüm bu 
bilgiler üzerinden şunu sormak isterim; Trabzon İl Emniyet Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü 
görevlileri olarak sizler Erhan Tuncel'in Mc Donald's eyleminin faili olduğu bilgisine o 
tarihlerde sahip miydiniz?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Hayır benim öyle bir bilgim yoktu, şubede de 
arkadaşların bilgisi olduğunu sanmıyorum, olsaydı şube içerisindeki konuşmalardan bize sirayet 
ederdi, ben öyle bir konuşma olduğunu hiç duymadım, olmadı zaten, çünkü bana böyle bir bilgi 
gelmedi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Trabzon İl Emniyet 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri tarafından size Erhan Tuncel'in Mc Donald's eyleminin 
faili olduğuna dair bilgi verilmedi mi? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Benim böyle bir bilgim... Bana intikal eden öyle bir 
bilgi yoktu, müdürler bazında görüşüldüyse onu bilmiyorum, amirler bazında. Ben bilmiyorum 
öyle bir bilgi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Trabzon'da birçok kişi 
Erhan Tuncel'in bu eylemin faili olduğu bilgisine sahip, İstihbarat polisleri tarafından da elde 
edilen bilgiler var, bu eylemle ilgili Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü görevlileri olarak siz 
alanda herhangi bir çalışma yapmadınız mı ve bu bilgilere ulaşamadınız mı?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Yani ben alanda çalışmıyordum, alanda da bu şeyle 
ilgili olarak çalışma yapılıp yapılmadığını da bilmiyorum. İstihbaratın farklı çalışma alanları 
vardı, eleman tutma imkanları vardı, nasıl bir yöntem uygulamışlar onu bilemiyorum, onu onlara 
sormak lazım ama bizde böyle bir bilgi yok veyahut da benim bu bilgiden haberim yok, şimdi 
böyle bir konuşma arkadaşlar arasında bahis konusu değil. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Yasin Hayal'in Mc 
Donald's eylemi sırasında bacağına patlama sonrası batan bir çividen kaynaklı bacağında 
kanama meydana geliyor, pantolonu kanlanıyor ve Pelitli'ye geldiği zaman da kanlanan 
pantolonunu değiştiriyor. Bu kanlanan pantolon Erhan Tuncel tarafından Yasin Hayal 
yakalanmadan önce Muhittin Zenit ile Tefik Cantürk'e teslim ediliyor ve kanlanmış olan 
pantolon Muhittin Zenit tarafından Trabzon İl Emniyet Müdürlüğüne getirilmiş. Trabzon İl 
Emniyet Müdürlüğünde görevli komiser Hüseyin Yılmaz 21 Şubat 2007 tarihli İçişleri Bakanlığı 
Mülkiye Müfettişliği ifadesinde Yasin Hayal'in bu kanlanan pantolonundan bahsederek 
"Pantolonun akıbetini bilmiyorum, Terörle Mücadele Şubesine verilmiş olabileceğini 
düşünüyorum" şeklinde beyanda bulunmuştu. Mc Donald's eylemi esnasında Yasin Hayal'in 
kanlanmış olan ve Muhittin Zenit tarafından Trabzon İl Emniyet Müdürlüğüne getirilen 
pantolon konusunda bilginiz var mı Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü olarak? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Benim yok ama öyle bir şey varsa onu da Zenit'e 
sormak lazım çünkü işin içerisinde onun olduğunu söylüyorsunuz. Bizim öyle bir bilgimiz yok, 
benim yok yani, ne öyle bir pantolon gördüm, ne şubeye öyle bir pantolon getirildiği bilgisine 
sahip değilim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mc Donald's eylemi 
sonrası Yasin Hayal Trabzon Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde sorgulanmıştı, siz Yasin 
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Hayal'in sorgusuna katıldınız mı?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Altında imzam varsa katılmışımdır, ifadesinin altında 

imzam varsa katılmışımdır, çok hatırlamıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki hiçbir şekilde Yasin 

Hayal'e gözaltına alınma sürecinde Trabzon Terörle Mücadele Şubesi'nde muhatap olduğunuzu 
hatırlamıyor musunuz?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Anlayamadım bir daha tekrarlar mısınız?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal gözaltına 

alındı, günlerce de bu çalışma yürütüldü, Mc Donald's soruşturmasına Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü olarak siz yürüttünüz. Yasin Hayal'in şubeye getirilmesini, sorgulanması hususunu 
hiçbir şekilde hatırlamıyor musunuz?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Yani şimdi net bir şey hatırlayamıyorum ama 
İstanbul'dan getirildiği, muhtemelen o patlamadan sonradır, amirler bazında görevliler gittiler 
getirdiler, hava alanına ben götürdüm onları kendi aracımla basın duymasın diye, onu 
hatırlıyorum, şubeye getirildi ondan sonra normal prosedür devam etti, ifadesini ben mi almışım, 
ki orada benim ismim varsa ben almışımdır, değilse bir şey diyemeyeceğim, çok net 
hatırlamıyorum onu ben, ama babasıyla annesinin ifadesini ben aldığımı iyi hatırlıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mc Donald's eylemi 
sonrası Erhan Tuncel'in arkadaşlarıyla birlikte kaldıkları ev aranmış, Erhan Tuncel, Seyfi 
Yarımbaş, Ekrem Furat gözaltına alınmışlardı, zaten bunlar bilahare de sorgulanmış ve ifadeleri 
de alınmıştı Trabzon Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde. Erhan Tuncel Başbakanlık Teftiş 
Kurulu Üyelerine Tekirdağ F Tipi Cezaevindeyken 21 Nisan 2008 tarihinde bir ifade vermiş ve 
bu ifadesinde "Mc Donald's bombalandıktan sona Trabzon Terörle Mücadele'ye alındık, orada 
Yahya Öztürk diye bir müdür vardı, müdürün odasında sorguya alındım, müdürün odasında ben, 
müdür, Adem Bey ve bir komiser daha vardı" şeklinde beyanda bulunmuştur. Erhan Tuncel ile 
yapılan mülakata, sorguya siz katıldınız mı?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kimler katıldı?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Bilemiyorum, oraya alındı, şubeye getirildi, Müdür 

Bey'in odasına girildi ama kimler vardı orada bilemiyorum ama Yahya Müdürüm oradaydı, 
Adem Bey orada mıydı onu da hatırlamıyorum, başka kimse varsa bilmiyorum çünkü ben 
yoktum zaten, biz memur bazında oraya iştirak etmedik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi ben tekrar sormak 
istiyorum, sesiniz çok net ulaşmıyor bu tarafa, o sebeple de tekrar etmek zorundayım; Terörle 
Mücadele Şubesi odasında yani Yahya Öztürk ile beraber müdürün odasında sorguya 
katılanlardan biri siz miydiniz?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Hayır efendim ben yoktum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Erhan Tuncel'in tarif 

ettiği kişi kim olabilir? "Müdürün odasında ben, müdür, Adem Bey ve bir komiser daha vardı" 
O dönem komiser sıfatına sahip olan kişi kimdi sizin dışınızda TEM'de çalışan ve bu 
soruşturmanın parçası olan? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Yani bizim orada bir Adem Bey vardı komiser olarak 
bir de müdürümüz Yahya Bey vardı, başka rütbeli kimse yoktu ama...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 2004 tarihinde, 
sözünüzü keseceğim, 2004 tarihinde Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde kaç kişi 
görevliydiniz?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Bilemiyorum ki, zaman zaman 47'ye çıktık, zaman 
zaman 35'e düştük bilemiyorum onu. Nöbet çizelgelerinde bellidir zaten defterlerde, ona bir şey 
diyemem ben. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok şimdi size komiser 
sordum da siz dediniz ki Adem Bey vardı, Yahya Öztürk vardı dediniz.

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Ya varsa bizim amirimiz bunların ikisiydi varsa onlar 
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vardır, onlar haricinde kim vardı bilemiyorum, belki İstihbarattan da bir görevli gelmiştir. 
Zaman zaman MİT'ten görevliler geliyordu, kim olduğunu bilemiyorum ben yani ne desem 
yalan olur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Erhan Tuncel 
ifadesinde bu kişiyi tanımlarken  şu türden bir tanım kullanmıştı, onu bulayım ben, ela gözlü 
olarak tanımlıyor. Fiziksel özelliğini tarif etmemiş ama ela gözlü birisi olarak tanımlıyor. 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Şimdi efendim burada muallak bir şey, şubelerin 
yarısı ela gözlüdür, yani insanların belki yarısı ela gözlüdür, ne diyebilirim ki. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN  BAKIRCIOĞLU: Peki hem Yasin Hayalhem 
Erhan Tuncel, hem Bahittin Hayal Başbakanlık Müfettişleri, İçişleri Bakanlığı Teftiş Kurulu 
Müfettişleri, İstanbul C. Başsavcılığı ifadelerinin tamamında Yahya Öztürk'ün bazı sözler sarf 
ettiğini söylüyorlar. "Bizim gibi insanlar bu koltuklarda oturdukları sürece bu ülkeye hiçbir şey 
olmaz, eğer biz buralarda olmazsak bu ülkenin sonu iyi olmaz, bu bayrak yere düşmüştür, Yasin 
ve Yasin gibiler bu bayrağı yerden kaldıracak, ülkenin Yasin gibilere ihtiyacı vardır, Yasin 
bundan sonra daha iyi yaşayacak, kısa süre sonra Yasin inşallah çıkar, az bir ceza alır, biz de 
raporlarımızı ona göre düzenleriz, kendisi de kurtulur." Bu türden, "Bu bayrak yere düştü, ya 
Yasin kaldırır ya Erhan kaldırır, bu görev sizin" türünden sözler söylediğini hem Yasin Hayal, 
hem Bahittin Hayal, hem Erhan Tuncel farklı zamanlardaki ifadelerinde söylemişler. Siz 
herhangi bir şekilde bu türden bir söze tanık oldunuz mu? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Asla Yahya Bey'in böyle bir kelime sarf ettiğine ben 
şahit olmadım. Şubemizde hiç kimsenin böyle bir kelime sarf ettiğine şahit olmadım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Başbakanlık Teftiş 
Kurulu üyeleri Hrant Dink cinayetine dair soruşturma yürüttüklerinde Yasin Hayal'in Mc 
Donald's eylemi sırasında kullandığı ama Esat Yorulmaz adına kayıtlı olan bir telefonla ilgili 
incelemeler yapılmış ve bu incelemede şu türden sonuçlara ulaşmış Başbakanlık Teftiş Kurulu 
üyeleri, raporlarında da var, Esat Yorulmaz adına kayıtlı görülen bu hattın açık hat olma 
ihtimalinin yüksek olduğunu söyledikten sonra devamında şunu söylemiş Başbakanlık Teftiş 
Kurulu; "Mc Donald's eylemiyle ilgili olarak Yasin Hayal tarafından 2004 yılında kullanılan 537 
506 55 41 numaralı cep telefonu hattıyla irtibatı bulunan pek çok yurt dışı telefon numarası 
tespit edilmiş ve bu numaraların Hollanda, Almanya, İsviçre, Rusya, Kıbrıs ve Amerika'ya kadar 
uzandığı görülmüştür" değerlendirmesi yapılmış. Başbakanlık Teftiş Kurulu raporunda ayrıca şu 
tespit ve değerlendirmelere yer verilmiştir, olduğu gibi okuyorum; "Mc Donalds'ın 
bombalandığı 24/10/2004 tarihi  saat 13:30'un hemen ardından Yasin Hayal henüz Trabzon'da ve 
kaçış halindeyken 537 506 55 41 numaralı cep telefonuyla saat 14:17'de Almanya, 14:18'de 
Amerika, 14:33'te Almanya, 19:58'de İsviçre, 26/10/2004 tarihinde saat 12:48'de, 12:49'da, 
12:50'de Almanya, 27/10/2004 tarihinde saat 11:45 ve 23:37'de Almanya ve 28/10/2004 tarihi 
saat 14:13'te Hollanda ve saat 21:44'te Almanya arasında yapılan telefon görüşmeleridir. Bu 
görüşmelerle ilgili olarak yapılan istihbari çalışmalar sonucunda 2004 yılı Ağustos, Eylül ve 
Ekim aylarında görüşme tespit edilen 53 adet yabancı telefonlardan bir kısmının sabit telefonlar 
olduğu, bir kısmının ise yurt dışı..."

MAHKEME BAŞKANI:  Evet ses gitmiyor herhalde. Yenileyelim bağlantımızı. Kayda 
ara verme yenile, kayıt devam etsin. Evet, devam edelim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "...Bu görüşmelerle ilgili 
olarak yapılan istihbari çalışmalar sonucunda 2004 yılı Ağustos, Eylül ve Ekim aylarında 
görüşme tespit edilen 53 adet yabancı telefondan bir kısmının sabit telefonlar olduğu, bir 
kısmının ise yurt dışı GSM operatörlerine kayıtlı olduğu, özellikle Almanya menşeili sabit 
telefon numaralarının yakın dönemde kayıtlı olduğu şahısların Türk vatandaşı olduğu, Kıbrıs 
alan kodu olarak görülen telefon numaralarının kime ait olduğu ve adres bilgilerinin tespiti 
amacıyla Kıbrıs Polis Genel Müdürlüğüyle yapılan yazışmalarda telefon numaralarının Voip 
sistemi olduğu, Türk Telekom Şirketi'nin 600'lü numaralara hat verdiği ve internet üzerinden 
dökümler yapıldığı, lokal hatlarının bu sistem ile kullanıldığı, ancak doküman almanın mümkün 
olmadığı bildirilmiş. Dolayısıyla Yasin Hayal tarafından yurt dışı olarak gözüken aramaların 
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yurt içinde bulunan başka şahıslarla internet üzerinden yapılan görüşmeler olabileceğinin 
kuvvetle muhtemel olduğu anlaşılmıştır, ancak bu noktada özellikle bombanın hemen akabinde 
yapılan, şahısların olayla ilişkileri ve özellikle Yasin Hayal ve Erhan Tuncel ile bağlantılı olma 
ihtimali göz önüne alındığında bu telefon numaralarını kullanan şahısların kimliğinin 
bulunmasının çok büyük bir önem arz ettiği düşünülmektedir." denilmiş ve bu türden bir 
çalışmanın yapılmamış olmasını da, yani Yasin Hayal tarafından kullanılan telefona dair bu 
türden bir çalışmanın yapılmamış olmasını Başbakanlık Teftiş Kurulu elbette ki ciddi bir 
eksiklik olarak değerlendirmiş. Mc Donald's eylemiyle ilgili soruşturma ve çalışmalarınızda 
Esat Yorulmaz adına kayıtlı fakat Yasin Hayal tarafından kullanılan bu telefona, yani 537 506 
55 41 numaralı telefona yönelik bir çalışma yaptınız mı? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hiç hatırlamıyorum. 
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Peki. Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünde görev 

yaptığınız tarihlerde İstihbarat Şube Müdürlüğüyle Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü 
görevlileri arasında bilgi akışı nasıl gerçekleşirdi?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi müdürler 
müdürlerimizle beraber toplanırlardı, bilgi akışını onlar birbirleri aralarında mutabakata varır, 
müdürlerimiz tarafından bize talimat şeklinde olurdu bilgiler. 

MAHKEME BAŞKANI:  Ramazan Akyürek'i bağlayalım bir saniye... Evet devam 
edelim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Erhan Tuncel Başbakanlık 
Teftiş Kurulu Müfettişlerine 11 Nisan 2008 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde; "Mc Donald's 
bombalandıktan sonra ifademi Emniyette aldılar, Trabzon Terörle Mücadele'ye alındık, orada 
Yahya Öztürk diye bir müdür vardı, müdürün odasında sorguya alındım, müdürün odasında ben, 
müdür, Adem Bey ve bir komiser daha vardı, bu komiseri birkaç sefer daha gördüm, ismini 
sonra öğrendiğim Yahya Öztürk'ün orada ortamı yumuşatmak için eylemi değil şahısları övücü 
konuşmaları oldu. Adem Bey benim sorguma girmişti. Adem Bey'i de oradan tanıdım." şeklinde 
beyanda bulunmuş ve devamında da; "Muhittin Zenit benim yanıma geldiği görüşmelerde yalnız 
gelmiyordu, yanında farklı insanlar oluyordu, bu şahısların ismini daha sonradan öğrendim, kod 
isim olarak biliyorum, Memduh Abi ve Özgür Komiser. Ayrıca Trabzon TEM'de sorgumda 
bulunan ismini bilmediğim, daha sonra bir sefer daha gördüğüm bir şahıs vardı. Muhbirlik 
yaptığım dönemde Malatyalılar grubu diye bir grup vardı, bu konuda eksikliklerin olduğunu, bu 
grubun içerisine girebilirsen bize faydalı olursun dediler, bunu dener misin dediler. Ben bir iki 
sefer bu gruba girmeye çalıştım ama başarılı olamadım. İsmini bilmediğim Trabzon TEM'deki 
şahısla bu konuyu yüz yüze görüştük, bana üniversiteden çeşitli isimler sordu." şeklinde 
beyanda bulunmuştu. Yahya Öztürk de Trabzon C. Başsavcılığına 4 Aralık 2007 tarihinde 
vermiş olduğu ifadesinde; "Erhan Tuncel 2004'ten Hrant Dink'in (Anlaşılmadı! 00:41:23) 
başlamasına kadar olan süre içerisinde Trabzon Terörle Mücadele Şube ve İstihbarat Şube 
Müdürlüğü kendisini istihbarat elemanı olarak çalıştırmıştır." şeklinde beyanda bulunmuştu. 
Dolayısıyla Yahya Öztürk de Erhan Tuncel'in Trabzon İl Emniyet Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü görevlileri tarafından muhbir olarak değerlendirildiğini söylemekte. Bu konuyla 
ilgili bilginiz nedir sizin?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Benim bu konuyla ilgili bilgim yok. Erhan Tuncel'in 
İstihbarat Şubesinin elemanı olduğu şeklinde basında bir bilgi duyduk ama ne derece doğru onu 
bilemiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Yasin Hayal Mc 
Donald's eylemi sebebiyle tutuklu olduğu cezaevinden 9 Eylül 2005 tarihinde tahliye edilmiş.

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon İl Emniyet 

İstihbarat Şube Müdürü Engin Dinç ifadelerinde cezaevinden çıkmasıyla birlikte Yasin Hayal'i 
takip altına aldıklarını ve kontrol ettiklerini beyan etmişti. Trabzon Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü Yasin Hayal'in tahliyesi sonrası herhangi bir çalışma yaptı mı Yasin Hayal'e dair? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Ben bilmiyorum ondan sonra, hiçbir haberim yok, 
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onu bilirse müdürümüz bilir, ben bilmiyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant Dink cinayeti 

işlendiğinde siz neredeydiniz, kimlerle beraberdiniz ve şubede ne tür bir çalışma yaptınız?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: O zaman her zamanki gibi şubedeydim, 08:00-17:00 

arasında çalışıyordum, o saatler içerisinde şubedeydim, anons geçildi, bize haber verildi, ekipleri 
sevk ettik oraya, ekipler çalışma alanında çalışmalarını yaptılar, bilgi belge ne bulurlarsa 
getirdiler, ondan sonra zaten tahkikata başlandı.  

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yahya Öztürk cinayetin 
işlendiği gün, yani 19 Ocak 2007 tarihinde saat 16:04 ve 16:23'te Adem Sağlam'ı aramış, 
sonrasında Adem Sağlam Yahya Öztürk'ü aramış ve aralarında telefon görüşmeleri 
gerçekleşmiş. Siz şubede Adem Sağlam'la mı beraberdiniz, Yahya Öztürk'le mi beraberdiniz, 
kimler vardı o gün şubede, bu telefon görüşmelerinde veyahut yüz yüze yapılan görüşmelerde 
ne konuşuldu, söyleyebileceğiniz bir şey var mı?

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: İlave edeceğim bir şey yok, yani büroda çalışan 
arkadaşların dışarıda bir işleri yoksa büroda idiler ama büroda değil de ekiple çalışanlar zaten 
alandaydı ama hangisi içerideydi hangisi dışarıdaydı takdir edersiniz ki buna verebileceğim bir 
cevap yok yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki benim sorularım bu 
kadar. 

MAHKEME BAŞKANI:  Var mı katılan taraftan sorusu olan? İddia Makamı'nın sorusu 
var mıdır? 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Sanık tarafından? Savunma tarafından? Evet buyurun. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Heyetinizi saygıyla selamlıyorum. Şimdi sorularıma 

geçmeden önce bir iki hususu direkt beni ilgilendirdiği için tanığa soru sormadan önce dile 
getirip açıklığa kavuşturarak izninizle başlamak istiyorum. Erhan Tuncel'in, daha doğrusu 26 
Ekim 2004, 27 Ekim 2004 ve 28 Ekim 2004 tarihlerindeki müdahil vekilleri tarafından dile 
getirilen ve imzamızın olmadığı bir rapor gündeme getirilerek buradan bir suç isnat edilmeye 
çalışılıyor, bu bir iddia. Takdir edersiniz ki cezaevinde yattığım bir dönemde Trabzon İstihbarat 
Şube Müdürlüğüne gidilerek kayıt altında olmayan, kimin ve ne şekilde düzenlendiği veya 
değiştirildiği bir, ne olduğunu anlamadığımız üç belgeden hareketle bir suç isnadında 
bulunuluyor efendim. Bunu kesinlikle kabul etmediğimi arz etmek istiyorum. Çünkü şöyle ki 
ben Hrant Dink'in öldürüleceğini 11 ay önceden devletime mutlak suretle ne pahasına olursa 
olsun Yasin Hayal tarafından bu şahsın öldürüleceğini, Yasin Hayal'in bu konuda kararlı 
olduğunu, bir arayış içerisinde olduğunu, bu arayışını bulması halinde eylemi gerçekleştirmek 
üzere İstanbul'a gideceğini bizzat yazıp, bildirip, bununla yetinmeyerek orada görevli 
bulunduğum dönem içerisinde Yasin Hayal ve çevresindeki kişilerle ilgili teknik ve fiziki 
çalışmalar yapmış ve bu bağlamda üzerime düşen sorumluluğu fazlasıyla yaptığım, biraz önceki 
iddialarla çelişen bir durum olduğunu vurgulamak istiyorum. Nitekim yine şuradan hareketle bir 
ifadeyle bu konu pekiştirilmeye çalışılıyor, Erhan Tuncel'i ilk Mc Donald's eylemi sonrasındaki 
irtibatından hareketle sözde Erhan Tuncel'in Mc Donald's eylemi içerisinde olduğunu ve bunun 
da bizim tarafımızdan bilindiği ve korunduğu iddia olunuyor. Bunu peki kim dile getiriyor? 
Biraz önce Avukat Bey'in okumuş olduğu dilekçeden hareketle açıklamak istiyorum efendim. 
Hüseyin Tan, kendisi 2007'de cinayetten sonra ismini duyduğum bir şahıs ve Emre Altuntaş'ın 
ifadelerinden anlaşıldığı kadarıyla ben, Yasin Hayal'in Mc Donald's eylemini yaptığını 
anladıktan sonra Yasin Hayal'le ilgili yaptığım çalışmalar, teknik çalışmalar neticesinde Erhan 
Tuncel'e ulaşmam ve Erhan Tuncel'in de yine o dönem irtibatları arasında olduğunu gördüğüm 
Emre Altuntaş'a ulaşarak Erhan Tuncel'i bana yönlendirmesini talep ettim, o da Hüseyin Tan'ı 
aramış ve bunu da ben 2007'de öğreniyorum. Şimdi Hüseyin Tan'ın ifadesine dönüyoruz. 
Hüseyin Tan dediğimiz şahıs ne hikmetse 19/03/2007 tarihinde İstanbul C. Başsavcılığına, o 
dönem soruşturmayı yürüten Savcı Fikret Seçen ve Selim Berna Altay'ın talebi mi veya 
yönlendirilmesi neticesinde mi onu çok bilmiyoruz, soruşturma evrakını çok araştırdım, bununla 
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ilgili bir yazı, davetiye, talep aradım ancak bulamadım, İstanbul C. Başsavcılığına geliyor ve 
aynen ifadesinde şu şekilde beyanda bulunuyor; "Erhan Tuncel'i Elazığlılarla birlikte yaptığımız 
 yemek organizasyonları sırasında tanıdım, bu vesileyle arada sırada ziyaretime gelirdi, 
kendisini bu sebeple tanırım. Mc Donald's olayından yaklaşık 1 hafta önce karşılaştığımda 
kendisi bana bazı olaylara sinirlendiğini, HSBC Bank'ı bombalayabileceği şeklinde sözler 
söyledi. Ben de bu sözlerine şaşırarak bunun yanlış olduğunu, bir an evvel okulu bitirip 
memleketine gitmesi gerektiğini öğütleyerek yanından ayrıldım." Şimdi bizzat kendi ifadesinde 
çok ciddi bir itirafta bulunuyor, şayet Erhan Tuncel böyle bir beyanda bulunmuşsa ki bunu adli 
bir birime bildirmesi gerekiyordu, mesela bizim böyle bir olaydan haberimiz yoktu. İfadesinin 
devamında diyor ki; "Mc Donalds'ın bombalanmasından kısa bir süre sonra telefonumdan KTÜ 
Öğrenci Derneği Başkanı Emre Altuntaş beni aradı, bana Erhan Tuncel'in bu olayla ilgisi 
olduğunu, bu hususu istihbaratçıların bildiğini ve Erhan'a ulaşmak istediklerini söyleyerek 
İstihbarat polislerinin yanında olduğunu, görüşmek istediklerini söyledi..." Biz Erhan Tuncel'le 
görüşmek istiyoruz, doğrudur efendim. "Telefonda görüştüğümüz ancak hiç yüzünü görmediğim 
İstihbarat polisine telefonda 'Eğer bu eylemi gerçekleştirmiş ise kafasını gözünü kırın' dedim. 
Onlar da bana  Erhan'a ulaşmak istediklerini söylediler, bunun üzerine ben Erhan'ı arayarak 
Trabzon'da Meydan Park'ta Emre Altuntaş ile buluşturdum, ben de yanlarındaydım..." Özellikle 
vurgulamak istiyorum, bizimle Erhan Tuncel'i buluşturduğunda yanımızdaymış.

MAHKEME BAŞKANI:  Sorularını sor da tanık beyanından sonra açıklamalarına 
devam et. 

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Peki efendim. Şunu sormak istiyorum ben, öncelikli 
olarak tanığa şu soruyu yöneltmek istiyorum; ben Trabzon'da görev yaptığım dönemde sizler 
anladığım kadarıyla, ben sizi çok hatırlamıyorum ama Sağ Masa'da çalıştığınız için benim 
karşılığım oluyorsunuz, benim sizinle özel veya resmi olarak herhangi bir yakınlığım var mıydı 
efendim? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır hayır. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Peki benimle herhangi bir şekilde, gerek iş ilişkisi gerek 

özel ilişkiniz var mıydı?
TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Hayır. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Erhan Tuncel'i siz, soruşturma dosyasından, ifadelerden 

ve evraklardan da anlaşılacağı üzere ben Trabzon Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünün gözaltı 
işleminden sonra Emre Altuntaş aracılığıyla iletişimi kurmuş ve bağlantıyı kurmuşum. 
Dolayısıyla anlaşılan o ki sizler ben Erhan Tuncel ile irtibata geçmeden önce sizler Erhan 
Tuncel'in ifadesini almışsınız, ifadede isminiz var. Erhan Tuncel'in kimin talimatı üzerine 
ifadesini aldınız veya Terörle Mücadele Şubesine getirdiniz ve kimin talimatıyla bıraktınız? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Şimdi onu şubedeki ekipler getirdiler, ekipler getirip 
bana, müdürümüzün talimatıyla ifadeyi aldım, ondan sonra tekrar onlara verdim, saldılar mı, 
kiminle Savcıyla mı görüştüler nasıl bıraktılar o konuda bir bilgiye sahip değilim. 

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Ama takdir edersiniz ki Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü veya farklı bir soruşturma makamı bir gözaltı kararını soruşturmada herhangi bir 
talimat üzerine yapar, yani ekipler sokaktan topladığı adamı alıp getirmez ve nitekim siz 
ifadesini aldığınız, resmi olarak ifadesini alıp soruşturma dosyasına derç ettiğiniz bir ifadede 
ismi geçen adamı da herhalde kendi iradenizle serbest bırakmazsınız diye düşünüyorum çünkü 
siz İdari Büroya bakıyorsanız, sorgu personeliyseniz, bunun ifadesini alıyorsanız muhakkak 
kimin talimatıyla bırakıldığını, nasıl bırakıldığını bilmiş olmanız gerekiyor. 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Bilemiyorum, hatırlamıyorum orayı hatırlamıyorum. 
Adli makamlarla görüşülüp mü bırakıldı, zaten onlarla görüşülmeden bırakılma imkanı 
olduğunu zannetmiyorum, yani prosedür bu şekildedir ama nasıl bırakıldığı hakkında bilgim 
yok, bana verildi, ifadesini al bu hususla ilgili olarak, aldım ifadesini tekrar o dışarı çıkarttık 
başka birisini aldık ifadeye, ondan sonra kim serbest bıraktı nasıl bıraktı zaten dosyada varsa 
vardır yoksa yoktur bilemiyorum, bilgim yoktur yani. 

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Peki dosya kapsamında anlaşılan o ki Yasin Hayal'in 
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ifadelerini incelediğimizde 2004'te Mc Donald's eylemini yaptıktan sonra İstanbul'da 
yakalandıktan sonra İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne bir ifade veriyor, akabinde 
Trabzon TEM Şube olarak siz ifadesini alıyorsunuz, Savcılık makamı ve akabinde Mahkeme 
tarafından ifadesi alınıyor. Özellikle sizin aldığınız ifade sürecinde ve diğer ifadelerde sizce 
2007'ye kadar, Hrant Dink öldürüldüğü güne, Erhan Tuncel'in istihbarat ajanı olduğunu 
öğrendiği güne kadar eylemi bireysel olarak yaptığını ifade eden bir insan sizin yaptığınız 
tahkikatta neden Erhan Tuncel'in bu olayın içinde olduğunu söylemedi veya siz nasıl oldu da 
yaptığınız tahkikatta sadece Yasin Hayal'in bu eylemi yaptığına kanaat getirdiniz? Tabi bu sizin 
cevaplayacağınız bir soru da değil ama sonuçta siz o büroda bir memursunuz, o soruşturma 
evraklarını fezlekeyi hazırlayan, sizler de bir parçasısınız. Bu konuda yorumunuzu alabilir 
miyim? İkincisi, gerek bu olaya has gerekse başka olaylarda hazırladığınız fezlekelerde herhangi 
bir dosya kapsamındaki şüpheli, bir olayın içerisindeyse sizler bu olayın dışında alma 
ihtimaliniz var mı, bunu nasıl gerçekleştirirsiniz, örneği var mı? 

TANIK MUSTAFA KULETAŞ: Şimdi sizin çalıştığınız şubeyle bizim çalıştığımız 
şube farklıydı, siz istihbarat yaparsınız biz adli tahkikat yaparız, yani işleyiş aynı değildir. Ben 
şube memuru olarak, biraz önce de bahsettim, şahıs getirildi bana, konuyla ilgili olarak ifadesini 
al dediler, aldım, dışarı çıktı, başka birisini aldım ifadesine devam ettim, dışarıda ne olduğunu 
bilmiyorum, kim saldı, neye göre saldı, adli mercilerle görüştükten sonra mı saldı onunla ilgili 
bilgim yok, ne desem yalan olur, yani sorduğunuz sorular afaki, vereceğim cevap da afaki olur, 
vereceğim bir cevap yok buna yani. 

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Teşekkür ediyorum efendim. Benim sorum bu kadar, izin 
verirseniz Sayın Başkanım açıklarım, izin vermezsiniz...

MAHKEME BAŞKANI:  Evet sorusu olan var mı başka tanık huzurdayken? Yoksa 
tamam açıklamalarını yapabilirsin tanık beyanına karşı.

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Efendim Hüseyin Tan ifadesinde devamla; "Erhan 
Tuncel'e ulaşmak istediklerini söyleyince bunun üzerine ben Erhan'ı arayarak Trabzon'da 
Meydan Park'ta Emre Altuntaş ile buluşturdum, ben de yanlarındaydım. Burada Emre Altuntaş 
Erhan Tuncel'e polislerin her şeyi bildiğini, Yasin'in yerini söylemesi halinde kendisine bir şey 
yapmayacaklarını, Yasin yakalandığı takdirde Mc Donalds'a gittiğini, yemek istediğini, ancak 
parası olmadığı için yemek vermemeleri sebebiyle kızarak torbaya topladığı çivi ve 
malzemelerle eylemi yaptığı şeklinde ifade vermesini anlatıyordu. Ayrıca Emre, Erhan'a 
'Polisler bu işi senin organize ettiğini, senin başının altından çıktığını biliyorlar' şeklinde 
söylüyordu." diye bir ifadesi var ve hatta ifadenin son kısmında "Meydan Park'ta Emre ile 
Erhan'ın yaptıkları bu konuşmalar sırasında Erhan'ı alarak polislere görüşmeye götürdü ancak 
ben saatin ilerlemiş olması sebebiyle yanlarından ayrıldım. Bu konuda benim polislerle bir 
görüşmem olmadı. Hiçbirinin yüzünü de görmedim." diyor. 19/03/2007 tarihinde İstanbul C. 
Başsavcılığına, hiçbir davetiye olmadan gelip vermiş olduğu ifadesi. Aynı şahıs yine Trabzon C. 
Başsavcılığının Trabzon Emniyet Müdürlüğü görevlileriyle ilgili yapmış olduğu soruşturma 
kapsamında ifadesini alıyor, yani ilk ifadeden 7 ay sonra. "Tanığa İstanbul C. Başsavcılığında 
vermiş olduğu 19/03/2007 tarihindeki ifadesi okundu." Hüseyin Tan "Doğrudur tekrar ederim" 
diyor ve devam ediyor; "Mc Donald's isimli iş yerine patlayıcı madde atılmasından birkaç gün 
sonra Emre Altuntaş beni ev telefonumdan arayarak Erhan Tuncel'i tanıyıp tanımadığımı sordu. 
Kendisini tanıdığımı söyledim. Bana polislerin Erhan Tuncel'i aradıklarını, onunla irtibata 
geçmek istediklerini söyledi. Emre Altuntaş Öğrenci Derneği Başkanıydı ve Erhan Tuncel'i daha 
önceden kendisinin tanımadığını söyledi. Ben de 'Telefonla kendisine ulaşmaya çalışayım, 
ulaştığım takdirde size bildiririm' dedim. Daha sonra Erhan Tuncel'e ulaştım ve Emre Altuntaş 
ile karşılaşmalarını sağladım. Emre Altuntaş da polislere zannedersem telefonunu vermiş, bu 
telefonla görevli polis memurları Erhan Tuncel'i daha sonra aramış ve ulaşmışlar." Yani birinci 
ifadesinde, ki o dönem soruşturmayı yürüten (ısrarla üzerine basa basa arz etmek istiyorum) 
soruşturma makamı Fikret Seçen. "Bu görüşmemiz sırasında Emre Altuntaş Mc Donalds'ın 
patlaması nedeniyle polislerin Yasin Hayal'i aradıklarını, onu bulabilmek için çevresinde olan, 
onu yakinen tanıyan Erhan Tuncel'den yardım almak, ondan yararlanmak için aradıklarını 
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söyledi. Aradan da uzun zaman geçtiği için tam net olarak nerede ve ne zaman görüştüğümüzü 
tam hatırlamıyorum. Bu görüşmemiz sırasında polis memurları yanımızda yoktu. Ben, Erhan 
Tuncel'i telefonla çağırdım, Emre Altuntaş'a geldi, meydan civarında bir yerde ayaküstü 
görüştük, bu görüşme sırasında Emre Altuntaş polislerin kendisine gelerek Erhan'ı sorduklarını 
söyledi ve Erhan'a hitaben 'Yasin'i bulmak için sana ulaşmaya çalışıyorlar, polislerin yanına git 
ve yardımcı ol' anlamında sözler söyledi. Daha sonra ben oradan ayrıldım." diyor ve akabinde de 
kendisi Hüseyin Tan Erhan Tuncel'i nereden tanıdığını, nereden tanıştığını anlatıyor. "İşlenen 
suçlarla ilgili yönünü bilmiyorum, Mc Donald's isimli iş yerine patlayıcı atılması eyleminde 
herhangi bir dahlinin bulunup bulunmadığı konusunda bir bilgiye sahip değilim." diyor Hüseyin 
Tan. Erhan Tuncel'in Mc Donald's eylemiyle ilgili bu işin dahlinde bulunup bulunmadığını 
bilmediğini beyan ediyor. İki ifade arasındaki çelişkiyi mahkemenin takdirlerine arz ediyorum 
efendim. Hangi amaçla İstanbul C. Başsavcılığına çağrılmış, hangi amaçla alınmış ve akabinde 
yine biraz önce müdahil vekillerinin Erhan Tuncel'in sözde İstanbul TEM'deki verdiği 
beyanlarından hareketle bu ifadeyi bağdaştırdı ama gariptir ki her şey 2007'de Hrant Dink 
öldürüldükten sonra oluyor. Bir de çok kısa bir zamanınızı alacağım yine efendim, Emre 
Altuntaş, Hüseyin Tan ile irtibat kurup Erhan Tuncel'i bize yönlendiren. Özellikle vurgulamak 
isterim ki ben 2007'de Hüseyin Tan ismini duydum, benim sadece Erhan Tuncel'i bana 
yönlendiren ve bu anlamda irtibat kurduğum tek kişi Emre Altuntaş idi efendim. Emre Altuntaş 
gerek talimatla İstanbul C. Başsavcılığı tarafından 17/10/2007 tarihli ve delil klasörünün 
24.klasör 11.parçasında olan ifadesi, yine delil klasörünün 24.klasörü 12.parçasında olan 
26/03/2007 tarihli iki tane ifadesi var. İfadelerinde özetle, zamanınızı almayayım diye sadece 
ilgili yerini okumak istiyorum efendim; "2004 yılında Mc Donalds'ın bombalanmasından 3-4 
gün sonra  sivil polis memurları derneğimize geldi ve bana Erhan Tuncel'i sordular, 
derneğimizin üyesi olup olmadığını sordular, hatta Erhan'ın ülkücü görüşlere sahip olup 
olmadığını, tanıyıp tanımadığımızı sordular. Ben de derneğimizin faaliyetlerine katılmadığını, 
üyesi olmadığını, kendisini tanımadığımızı söyledim. Gelen polis memurları iki kişiydiler. Sivil 
memur idiler. İsimlerini bilmiyorum ama bu polis memurları sürekli olarak üniversitemizle 
irtibatlı olan memurlardır. Derneğimize gelirlerdi, bizden üniversiteyle ilgili bilgi alırlardı, 
kendilerini şahsen tanıyorum ama isimlerini bilmiyorum. Beyaz, krem renkli bir arabayla 
gelmişlerdi. Polis memurları bize Erhan'ın bu olayla bir bağlantısı olup olmadığını, sıkıntıya 
girebileceğini, Yasin'i bulmaları için Erhan'a ulaşmaları gerektiğini söylediler. Ben de dernek 
başkanı olarak kendisini tanımadığımı, kendisiyle ilgili bilgi verirlerse, öğrenci numarası ve 
bölümünü söylerlerse bulmalarına yardımcı olabileceğimi ancak Erhan Tuncel'i tanımadığımı 
söyledim. Ayrıca kesin olmamakla birlikte Hüseyin Tan hocayı da sordular bize..."  Bakın 
efendim "kesin olmamakla birlikte." "...Ben yerini o an için bilmediğimi söyledim, daha sonra 
Erhan Tuncel'in ismi ortalıkta dolaşınca duyum olarak Hüseyin Tan ile Erhan'ın samimi 
olduğunu, Elazığlı olduğu için samimi olduklarını, hatta Hüseyin hocanın Erhan'ın okulunu 
bitirebilmesi için bazı hocalarla görüştüğünü duydum. Polis memurlarından bize verdiği 
izlenimlerinde Yasin Hayal'in Mc Donalds'ı bombaladığını, Erhan'ın Yasin'e ulaşabileceğini 
ancak bu işin kendilerine sorun yaratabileceğini, mağdur olmaması için kendilerine yardımcı 
olunması şeklindeydi. En azından ben böyle bir izlenime kapıldım. Polis memurları gittikten 
sonra ben dernek başkanı olarak yaptığım araştırma sonucunda Erhan Tuncel'in Elazığlı olması 
sebebiyle Hüseyin hocanın yanına gidip geldiğini, onunla tanıştığını ancak okula fazla 
uğramadığımı, okul ile ilişkilerinin zayıf olduğunu, derneğimizin üyeleriyle irtibatının 
olmadığını tespit ettim. Zaten polis memurları bize geldikten 2-3 gün sonra, olaydan yaklaşık 
3-4 ay sonra da Hüseyin hocayla karşılaştığımda fazla bir samimiyeti olmadığını, Elazığlı 
olduğu için kendisiyle ilgilendiğini söyledi. Başka bir şey de söylemedi." Böylece konuşmayı 
bitirdi ve ısrarla tanığa yine Hüseyin Tan'ın ifadesi okunuyor, Emre Altuntaş'a. Emre Altuntaş 
diyor ki "O ifadede geçtiği gibi ben Erhan'a ulaşmak için Hüseyin hocayı aramış olabilirim, 
bundan kesin emin değilim ancak istihbaratçı polislerin yanında kesinlikle Hüseyin hocayı 
aramadım. Erhan'ı sormak için derneğe gelen polis memurları ile Hüseyin hocayı 
görüştürmedim. Ben kesinlikle ifadede geçtiği gibi Erhan Tuncel ile Meydan Park'ta 
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buluşmadım. Böyle bir olay kesinlikle olmadı. Yine o ifadede belirtildiği gibi ben Erhan'a 
polislerin her şeyi bildiğini, Yasin'in yerini söylemesi halinde kendisine bir şey 
yapmayacaklarını, Yasin'in de yakalandığı takdirde Mc Donalds'a gittiğini, yemek istediğini, 
malzemelerle eylemi yaptığı şeklinde ifade verecek şeklinde bir beyanım olmadı. Yine Erhan'a 
'Polisler bu işi senin organize ettiğini, senin başının altından çıktığını biliyorlar' şeklinde 
beyanım olmadı. Bu yöndeki ifadeleri de kesinlikle kabul etmiyorum. Yukarıda söylediğim gibi 
ben kesinlikle Erhan Tuncel ile tanıştırmadım ve görüşmedim. Hüseyin Tan'ın niye bu şekilde 
ifade verdiğini bilmiyorum."  Şimdi biraz önceki (yine başa dönüyorum) müdahil vekillerinin 
söylemiş olduğu bu üç tutanak, ki bununla ilgili tekrar tekrar arz ediyorum efendim, şimdi dosya 
kapsamında bizim F-5 raporlarını imha ettiğimiz şeklinde bir iddia var, ki bu F-5 raporları resmi 
nitelikteki belgeler, varlığını ben kabul ediyorum hazırlayan olarak, diğer memur arkadaşlarım 
kabul ediyor, büro amiri kabul ediyor, şube müdürü kabul ediyor, kabul edilen bir şeyin 
kaybolmasından sorumlu tutuluyoruz, iddiaya göre. Ancak ne yazık ki ben cezaevine girdikten 
sonra İstihbarat Daire Başkanlığında, ki ben halen aktif olarak İstihbarat Daire Başkanlığında 
çalışıyorum, 25 yıldır da bu İstihbarat Şubesinde vatanımın, ülkemin birliği ve bütünlüğü için 
mücadele veriyorum, bundan da gurur duyuyorum, İstihbarat Şubelerinde hiçbir zaman 
soruşturmacı makam olarak istihbaratçılar atanmamıştır, atanan sözde, hukuk yönünü 
bilmemekle birlikte üç kişi, iki kişi, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne ben tutuklu olduğum 
dönemde gidiyor ve üç tane rapor olduğunu iddia ettikleri imzasız üç evrakı dosya kapsamına 
alıyorlar. Şimdi ben giderim burada sizin adınızı soyadınızı, zaten duruşma tutanaklarından yaka 
numaranızı biliyorum, istediğim şekilde bir duruşma tutanağı düzenlerim şekil şemal olarak, bir 
şekilde basına da veririm, başka yerlere de veririm, içeriğini de ben doldururum, altında imza 
olmadığı müddetçe, bir resmi nitelik taşımadığı müddetçe anlam ifade etmeyen bir komplo 
ürünü. Düşünebiliyor musunuz ben hem Hrant Dink'in öldürülmemesi için bu kadar mücadele 
edeceğim, hem gecemi gündüzüme katarak bir arayış içerisine gireceğim, yetmemiş 
Trabzon'dan Bayburt'a gitmişim, cinayet olduktan sonra cinayetin çözümü için aktif 
görevlendirmeyle rol alacağım, Yasin Hayal'in yakalanmasını sağlayacağım, tüm bunlara 
rağmen ne hikmetse bunları da yapmış olacağım. Bunu da mahkemenizin takdirlerine arz 
ediyorum efendim. Saygılarımı arz ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Tanık beyanlarına karşı söz almak isteyen var mı savunma 
tarafından veya katılan taraftan? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, yalnızca bir ekleme 
yapmak isterim ben, Muhittin Zenit'in beyanlarına dönük. Hüseyin Tan'ın 17 Mart 2007 
tarihinde İstanbul C. Başsavcılığında ifadesi yalnızca Fikret Seçen tarafından değil Selim Berna 
Altay'la beraber alınan bir ifade, iki savcının imzasının olduğu bir ifadedir o, onu söylemek 
isterim. Biz zaten Hüseyin Tan'ın da tanık olarak çağrılması gerektiğini düşünmekteyiz, ben bir 
dilekçe verdim bugün tarihli, orada da var bu konuda talebim. Bir üçüncüsü de, aslında 
İstihbarat Daire Başkanlığı görevlileri tarafından Trabzon İl Emniyet arşivlerinde araştırma 
yapılmıştı, bu evraklar o araştırma sonucu dosyaya sunulmuştu, gerek görülürse o incelemeyi 
yapan İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerinin tanık olarak bilgisine başvurulmasını talep 
etmekteyiz.

MAHKEME BAŞKANI:  Evet. İddia Makamı'nın var mı tanık beyanlarına karşı.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: (Anlaşılmadı! 01:08:57) 
MAHKEME BAŞKANI:  Bir diyeceği yok. Evet cevabı gelen ve gelmeyen belgelere 

dair bir diyeceği olan var mı, İddia Makamı, katılan taraf, sanık tarafı? Peki ara verelim, iki 
buçukta devam edeceğiz duruşmaya. 

(***KAYDA SON VERİLDİ***)
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11/06/2019 TARİHLİ 93. CELSE 2. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Kaydımız başladı Muhammet, seni dinliyoruz.
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani neyle alakalı çağrıldığımı 

bilmiyorum buraya. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Sanıklardan Mehmet Ayhan isimli sanığımız 

savunmasını yaptığı esnada senden bahsetmiş duruşmada savunmasını yaparken. Sonra 
sanıklardan Mustafa Öztürk de senin isminden bahsetmiş. Çağrı olarak tanıdıklarını söylemişler 
seni Muhammet Kırmacı.

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet benim diğer ismim Çağrı.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Muhammet Çağrı Kırmacı değil mi?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, bu kişilerle tanışıklığı, Erhan Tuncel'le tanışıklığın, o 

tarihlerdeki ilişkin nedir?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Erhan Tuncel'i...
MAHKEME BAŞKANI:  Muhittin Zenit mesela, Yasin Hayal, Erhan Tuncel, Muhittin 

Zenit bunları tanır mısın? Bu savunmasında senden bahseden sanıkları tanır mısın? Nereden ve 
ne şekilde tanırsın?

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Erhan Tuncel'i üniversitedeyken yurttan 
tanımışlığım var. Yasin Hayal'i de aynı şekilde o mahallede oturuyorduk, onların mahallede 
oturuyorduk, mahalleden bir tanımışlığım var. Diğer söylediğiniz isimleri çıkaramadım, 
tanımıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Tanışıklık dediğin nasıl, yakinen bir tanışıklık mı?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok yurttan normal arkadaş olarak 

tanıyorum Erhan Tuncel'i, yani yurttan tanıştığımız birisiydi Trabzon'da, Yasin Hayal de oradaki 
mahalle ortamından tanıyoruz, tanıdım yani, birkaç defa da öyle oturmuşluğumuz vardır, bir 
kahvehanede çalışıyordu, öyle o kahvehaneden, oradan geçerken o mahalleden öyle birkaç defa 
oturup çayını içmişliğimiz vardır. 

MAHKEME BAŞKANI:  Mehmet Ayhan'ı tanımıyorsun öyle mi?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok tanımıyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Hatırladığın böyle bir isim yok mu?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani yok, çıkaramadım, tanımıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Muhittin Zenit'i tanıyor musun?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hayır, çıkaramadım onu da. 
MAHKEME BAŞKANI:  Mehmet Ayhan'la...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mehmet Ayhan'ın... 

(Devamı Anlaşılmadı! 00:02:57-00:02:59)
MAHKEME BAŞKANI:  Memduh ve Ahmet olarak tanıdıkların var mı bu isimleri kod 

ismiyle mi tanıyorsun acaba, Memduh ve Ahmet olarak tanıdığın?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok tanımadım, yani onlar benden mi 

bahsetmişler anlamadım ama?
MAHKEME BAŞKANI: Mehmet Ayhan savunmasında demiş ki Çağrı olarak senden 

bahsediyor ve Muhittin tanıyordu, onun hemşehrisiydi, hatta ailesini de tanıyordu diyor. Biz o 
zaman Çağrı olarak biliyorduk demiş senin için. Bayburt'a gidiyorken bizi tanıştırdı Muhittin. 
Daha önceden de birlikte görüşmüştük, üniversite öğrencisi bir arkadaş, Muhammet de 
görüşmedi onu bana işte tanıştırıp sonrasında ben gittikten sonra görüşürsünüz diye bırakıp 
gitmişti demiş örneğin savunmasında. 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok çıkaramadım ben, tanıyamadım yani 
üzerinden de bayağı geçti, çünkü ben üniversiteyi 2009 yılında, 2010 yılı Şubat ayında bitirdim, 
yani bu dediğiniz olaylar 2007 eğer öncesindeyse zaten üzerinden de bayağı geçmiş, 
hatırlayamadım da yani bu kişileri, tanımıyorum bunları.

MAHKEME BAŞKANI:  Nerelisin sen?
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TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Erzurumluyum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, diyor ki Erzurum'dan hemşehrisi olduğu için Muhittin 

tanıyordu, o tanıştırdı diyor Mehmet Ayhan. 
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani Muhittin ismi, belki simasını 

görsem hatırlayabilirim, ismen çıkartamadım.
MAHKEME BAŞKANI:  Şu an huzurda zaten, kamerayı yaklaştıralım, Muhittin 

burada. Bi ön tarafa gelin, yaklaştıralım belki tanıyorsundur. Tanıyabildin mi Muhittin olarak 
bahsi geçen şahıs? 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani yabancı değil aslında ama... 
Tanıdım sanırım evet. Kadir'le tanışıklığımız vardı herhalde, Kadir Kurak.

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Sayın Hakimim ben bakayım ama üzerinden yıllar geçti 
görüşmedik, o zamanlar saçları uzundu, ben bile şu an bu haliyle... Yok bu arkadaş...

MAHKEME BAŞKANI:  Kadir Kurak diye bir tanıdığınız var mı ortak?
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Yani saçları...
MAHKEME BAŞKANI:  Oradan da bakabilirsin, tepende de var bak ekran, oradan da 

bakabilirsin. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Bahsettiğim olay 2004-2005, daha doğrusu 2006'da ben 

ayrıldım, 2006'ya kadar, 2006'dan da 12 yıl geçmiş, o zaman tabi üniversite yıllarıydı. Şimdi 
şekli değişmiş mi değişmemiş mi bilmiyorum ama eğer mahkemeniz uygun görürse ben sorayım 
kendisine eğer o şahıssa zaten sıkıntı... Ben de inanın tanımadım yani bakıyorum yüzüne, 12 yıl 
geçmiş. 

MAHKEME BAŞKANI:  Anlıyorum tamam. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Ama olayı ben ifadelerimde daha önceden zaten 

detaylarıyla arz etmiştim. Şeyi sorabilir miyiz...
MAHKEME BAŞKANI:  Bu Alperen Ocaklarına gelip giden birisi Muhammet 

Kırmacı, aynı zamanda Mustafa Öztürk'ün de, çalışma yürütülen Mustafa Öztürk... Mustafa 
Öztürk diye birini tanıyor musun Muhammet?

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet benim ev arkadaşımdı Trabzon'da.
MAHKEME BAŞKANI:  Alperen Ocaklarına gelip gidiyor muydunuz?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani birkaç defa Mustafa Öztürk ile 

gitmişliğim var, öyle aktif olarak görev aldığımız yoktu ama Mustafa Öztürk ile beraber 
gittiğimiz vardı. Ev arkadaşıyız, aynı ortamdayız, Erzurumlu...

MAHKEME BAŞKANI:  Bu Mustafa Alperen Ocakları Başkanı mıydı?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet, Trabzon'da bir dönem Alperen 

Ocaklar Başkanlığı yaptı. 
MAHKEME BAŞKANI:  Burada Yasin Hayal ve Erhan Tuncel'i buradan da tanıyor 

musun?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Ocaktan tanımıyorum, dışarıdan, dediğim 

gibi Erhan'ı ben dışarıdan...
MAHKEME BAŞKANI:  Onlar gelip gider miydi, Yasin ile Erhan?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hayır, ben onları görmedim ocakta, 

ikisini de, ne Erhan'ı ne Yasin'i.
MAHKEME BAŞKANI:  Bunların faaliyetlerine ilişkin bir bilgin var mı, duyumun, o 

dönemde?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok. Ben 2005 yılında da üniversiteyi 

dondurmuştum bir yıl, ben hiç gelmedim 2004-2005 yıllarında, bir yıl kadar hiç gelmedim. 
Dediğim gibi Yasin Hayal'i de o mahalleden Trabzon'da herkesin tanıyabildiği kadar tanıyorum, 
Erhan'ı da yurttan tanıdım, diğer isimlerin hiçbirini çıkartamadım yani. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Mustafa Öztürk ev arkadaşım demiştin.
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet, ev arkadaşımdı. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bu ev arkadaşların Köksal Öztürk, Ömer Kazan, Mustafa 

Çelebi miydi o dönemde?
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TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet, onlar da diğer arkadaşlar.
MAHKEME BAŞKANI:  Yasin Hayal sizin eve gelir gider miydi?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hayır bizim eve gelmezdi, yani bizim eve 

gelmişliğini ben görmedim hiç. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, ekranda gördüğün Muhittin Zenit'i tanıyamadın öyle 

mi?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok tanıyamadım hayır. 
MAHKEME BAŞKANI:  Başka bir isimle de tanıdığın bir şahsa benzemiyor mu?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hayır, çıkartamadım yani hiç 

tanıyamadım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, var mı sorularınız? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Müdahil taraf olarak var 

birkaç sorumuz ama eğer siz uygun görürseniz Muhittin Zenit önce sorularını sorsun çünkü onu 
bile anımsamakta zorlandı, yoksa ben şey yapayım.

MAHKEME BAŞKANI:  Muhittin Zenit sorunuz var mı? 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Ben olayı daha önceden da Sayın Mahkemeye arz 

etmiştim, yani...
MAHKEME BAŞKANI:  İzahat yapacaksan tanığı dinledikten sonra yapabilirsin ama 

tanığa sorun varsa sorabilirsin. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Benim Trabzon'da KTÜ'de öğrenim gören, aynı zamanda 

Pelitli bölgesinde oturan ve aynı zamanda Alperen Ocaklarına gidip gelen Muhammet Kırmacı 
olarak tanıdığım şahsın, zaten orada tanışmıştık Erzurumlu olması hasebiyle, babasının 
Erzurum'da bir yanılmıyorsam lokman hekim veya baharatçı dükkanı var, o olarak biliyorum, 
zaten o olaydan sonra görüşmediğim için, aradan da uzun yıllar geçti, şimdi benim o zamanki 
tanıdığım Muhammet Kırmacı saçları falan bayağı uzundu, biraz da... (Devamı Anlaşılmadı! 
00:11:08)

MAHKEME BAŞKANI: Var mı Muhammet babanın lokman hekim gibi bir baharatçı 
dükkanı?

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Baharatçı dükkanımız var evet.
MAHKEME BAŞKANI:  Erzurum'da?
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Dadaşkent'te. 
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Dadaşkent'te.
MAHKEME BAŞKANI:  Saçların uzun muydu o dönemde?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet uzundu.
MAHKEME BAŞKANI:  Uzundu. 
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam o zaman budur tanıdığım.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Kullandığı telefon numarasını ben arz edeyim, zaten bu 

işin asıl iddianameye yansımasının nedeni şuydu, benim 2005'ten 2006 Trabzon'dan, cinayetten 
yaklaşık 1 yıl önce ayrıldığım döneme kadar 30 tane telefon görüşmem var ve cinayet günü de 3 
tane telefon görüşmem olması hasebiyle Sayın İddia Makamı bunu iddianameye yansıttı, ben de 
onunla ilgili beyanlarda bulunmuştum ama dediğim gibi şahsı ben de şu an, aradan 12 yıl 
geçmiş, doğal olarak...

MAHKEME BAŞKANI:  Saçım uzundu diyor, babamın da baharatçı dükkanı vardı 
diyor.

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Odur o zaman alternatifi yok. Ben zaten olayı burada tüm 
açık yüreklilikle...

MAHKEME BAŞKANI:  Seni ne olarak tanıyordu Muhammet, hatırlayamadı ya?
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Beni Muhittin olarak tanır efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Muhittin olarak... Hatırında kalacak bir özelliğin var mıydı, 

babanını işi gibi, az önce senin söylediğin...
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Hayır efendim, benim istihbaratçı olduğumu bilir, benim 
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Yasin Hayal'in cezaevinden çıktıktan sonra Alperen Ocaklarına çaycı olarak başladığı dönemde 
arkadaşa ben söylemiştim, yani bakın bu böyle bir olay yaptı, bundan dolayı da size ve 
arkadaşlarınıza sıkıntı olabilir, onun oraya geliş gidişlerinde kimse olursa, farkı bir kimse veya 
farklı bir olay duyarsan bana bildir demiştim. Bir de Sayın İddia Makamı yine cinayet gününe 
ait 3 telefon görüşmesinin ne olduğunu sorduğunda ben o gün cinayet olduktan sonra, zaten 
cinayetten yaklaşık 7 ay önce Bayburt'a gitmiştim, cinayet olduğunda ben Trabzon'da yoktum, 
Trabzon Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü 11 ay önceki bu bilgiyi görünce, Yasin 
Hayal'in bu eylemi yaptığı şeklinde kayıtları görünce direkt o dönemki şube müdürüme, 
Afyon'da görevli, ona dönüyorlar, ya bu olay nedir, siz yazmışsınız çizmişsiniz, evet, kimdi bu 
polis memuru, Muhittin Zenit... Ondan sonra zaten benim ismim bu olaydan dolayı...

MAHKEME BAŞKANI:  Ama Yasin Hayal'i tanımıyorum diyor bu?
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Tanıdığını beyan ediyor efendim, mahalleden. 
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yasin'i tanıdım, yani...
MAHKEME BAŞKANI:  Sana bilgi aktaracak tanımadığını anladım ben söylediklerine 

göre.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Sayın Hakimim ben şunu özellikle...
MAHKEME BAŞKANI:  Şey doğru mu, Muhammet Çağrı...
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Az önce söyledi ya sen istihbaratçı olduğunu biliyormuşsun, 

bazı bilgiler paylaşmış ve senden de bazı bilgiler...
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Beyefendiyi tanıyamadım da yani.
MAHKEME BAŞKANI:  Olursa paylaşmanı istemiş ya, böyle bir şey hatırlıyor musun, 

bu doğru mu?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok, tanımadım da yani beyefendiyi ben, 

yani uzun yıllar geçti, bilmiyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  İstihbaratçı Muhittin diye birini hatırlamıyor musun?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok, hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Ben bir istihbaratçıyla tanışsam unutmam herhalde.
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Vallahi yani tanımadım Sayın Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI:  Başka bir şekilde tanıyor olabilir mi Muhittin Zenit? 

İstihbaratçı Muhittin... İstihbaratçı niye kendini ismiyle tanıtsın yahu? Muhittin olarak mı 
tanıyordu sizi? 

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Bakın Sayın Hakimim...
MAHKEME BAŞKANI:  Hani başka bir isimle tanıtılır genelde.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Hayır siz heyet olarak daha önceki ifadelerimde ben bunu 

özellikle arz etmiştim, Erhan Tuncel ile ilk irtibata geçtiğim dönem yani 2004 yılında Mc 
Donald's eylemi olduğunda Erhan Tuncel'in böyle ajan olabilecek veya ajanlığı düşünülen bir 
şahıs değildi. Kaldı ki ben Erhan Tuncel'e direkt yaklaşmadım, Emre Altuntaş vasıtasıyla 
ulaştım. Emre Altuntaş zaten beni (o dönem Karadeniz Teknik Üniversitesi Öğrenci Derneği 
Başkanı oluyor) zaten normal ismimle biliyor, dolayısıyla o saatten sonra Erhan da beni 
Muhittin olarak bilince eleman anlamında yaklaştığımda da "Ya ben sana Muhittin olarak 
söylemiştim ama benim kod ismim de bu" böyle...

MAHKEME BAŞKANI:  Emre niye Muhittin olarak biliyor? O zaman en başına 
dönelim, Emre niye Muhittin olarak biliyor.

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Efendim herhangi bir terör örgütüyle veya şuyla veya 
organize farklı işte değil ki bu, bildiğiniz öğrenci, öğrenci derneğinin başkanı.

MAHKEME BAŞKANI:  Tamam. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Artı şayet eğer bu sorgulanacak ise şunu arz edeyim ben, 

9 yıl Güneydoğu'da görev yaptım ben...
MAHKEME BAŞKANI:  Hayır seni hatırlatmaya çalışıyoruz.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Arz ediyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Hatırlamıyor diyor ya hatırlamaması biraz tuhaf geldi, o 
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yüzden.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Arz ediyorum Sayın Başkanım, o tabi onun sorunu, ben 

benim bildiğim cepheden anlatıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Tabi onun sorunu.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Eğer bugün biz bir istihbaratçının neden gerçek ismiyle 

birilerine tanıştırıldığını, mahkememizin konusu olmamasına rağmen soru olarak soruluyorsa 
ben bugün 25 yıldır istihbaratçıyım, devletim bana hiçbir zaman elektrik aboneliği, su aboneliği, 
telefon aboneliğinde git şu isimle şu kimlikle yaptır demedi. Doğu-Güneydoğu'da bizim 
belediyede açık kimliklerimiz dahi -sizin gibi- vardı.

MAHKEME BAŞKANI:  Evet bizim de öyle.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Şimdi siz açık kimliğinizi gizliyorsunuz, gidiyorsunuz 

-atıyorum tamamıyla- PKK Terör Örgütü içerisinde bir eleman ediniyorsunuz, kod ismi 
veriyorsunuz, adamın akrabası şusu belediyede, zaten küçük bir yer, bizim aracımız biliniyor, 
bizim aracımız tanınıyor, e ondan sonra ne oluyor Ahmet Dede sonradan Muhittin Zenit oldu. 
Mesela bu olaya has demiyorum ama şu anda biz neyi tartışıyoruz burada, Sayın Mahkemeniz 
huzurunda, ben Muhammet Kırmacı, bu veya değil bilmiyorum, bilsem de zaten çok açık net 
söylerim, faaliyetlerini söylemişim, ne yaptığımı, benim bildiğim Muhammet Kırmacı, olay 
şuradan kaynaklandı, Sayın Müşteki Vekilleri ısrarla 12 yıldır ben ifadelerimde ve beyanlarımda 
Muhammet Kırmacı'nın sadece bir hemşehrim olması hasebiyle Yasin Hayal'in cezaevinden 
çıktıktan sonraki faaliyetlerini en azından kontrol edebilme amacıyla bu insanla ilişki 
kurduğumu, akabinde de cinayet günü de 3 tane telefon görüşmesini Yasin Hayal'in mahallede 
olup olmadığını, o civarda olup olmadığını araştırması için aradım ve takdir edersiniz ki hukuk 
herkese lazım olduğu kadar istihbaratçı da herkese lazım, biz bugün bir devletine yardımcı olan 
-bu şahıs için söylemiyorum- ajan veya normal bir vatandaş, bir suçu istihbaratçıya, terörcüye, 
asayişçiye bildiren bir insanı "Sen Yasin Hayal'i o gün nasıl yakalattın, nasıl oldu, istihbaratçı 
seninle nasıl ilişkiye girdi, Yasin'in Alperen Ocaklarındaki faaliyetleri neydi, bunları 
istihbaratçılara nasıl söylüyordunuz"u tartışırsak, bir istihbarat usul ve esasını tartışırsak burada, 
tabi ki kovuşturma açısından ne gerekiyorsa her şeyi ben açıklıkla yapıyorum ama e yarın 
normal bir vatandaştan nasıl bir bilgi alacağız veya bugün Muhittin Zenit örneğini veren bir 
istihbaratçı değerlendirelim, işte 17-25 sonrası, hain darbe girişimi sonrası istihbarat kadroları 
yenilendi, şimdi herkeste bir Muhittin Zenit bakış açısı var, bu adam Hrant Dink cinayetini 11 
ay önceden bildirdi, çözüm aşamasında yardımcı oldu, orada çalıştığı dönem içerisinde... ki 
bunlar açık kaynaklarda hep olduğu için çok rahatlıkla anlatıyorum, onların telefonlarını 
dinlemiş o dönem, takiplerini yapmış ama 16 ay cezaevinde yattı. Şimdi X bir vatandaşın can 
güvenliğiyle ilgili bir istihbari bilgi varsa, bu bilgi de bir istihbaratçıya geldiyse ben bunu 
yazayım mı yazmayayım mı, yazarsam Muhittin Zenit'in durumuna düşer miyim düşmez miyim, 
e yazmadığımda ne olur bir cinayet olur, tamam Allah rahmet etsin, yazarsam yarın niye yazdın, 
niye ardını korumadın, niye bunu böyle yapmadın gibi... Böyle bir sıkıntı var, istihbaratın 
özünde var ve nitekim ben şu an Mustafa Bey dediğim gibi Çağrı, ben Çağrı olarak biliyorum, 
hakikaten samimiyetimle söylüyorum, tanıyıp tanımadığımı bilmiyorum ama şunu söyleyeyim 
ben, zaten iddianamede de var olan bu, uygun görürseniz... Çağrı Bey...

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Efendim.
SANIK MUHİTTİN ZENİT: İddianamede şöyle bir bilgi var; Muhittin Zenit ve 

devamında da Mehmet Ayhan, Memduh olarak tanıyabileceğin şahıs seninle, senin kullandığın 
iddia edilen 505 5... Pardon bu istihbaratın telefonu, Muhammet Kırmacı'nın telefonu var mı 
Sayın Avukat Bey?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 843 91 70 mi?
SANIK MUHİTTİN ZENİT: 843 91 70 numaralı telefonu kullandınız mı siz? 
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet kullanmıştım. 
SANIK MUHİTTİN ZENİT: Evet efendim. Bu telefon numarasıyla benim 2005'ten 

2006'ya kadar 30, cinayet günü 3 ve ben Trabzon'dan 2005'te ayrıldığımda Mehmet Ayhan, 
Memduh olarak tanıyabileceğin şahısla telefon irtibatından dolayı şu an buradasın. Ben de şunu 
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şöyle Sayın Mahkemeye arz ettim, tekrar arz ediyorum; Yasin Hayal cezaevinden çıktıktan 
sonra hemşehrim olman hasebiyle ben... Yasin sizin çay ocağına yanılmıyorsam bir çaycı olarak 
konulmuştu, oraya gidip geliyordu, oraya kim girer, kim çıkar, ne olur, bir bilgi alırsam bu 
bilgiyi ver diye ben seni aramıştım, bu 30 görüşme bu anlamdaydı. Cinayet günü de Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürü Reşat Altay, İstihbarat Şube Müdürü Faruk Sarı, İstihbarat Daire 
Başkanı, Şube Müdürleri "Kardeşim bizi Bakan sıkıştırıyor, biz bu Yasin Hayal'e ulaşamadık, 
sen Yasin Hayal'le ilgili bu kadar bilgiler yazmışsın, lütfen ona ulaşmaya çalışır mısın" 
denildiğinde aklıma gelen şey o dönemden telefonu bende mevcut olan Muhammet Kırmacı'yı 
arayıp "Ya sen de aynı bölgede oturuyorsun, bir bak bakalım Yasin Hayal oralarda mı değil mi, 
varsa beni ara" deyip yardım aldığım bir şahıstı. Olay benim açımdan bildiğim bu kadar ama 
özellikle tekrar ediyorum müdahil vekilleri sanki bunun istihbarat elemanı olduğunu 
zannediyorlar, sadece hemşehrilik ilişkimden dolayı böyle bir görüşmem olan birisiydi. Mevzu 
bu efendim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Peki oturabilirsin. Varsa soruları olan...
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Başkanım ben bir şey söyleyebilir miyim?
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. 
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani benimle Muhittin Bey nerede 

tanışmış onu hatırlıyor mu acaba? Yani ben şimdi bir tane Muhittin diye bir Erzurumlu polis 
tanımıştım ama nerede tanıştık onu da söylerse belki oradan daha iyi çıkartabilirim. 

SANIK MUHİTTİN ZENİT: Trabzon'da ben bu...
MAHKEME BAŞKANI:  İlk tanışmayı belki hatırlarım...
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: İlk tanıştığımız, ilk karşılaştığımız, bana 

nasıl ulaştı?
SANIK MUHİTTİN ZENİT: İlk tanışmayı hatırlamıyorum ama Alperen Ocaklarıyla 

ilgili orada kim var kim yok, Yasin Hayal orayla irtibat kurduktan sonra...
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Nerede karşılaştık yani sizinle ilk? 
Ben irtibatı kurdum, ben kendim Erzurumlu olduğumu söyledim öyle tanıştık ve sana da 

işte "Bak bu Yasin sıkıntılı bir çocuk, sizin içinize girdi, bunun görüştüğü, oraya gelen giden 
farklı duyduğun bir şey varsa bu anlamda bana haber ver" diye senden yardım ettiğim birisiydin. 
İlk karşılaşmamızı hatırlamıyorum ama hatırladığım tek şey oradaki insanlarla ilgili...

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Ben bir Muhittin Zenit, Zenit mi soy ismi 
bilmiyorum ama Muhittin diye birisiyle tanışmıştım, bir arkadaşımın evine davet edilmiştim 
ben, Trabzon'da o zaman polisti, benim Erzurum'dan arkadaşımdı, ben onun evine gittiğimde 
oraya birisi gelmişti Muhittin diye Erzurumlu polis ama ben istihbaratçı ya da şu olduğunu 
bilmiyordum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Tamam peki. Evet soru varsa alalım.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki evine gittiğiniz polis 

arkadaşınızın ismi neydi?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Kadir. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Soy ismi?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Kurak. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kadir Kurak'tı. Peki siz 

Karadeniz Teknik Üniversitesinde hangi bölümde ne zaman okumaya başladınız, hangi tarihler 
arasında Trabzon'da kaldınız?

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Karadeniz Teknik Üniversitesine 2002 
yılında ben başladım fizik bölümüne, 1 yıl hazırlık okudum, sonra birinci sınıfı okudum, üçüncü 
yılımda dondurup Erzurum'a geldim 1 yıl, sonra 2005'te tekrar başladım, 2009'un sonunda, 
2010'un ilk yarısında da bitirdim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mustafa Öztürk ile 
hangi tarihlerde ev arkadaşlığınız oldu sizin? 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: İlk gittiğimizde yurtta beraberdik, ben 
Mustafa Öztürk'ü Trabzon'a gelmeden önce de tanıyordum, Erzurum'dan tanıyordum liseden, 
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Trabzon'da da geldiğini görünce birlikte yurtta kaldık, sonra birlikte eve çıktık 2003 yılında. Bir 
yıl evde kaldık sonra ben okulu dondurup gittikten sonra zaten ayrılmıştım, sonra geldiğimde 
tekrar beraber aynı evde kaldık. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani 2005 yılından sonra 
da aynı evde kalmaya devam ettiniz Mustafa Öztürk ile. 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet tabi.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Erhan Tuncel 10 

Şubat 2007 tarihli ifadesinde Yasin Hayal'in 2006 Mart-Nisan aylarında bir ay kadar Mustafa 
Öztürk'ün evinde kaldığını beyan etmişti. Yasin Hayal hiç sizin evde kaldı mı?

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hayır kesinlikle kalmadı, yani 2004-2005 
arasında benim okulu bıraktığım seneyi bilmiyorum ama 2006 yılında ben Trabzon'daydım, 
Mustafa Öztürk'le beraber aynı evdeydik, kesinlikle bizim evde kalmadı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mustafa Öztürk'ün bir 
ifadesi var Hrant Dink cinayeti soruşturması kapsamında İstanbul İl Emniyet Terörle Mücadele 
Şube Müdürlüğüne vermiş olduğu 22 Mart 2007 tarihli ifadesi, şunları söylemişti; "Alperen 
Ocakları il binasında 2006 yılı Nisan veya Mayıs ayı olabilir, Nisan veya Mayıs olabilir dedim 
çünkü o dönemlerde "denize gidelim" diye konuşmalar geçmişti. Akşamüzeri Zeynel Abidin 
Yavuz, Erhan Tuncel, Yasin Hayal ve ismini hatırlamadığım biriyle Trabzon Alperen 
Ocakları'na gelerek ocağın içerisinde sohbet etmeye başladık. Havadan sudan konuşmaya 
başladık. Kalkmak üzereyken Yasin Hayal bana hitaben Zeynel Abidin Yavuz'un Hrant Dink'i 
vuracağını söyledi, ben de kendisine 'Neden vuracaksınız?' diye sordum, Yasin Hayal de bana 
'Türk milletine hakaret ettiği için öldüreceğiz' diye cevap verdi. Ben de Zeynel Abidin Yavuz'un 
bırakmış olduğu top sakalına bakarak tebessüm ettim, Zeynel Abidin Yavuz bana 'İmaj 
değiştirdim şüphe uyandırmamak için' diye cevap verdi. Bu konuşmalar yapıldığı sırada Erhan 
Tuncel ve Zeynel Abidin Yavuz'a 'Eylemden sonra Zeynel seni Gürcistan'a kaçıracağız' şeklinde 
beyanda bulundu." Mustafa Öztürk'ün ifadesi bu şekilde. Yine Erhan Tuncel de 10 Şubat 2007 
tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "2005, 2006, 2007 yıllarında Mustafa Öztürk 
isimli şahıs Alperen Ocağı başkanlığı yaptı, Hrant Dink'in öldürülmesinden bir ay önce 
başkanlığı bıraktı. Yasin Hayal cezaevinden çıktıktan sonra Ramazan ayında Hrant Dink'i vurma 
konusunu Mustafa Öztürk'e açtı..." 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Son cümlenizi alamadım kesik kesik 
geldi sesiniz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal'in 
cezaevinden çıktıktan sonra Hrant Dink'i vurma konusunu Mustafa Öztürk'e anlattığını söylüyor 
Erhan Tuncel. "Hatta Yasin Hayal Hrant Dink eylemi konusunda Mustafa Öztürklerden yardım 
göreceğini söylüyordu. Yasin Hayal Hrant Dink cinayeti konusunda bunlardan maddi destek 
alacağını söylüyordu." demişti ifadesinde. Mustafa Öztürk Hrant Dink cinayeti öncesi, sonrası 
size bu cinayetle ilgili herhangi bir bilgi aktardı mı? 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hayır, yok kesinlikle öyle bir 
konuşmamız da olmadı Mustafa Öztürk'le. Bir de orada siz şey dediniz maddi destek vereceğini, 
biz zaten öğrenciyiz, nasıl bir maddi destek verebiliriz, ay sonunu zor getiriyorduk o 
dönemlerde, öğrenim kredisini bekleyen insanlardık yani. Destek olarak da herhangi bir şeyimiz 
yok, yani o öyle bir irtibatımız yok çünkü bizim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Emniyet Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğü tarafından düzenlenen bir rapor var 16 Aralık 2013 tarihli, aslında 
Muhammet Kırmacı olarak sizin isminizin geçtiği rapor da budur, biz de öyle haberdar olduk. 
Şimdi bu raporda şu bilgilere yer verilmiştir, der ki; "Hrant Dink soruşturması kapsamında 
hakkında işlem yapılan Mustafa Öztürk isimli şahsın kullandığı 536 303 15 46 numaralı 
telefonun rehberine "Ağrı 505 843 91 70" şeklinde kayıtlı olan Erhan Tuncel'in kullandığı 555 
474 66 23 numaralı telefon ile 29 Eylül 2006 tarihinde bir adet görüşme kaydı olan Muhammet 
Kırmacı adına kayıtlı olan 505 843 91 70 telefon numarasıyla Muhittin Zenit'in kullandığı 505 
540 69 37 numaralı telefon arasında 11 Eylül 2006-25 Temmuz 2007 tarihleri arasında 30 adet 
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görüşme kaydı olduğu tespit edilmiştir." Yani sizin Muhittin Zenit ile bu zaman aralığında, yani 
11 Eylül 2006-25 Temmuz 2007 tarihleri arasında 30 adet telefon görüşmeniz var. Raporun 
devamında da şunlar söylenmiş; "Hrant Dink cinayetinin işlendiği 19/01/2007 günü olaydan 
sonraki saatlerde Muhammet Kırmacı isimli şahsın adına kayıtlı olan 505 843 91 70 numaralı 
telefon ile Ercan Demir'in 3 adet (ki Ercan Demir Muhittin Zenit'in amiri pozisyonunda olan 
Trabzon İl Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğündeki görevlilerden biridir) Ercan Demir'in 3 
adet, Muhittin Zenit'in 3 adet ve Mehmet Ayhan'ın (ki Mehmet Ayhan da Muhittin Zenit'in 
çalışma arkadaşıdır) 2 adet telefon görüşmesi yaptığı, bu görüşmeler sırasında Muhammet 
Kırmacı'nın Muhittin Hayal isimli şahısla 2 adet irtibat kurduğu, Muhammet Kırmacı'yla 
irtibatının olaydan sonraki günlerde de devam ettiği, sonraki günlerde Muhittin Zenit, Mehmet 
Ayhan, Onur Karakaya isimli görevlilerin Muhammet Kırmacı isimli şahısla görüşmeler yaptığı 
tespit edilmiştir. Hrant Dink cinayeti soruşturması kapsamında hakkında işlem yapılan Erhan 
Tuncel ve Mustafa Öztürk isimli şahıslarla irtibatta olan Muhammet Kırmacı isimli şahıs adına 
kayıtlı ...70 numaralı telefon ile Trabzon Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli 
Mehmet Ayhan'ın kullandığı ...61 numaralı telefon arasında 11 Eylül 2006-30 Mayıs 2007 
tarihleri arasında 87 adet görüşme kaydı olduğu tespit edilmiştir." Şimdi Mehmet Ayhan 
Emniyet İstihbarat Şube'de görevli olan birisi, kod adı da Memduh, Memduh sizinle tanıştığını 
söylüyor.

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Ben hatırlayamadım.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kürşat Güneş kod adını 

kullanan Onur Karakaya sizinle tanışıyor, o da istihbarat görevlisi. Özgür kod adını kullanan 
Özkan Mumcu sizinle tanıştığını söylüyor ve bunların her biri sizinle irtibatının olduğunu, 
sizinle temas ettiklerini ve sizinle arada bir görüştüklerini beyan ediyorlar. Siz Trabzon İl 
Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileriyle irtibatlarınız konusunda bilgi aktarır mısınız 
bize.

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani ben o görüşmeleri bilmiyorum, o 
dönem bayağı bir zaman olmuş da yani o isimlerin ben hiçbirini hatırlayamadım, hiçbirini 
anımsayamadım, yani Muhittin diye işte tanıdığım, arkadaşımın evinde tanıştığım birisiyle polis 
hemşehri olarak, Erzurumlu yani o da Erzurumluydu, onunla tanıştım, bu beyefendi mi onu 
hatırlayamadım ama onunla birkaç defa Kadir dediğim o arkadaşımın evinde görüşmemiz oldu, 
böyle tesadüf o da ben olduğunu biliyordum ama istihbaratçı olduğunu bilmiyordum, ama 
sonradan Muhittin Bey ile bilmiyorum yani ben o kadar görüşme hatırlayamadım ben yani 
telefonlarda. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın Mehmet Ayhan'la... 
(Anlaşılmadı! 00:32:30)

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Mehmet Ayhan ismini hiç 
hatırlayamadım yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: O da istihbarat görevlisi, 
Emniyette çalışan birisi ve Memduh kod adını kullanan birisi. 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yok hatırlayamadım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz Trabzon...
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Dediğim gibi o dönemlerde yani çok 

zaman geçmiş, o dönemlere ait direkt o şahısları hatırlamam çok güç herhalde yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şundan ötürü, hani Hrant 

Dink cinayeti sonuçta önemli etkileri olan bir cinayetti ve cinayetten bu yana 12 sene geçti ve 
halen bu cinayetin kendisi tartışılmakta. 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla kritik bir 

cinayetti, bu cinayete dair olan olayların unutulması, hatırlanmaması çok mümkün değildir, size 
o sebeple bu soruları sormaktayız biz. 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Hı hı.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani siz hiçbir şekilde 
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hatırlamadığınızı mı söylüyorsunuz?
TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani hiçbir şey değil, mesela Muhittin 

diye birini tanıyorum, yani onunla tanıştığımı hatırlıyorum ama yani şimdi onunla böyle sohbet 
arasında konuşmalarımız olmuştur, işte normal böyle bir abi kardeş tarzında, işte hemşehri 
babında konuşmalarımız olmuştur, yani Mustafa Öztürk çünkü ev arkadaşım, ocakta görevli, 
ben de ocağa onunla birlikte gidip gelmişliğim var, belki o konuda bana yaklaşmıştır, onunla 
alakalı bilgiler almak istemiştir, ben de normal dostane sohbet ortamında konuşmuşuzdur ama 
ne konuştuğumuzu ne yaptığımızı inanın hatırlamıyorum yani o da dediğim gibi sonuçta yemin 
ettik bir yalan beyan olmasın yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın çünkü hani Muhittin 
Zenit savunmasında şunları söylemiş ve demişti ki "Bayburt'a gideceğim dönemde..."  Muhittin 
Zenit Trabzon'da görevliyken Haziran 2006 tarihinde Bayburt'a görevlendirilmişti, "Bayburt'a 
gideceğim dönemde zaten gitmem kesinleşti, ilişiğimi keseceğim günlerde bizzat Mehmet 
Ayhan'ı çok iyi hatırlıyorum ve Mehmet Ayhan'ın yanında yanlış hatırlamıyorsam ikinci bir kişi 
daha vardı, o da Özkan Mumcu. Onlarla tanıştırdım" diyor, sonra diyor ki "Araç içerisinde hatta 
hatırlıyorum orasını, yani işleri devrederken ama şunu söyleyeyim özellikle; Muhammet 
Kırmacı'yı benim hemşehrim, dostum, aile dostum olduğunu, zor durumda bırakılmamasını 
bizzat onların yanında da söyledim ama çocuk hakikaten yardımcı, yani bulabildiği bir şey, 
gördüğü bir şey varsa sorun yardımcı olsun diye. Nitekim Yasin Hayal'in bulunma aşamasında 
bizzat ricamı kırmayıp buldu, Trabzon'da eskiden ihtiyaçlarımızı karşılayan birisiydi." diye 
beyanda bulunmuştur. Dolayısıyla... Hatta cinayet günü sizin Yasin Hayal'in Trabzon'da 
Pelitli'de olup olmadığını da kontrol etmenizi istediklerini ve sizin de bu kontrolü yapıp 
kendilerine bilgi verdiğinizi söylemişlerdi. Bunu hatırlıyor musunuz? 

TANIK MUHAMMET ÇAĞRI KIRMACI: Yani öyle bir telefon görüşmesi Muhittin 
Zenit beni aradı mı... Yani hatırlayamadım onu, aramış da olabilir ama ben hatırlayamadım onu, 
eğer varsa da öyle bir görüşme. Yani o görüşmeler var, o görüşmelerin konuşma metinleri var 
mı bilmiyorum, eğer varsa zaten orada ne olduğu belli olur, görüşmüş müyüz görüşmemiş 
miyiz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Benim sorularım bu kadar, 
bitirdim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet var mı sorusu olan? İddia Makamı?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: (Anlaşılmadı! 00:36:06) 
MAHKEME BAŞKANI:  Savunma tarafı? Yok. Evet kaydımızı durduralım. 

(***KAYDA SON VERİLDİ***)
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12/06/2019 TARİHLİ 94. CELSE 1. BÖLÜM

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan daha önce de Türkiye Büyük Millet 
Meclisi Araştırma Komisyonu'na ve değişik bu konuyla ilgili araştırma yapan kuruluşlara da 
verdiğimiz bilgilerde olayın farklı boyutları olduğunu söyledi, tabi ki olayın bir Merhum Hrant 
Dink'in menfur bir cinayete kurban gitmesiyle ilgili bir olay. Hrant Dink'in cinayet öncesindeki 
yargılamasına ilişkin süreç ve ölümünden sonraki süreç olarak anlatmıştım. Şimdi 2004 yılında, 
malum dosyalarda da mevcuttur, çıkan bir yazı üzerine kamuoyunda bir infialin oluştuğu 
görüldü, resmi kuruluşların, basın organlarının bu konuda değişik açıklamaları oldu ve bu 
olayların hemen akabinde de dönemin patriği müteveffa Mutafyan tarafından da valiliğimize 
Ermeni kuruluşlarına, Ermeni cemaatine bu konuyla ilgili, yani bu yazıları da bahane ederek 
çeşitli sıkıntılar yaratıldığı ifade edildi, gerekli tedbirler alındı. Tabi bu arada Türk Ceza 
Kanunu'nun 301.maddesine göre Hrant Dink'in yargılanması esnasında da Emniyetimiz gerekli 
tedbirleri aldı. Esasen cinayetle ilgili konuya baktığımızda Trabzon Emniyeti tarafından 
(ağırlıklı olarak) 11 ay boyunca yürütülen bir soruşturmanın, bir takibin, teknik dinlemelerin, 
yardımcı istihbarat elemanı dinlemelerinin yapıldığını biliyoruzç ancak bununla ilgili İstanbul 
Emniyet Müdürlüğüne (sonradan benim haberim oldu, yani bu cinayetten sonraki süreçte 
haberimiz oldu) bir yazı, sadece bir yazının geldiği ama bununla ilgili Emniyet Genel 
Müdürlüğüne 20'ye yakın yazının gittiği ama bunlardan sadece bir tanesinin İstanbul 
Emniyetine geldiği, bunun da bir ham bilgiyi ifade eden bir bilgi notu olduğunu biliyoruz ve 
bununla ilgili olarak İstihbarat Şube Müdürü'nün veya İl Emniyet Müdürü'nün herhangi bir 
bilgisinin olmadığı, şahsıma da bu konuda bir bilgi verilmediği. Normalde çok önemli olaylarda 
il valisine istihbarat birimleri tarafından bir formatla da bilgi verilir, böyle bir bilgi söz konusu 
değil. Artı koruma boyutuyla ilgili, niçin korunmadı meselesi, kendisinin şahsi bir talebi yok, 
Terörle Mücadele Kanunu'nun ve buna ilgili Koruma Yönetmeliği'nin ilgili hükümleri gereğince 
10, 11 ve 20.maddelerindeki hususları kapsayan da bir teklif istihbarat birimlerinden bize 
yapılmış değil, o nedenle de bir koruma tedbiri söz konusu değil, yasal olarak başlatılmadı. Artı 
Hrant Dink'in ölümünden bir hafta önce Agos Gazetesi'nde başlattığı bir yazı dizisi var, o yazı 
dizisinde 3 sene önce yaklaşık, tam olarak tarih vermek gerekirse 2 yıl 10 ay 25 gün öncesinde 
Valilikte Ergun Güngör Vali Yardımcısı'nın odasında yapılan bir görüşmeden bahsediyor ve 
maalesef kamuoyu ölümünden 1 hafta önce sanki vilayette böyle bir kendisi çağrılmış, uyarıda 
bulunulmuş gibi bir algıyla yanlış bir kanaat oluştu. Esasen bu olay kamuoyunda ortaya atılan 
bu yanlış algıdan dolayı (Sabiha Gökçen'le ilgili) kendisinden bilgi alınması, hassasiyetin 
paylaşılması, Ermeni cemaatinin bu konudaki endişelerin de belirmesi ve bunun kaynağının 
sorulmasına yönelik bir toplantıdır, yapan kişi Azınlıklardan Sorumlu Vali Yardımcısı'dır, orada 
herhangi bir tehdit, baskı söz konusu olmamıştır. Aradan geçen 3 sene zarfında da kendisi 
tarafından da bu konuda baskı gördüğüne dair hiçbir yerde herhangi bir müracaat, herhangi bir 
şey de söz konusu olmamıştır. Ben olayı geniş çerçevede, çok şey çerçevede bu açıdan 
görüyorum. Daha sonra tabi ki Valiliğimizi ilgilendiren hususlarla ilgili Başkanlığınıza 
vereceğim şu bilgi de vardır: Hemen soruşturmayla ilgili müfettişlerin yaptığı incelemeler 
sonucunda, tabi İl İdare Kurulu'na gelen talepler var, müfettişlerin talepleri doğrultusunda da 
bunlar yerine getirildi. Esasen İl İdare Kurulu kararları malumlarınız idari yargı mercilerinin de 
denetimlerine tabidir, bunlar yerine getirildi. Tabi olayın bir de İnsan Hakları Avrupa 
Mahkemesi boyutu da vardır, daha sonra yenilendi bunlar, hatta bunlarla ilgili olarak kamu 
görevlileri zımnında İçişleri Bakanlığınca şahsım hakkında da bir soruşturma yapıldı ve bu 
soruşturmaların bir tanesi de Danıştay tarafından iptal edildikten sonra tekrar bir daha yapıldı. 
Temmuz ayında, 25 Temmuz tarihi itibariyle 4483 Sayılı Kanun'a göre hakkımızda soruşturma 
açılmasına yer olmadığı, yani dosyanın işlemden de kaldırılmasına karar verildiği gibi Yargıtay 
C. Başsavcılığı tarafından da bu karara itiraz edilmedi. Benim bu konudaki bilgim, görgüm, 
sizin sorularınız dışında şu anda söyleyeceğim bunlardan ibarettir, arz ediyorum efendim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet katılan taraf sorular var mıdır? Buyurun. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dilerseniz oturabilirsiniz.
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MAHKEME BAŞKANI:  Mikrofon...
TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır duymaya çalışıyorum da sizi onun için. 
MAHKEME BAŞKANI:  Mikrofon ayarlayabiliriz, oturarak da cevaplayabilirsiniz.
TANIK MUAMMER GÜLER: Dinlemeye çalışıyorum da efendim müsaadenizle.
MAHKEME BAŞKANI:  Peki. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 24 Şubat 2004 tarihinde 

İstanbul Valiliğinde sizin az önce ifade ettiğiniz üzere Hrant Dink'le bir görüşme gerçekleşti. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Özel Yılmaz (bu 

görüşmeye katılan MİT İstanbul Bölge Başkan Yardımcısı) 22 Aralık 2014 tarihli İstanbul C. 
Başsavcılığı ifadesinde Hrant Dink ile gerçekleşen görüşme Genelkurmay Başkanlığının MİT 
Müsteşarı Şenkal Atasagun'un aranması, bu arama üzerine Şenkal Atasagun'un MİT İstanbul 
Bölge Başkanı Hüseyin Kubilay Günay'ı ve Hüseyin Kubilay Günay'ın da sizi araması üzerine 
gerçekleşmiş olduğunu söyledi ve görüşmenin bu şekilde organize edildiğini beyan etti. Hüseyin 
Kubilay Günay Hrant Dink ile ilgili sizden ne talep etti yaptığınız görüşmede? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Hemen Sayın Başkanım, bir kere biraz önce de ifade 
ettim, cinayetten 3 yıl, yaklaşık 3 yıl önce yapılan ve cinayet olayıyla hiçbir illiyet rabıtası 
olmayan bir görüşmedir. Demin de ifade ettim, kamuoyunda bu yazılar nedeniyle oluşan 
hassasiyetin paylaşılmasına yönelik Vali Yardımcısı... Tabi aradan 15 yıl gibi bir süre geçti, Vali 
Yardımcısı Ergun Güngör'ün bana bu konuyu "Böyle bir görüşme talebi vardır" dediğini 
hatırlıyorum, diğer ayrıntıyı hatırlamıyorum ama bilgimiz dahilinde ve Azınlıklardan Sorumlu 
Vali Yardımcısı'nın odasında gerçekleştirilen bir görüşmedir. Dediğiniz şahıslar katılmıştır, 
zaten bununla ilgili geçmişte yargılaması yapılmış, dosyada gerekli ayrıntılar da vardır. Bu konu 
bilgiyi nereden aldığı, bunun kamuoyunda hassasiyet yarattığı, infiale sebep olduğu, bu gibi 
konuların Ermeni cemaati üzerinde de belli bir takım sıkıntılar yaratabileceği konusundaki 
hassasiyet kendisiyle paylaşılmıştır. Basın özgürlüğü çerçevesinde yaptığı bu haberin yanlış 
olarak algılanacağı kendisine hatırlatılmıştır. Hiçbir baskı... Hatta bunun kaynaklarının ne 
olduğu da kendisine sorulmuş, o da Erivan'daki bir röportajdan alındığı konusunda bir (benim 
tabi bu sonradan aldığım bilgiler) ifade ediyor ve konu orada bitiyor. Orada kendisine bir tehdit, 
baskı şeklinde asla bir şey söz konusu değil, öyle bir şey olsa aradan geçen 3 yıl içerisinde 
değişik makamlara, mercilere bu konudaki şikayetlerini bildirebilirdi veya gazetesinde bunları 
bildirebilirdi ve kendisi de bir hafta önceki yazısında "Nezaket çerçevesinde geçen bir görüşme" 
diyor  ama tabi bazı imalarda da bulunuyor, kamuoyu bu nedenle de bu görüşmeyi sanki 
ölümünden bir hafta önce çağrılıp baskı yapılmış, kendisine gözdağı verilmiş gibi bir algı 
yarattılar, bunun tamamen böyle bu çerçevede gerçekleştiğini ve cinayetle hiçbir illiyet 
rabıtasının bulunmadığını açıklamakla yetiniyorum Sayın Başkanım.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki nasıl organize oldu bu 
görüşme? Hüseyin Kubilay Günay sizi aradı mı, o görüşmeler nasıl gerçekleşti, siz İstanbul 
Valiliği'nde yapılmasını nasıl karara bağladınız, siz Ergun Güngör'ü nasın görevlendirdiniz, bu 
konuları ayrıntısıyla anlatacak olursanız bize. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim bakın tekrar izah ediyorum size: Böyle bir 
organizasyon, bir resmi organizasyon şeklinde olmaz bu tip şeyler...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hüseyin Kubilay Günay 
sizi aradı mı? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Vali Yardımcısına söylediğini, onun da bana 
söylediğini hatırlıyorum ama bu tip görüşmeler zaten Vali Yardımcısı, Azınlık İşlerinden 
Sorumlu Vali Yardımcısı olduğu için odasında böyle bir tip görüşmenin gerçekleşmesinin uygun 
olduğuna karar verilmiş ama kesinlikle ifade ediyorum bunun Hrant Dink'in öldürülmesi 
olayıyla hiçbir illiyet rabıtası yoktur ve bu konuda herhangi bir baskı, devletin kendisine bir işte 
aba altından sopa göstermesi gibi kamuoyuna yansıyan bir durum asla söz konusu olmamıştır, 
öyle bir şey olsa zaten kendisi tarafından da bunlar ifade edilirdi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Ergun Güngör'ün, 
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Vali Yardımcınızın İstanbul C. Başsavcılığına, tarihini de söyleyeyim size, 9 Aralık 2014 
tarihinde vermiş olduğu ifadesi var. Şimdi Ergun Güngör bu görüşmeyi şöyle izah etmiş; 
"Öncelikle bu görüşme Hrant Dink ile ilgili bir takım gelişmelerden sonra gerçekleşmiştir ve 24 
Şubat 2004 tarihinde MİT İstanbul Bölge Başkanlığının İl Valisine görüşme talebini iletmesi ve 
Valilik Makamının oluru ve talimatıyla bu görüşme İstanbul Valiliğindeki odamda 
gerçekleşmiştir." Dolayısıyla Ergun Güngör MİT İstanbul Bölge Başkanlığının İl Valisine yani 
doğrudan size bu talebi ilettiğini söylemiş ifadesinde, yani kendisine gelen ve onun tarafından 
size aktarılan bir görüşme olduğunu söylemiyor, Hüseyin Kubilay Günay'ın sizi aradığını 
söylüyor Ergun Güngör.

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan bu çok önemli bir ayrıntı değil, önemli 
olan görüşmenin yapılmasıdır. Ben de 15 sene öncesi olduğu için samimiyetle Ergun Güngör'e 
bu konunun iletildiğini ve onun tarafından benim bilgilendirildiğimi ifade ettim. Önemli olan bu 
bilgi çerçevesinde resmi makamların yani Valilik Makamının bilgisi çerçevesinde istihbarat 
birimlerine, tabi onlara da nereden geldiği biraz önce sizin tarafınızdan da ifade edildi, öyle bir 
görüşmenin yapılmış olduğudur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Genelkurmay 
Başkanlığı tarafından MİT Müsteşarlığı aranmış, bu konuda bilginiz var mı?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır bu konuda bilgim yok, benim görev alanımla da 
irtibatlı değil, Genelkurmay Başkanlığının bu konudaki tasarrufu da beni ilgilendirmiyor. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Genelkurmay 
Başkanlığından kimin aradığını biliyor musunuz MİT Müsteşarlığını? 1

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır bilmiyorum. Benimle ilgili değil bir kere, 
Genelkurmay Başkanlığından kimin aradığını, nasıl aradığını, ne yaptığını bilemem ki ben. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki cinayetten sonra bu 
konu çok tartışıldı, siz bu konuyla ilgili ayrıca bilgi talebinde bulunmadınız mı, ne olduğu 
konusunda bir değerlendirme yapmadınız mı, İl Emniyet Asayiş Toplantısında Özel Yılmaz'la 
bir araya geldiniz, bu sürecin nasıl organize edildiği, kimin kimi aradığı konularını hiç 
değerlendirmediniz mi?

TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim zaten bunlar bu olaydan sonra hepsi hem idari 
ve adli soruşturmalara konu edildi, bunların davaları görüldü, onun için benim bu konuda bir 
yargılama yetkisi...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok bunların davası 
görülmedi, yani yalnızca ilk kez tanık olarak sizin ifadenize başvuruyoruz biz. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır efendim ben MİT görevlilerinin, MİT 
mensuplarının davalarının görüldüğünü biliyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet 2 Savcılıklar 
tarafından alınan ifadesi var fakat çok ayrıntılı ifadeler değil, kendileri de henüz gelmediler, 
dolayısıyla bu konuda ayrıntılı beyanda bulunmuş değiller. Dolayısıyla biz yargılamalardan da 
öte siz tanıksınız sizin bilginize başvuruyoruz.

TANIK MUAMMER GÜLER: O yorumlara ben... O sizin görüşünüzdür, herhangi bir 
yorumda bulunmam ben, yargı makamlarının ne yapıp yapmadığı konusu beni...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben yorum istemedim, 
yani sizin bilginiz nedir onları ben sormaya çalışıyorum size. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır efendim ben yargı makamlarının yaptıkları 
konusunda bilgi sahibi değilim, onların yetki alanındadır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki neden İstanbul 
Valiliğinde yapılması karara bağlandı bu görüşmenin? 

TANIK MUAMMER GÜLER: En uygun mekanın azınlıklarla ilgili, bu işle ilgili Vali 
Yardımcısının koordinasyonunda yürütüldüğü anlamında şey yapılmıştır, resmi bir yerde 
yapılmış olması zaten bu olayın samimiyetini de ifade etmektedir, göstermektedir. Bunun ayrıca 
bu kadar üzerinde... Bilemiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İçişleri Bakanlığı ile 
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bu konuyu istişare ettiniz mi MİT tarafından böyle bir talep geldiğinde?
TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki görüşme bittikten 

sonra İçişleri Bakanlığına herhangi bir bilgi aktarımınız oldu mu? 
TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Özel Yılmaz yine İstanbul 

C. Başsavcılığına 22 Aralık 2014 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde demiş ki; "Hrant Dink'in 
İstanbul Valiliğine geleceği tarih kesinleştikten sonra İstanbul Valisi konuyu İstanbul Bölge 
Başkanlığımıza bildirerek Hrant Dink'in İstanbul Valiliğine geldiği gün MİT'ten görevlendirme 
istemiş." şeklinde bir beyanı var. Siz böyle bir görüşmeyi hatırlıyor musunuz?

TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim buradaki Valilik ifadesi bir makamı ifade 
eder, Valilik anlamında burada Vali Muavini Ergun Güngör'ün kastedildiği anlamında onu 
değerlendiriyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın ben de ifadesine 
baktım, İstanbul Valiliği deseydi aynı sonuca varırdım fakat "İstanbul Valisi konuyu İstanbul 
Bölge Başkanığına bildirmiş" diyor.

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır bu konudaki ayrıntıyı hatırlamıyorum, önemli 
olan bu konudaki görüşmenin yapılması, kendisinin telefonla vilayete davet edilmiş olmasından 
ibarettir, o diğer konu ayrıntıyla ilgilidir, 15 sene öncesi olduğu için bu konudaki ayrıntıyı kesin 
olarak şu anda hatırlamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu görüşme sonrası 
siz Hüseyin Kubilay Günay'la herhangi bir görüşme yaptınız mı?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır bu konuyla ilgili hiçbir görüşmemiz olmadı, bu 
konunun ayrıntısını bile bilmiyorum, sonradan içeride ne konuşulduys... Çünkü istihbarat 
birimlerinin kendi içlerinde sordukları... Çünkü Hrant Dink tarafından da bu konuda bir şey 
intikal ettirilmedi, herhangi bir görüşmemiz, değerlendirmemiz de olmadı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Ergun  Güngör 9 
Aralık 2014 tarihli İstanbul C. Başsavcılığı ifadesinde; "Görüşme sonucunda bizzat bana talimat 
veren İl Valim Muammer Güler'in yanına giderek durumu kendisine bildirdim ve bilgi verdim." 
şeklinde beyanda bulunmuştu.

TANIK MUAMMER GÜLER: Kimin ifadesinden bahsediyorsunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ergun Güngör. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Diyor ki "Görüşme 

sonucunda bizzat bana talimat veren İl Valim Muammer Güler'in yanına giderek durumu 
kendisine bildirdim ve bilgi verdim." şeklinde beyanda bulunmuş. Özel Yılmaz da 22 Aralık 
2014 tarihinde İstanbul C. Başsavcılığı ifadesinde Hrant Dink ile yapılan görüşme sırasında 
Hrant Dink'in getirdiği evrakları Ergun Güngör'e teslim etti. Hrant Dink ayrıldıktan sonra Ergun 
Güngör'den bu evrakları teslim aldık. Evraklardan birer sureti Ergun Güngör'ün isteği üzerine 
kendisine teslim ettik. Daha sonra biz İstanbul Valiliğinden ayrıldık." şeklinde beyanda 
bulunmuş. Hrant Dink ile İstanbul Valiliğinde görüşme yapıldıktan sonra Ergun Güngör bu 
görüşmeyle ilgili size ne aktardı ve Özel Yılmaz'ın ifadesinde bahsettiği Hrant Dink'in getirmiş 
olduğu belgelerden alınan suret İstanbul Valiliği tarafından ne yapıldı, bu konuda bilginiz nedir?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır efendim bana böyle bir belge/bilgi verilmedi, o 
konudaki ayrıntıyı da hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Ergun Güngör size 
herhangi bir şey aktardı mı belge dışında?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir değerlendirme yaptınız 

mı bu görüşmeye ilişkin?
TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim hayır, bir değerlendirme de yapmadık. Çünkü 

olayın sadece bir hassasiyetin ifade edilmesinden ibaret olduğu, bunun tabi ki şu anda 
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görülmekte olan davanın Hrant Dink cinayetiyle ilgili olduğunu bildiğim için o ayrı bir dava 
konusu olarak görülüyor, onun için söyleyeceklerim bundan ibarettir. 

MAHKEME BAŞKANI:  Tamam mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok yok devam, daha var 

sorularımız Hakim Bey. Şimdi belge ve hassasiyet paylaşımından bahsettiniz, şimdi 
Genelkurmay Başkanlığının 22 Şubat 2004 tarihli bir bildirisi var Sabiha Gökçen haberiyle 
ilgili. Der ki Genelkurmay Başkanlığı 22 Şubat 2004 tarihli bildirisinde; Sabiha Gökçen'in 
Atatürk'ün Türk milletine bir armağanı, ilk kadın savaş pilotu, Türk havacılığının  onursal bir 
ismi, Atatürk'ün Türk kadınının toplum içinde bulunmasını istediği yeri gösteren değerli ve akıcı 
bir sembol olduğunu, Sabiha Gökçen ile ilgili iddiayı milli duygu ve değerleri kötüye kullanarak 
bu şekilde yayınlamanın habercilik olarak nitelendirilmesinin mümkün olmadığı, amacı ne 
olursa olsun bu belirlemelere aykırı düşecek şekilde Sabiha Gökçen ile ilgili bir tartışma 
açmanın milli bütünlüğe ve toplumsal barışa bir katkı sağlamayacağı, bu tür yayınların ne 
amaçla yapıldığının toplum tarafından da bilindiği beyan edilmiş. Dolayısıyla aslında 
Genelkurmay Başkanlığı 22 Şubat 2004 tarihli bildirisinde yargısını beyan etmiş ve 
Genelkurmay Başkanlığının Sabiha Gökçen ile ilgili iddiaya dayanak belge istemeyeceği de 
ortada bu bildiriye bakıldığında. Ergun Güngör de beyanında, 9 Aralık 2014 tarihli İstanbul C. 
Başsavcılığı ifadesinde demiş ki; "Hrant Dink gelmeden önce kendisini ben bizzat telefon ile 
aradım ve kendisinin Sabiha Gökçen ile ilgili yazdığı ve toplumda hassasiyet yaratan yazılarıyla 
ilgili sohbet ve Sabiha Gökçen ile ilgili belgeleri görmek amacıyla davet ettim." demiş fakat 
devam etmiş; "Daha doğrusu ben kendisini davet ettiğimde o niçin diye sorması üzerine ben bu 
açıklamayı yaptım." şeklinde beyanda bulunmuş. Dolayısıyla aslında Ergun Güngör Hrant 
Dink'i aradığında elindeki belgelerle birlikte gelmesine dönük bir beyanda bulunmadığını, Hrant 
Dink'in sorması üzerine bunu söylediğini beyan etmekte. Hrant Dink de sizin az önce beyan 
ettiğiniz üzere 12 Ocak 2007 tarihli yazısında Sabiha Gökçen haberi üzerine Genelkurmay 
Başkanlığının açıklamasını, İstanbul Valiliğine çağrılmasını ve İstanbul Valiliğindeki 
görüşmesini anlattıktan sonra devamında demiş ki; "Odadan ayrılacaktım ki götürdüğüm 
belgeleri görmek veya almak için ısrar bile etmediklerini fark ettim. Belgeleri isteyip 
istemediklerini ben onlara anımsattım ve verdim. Zaten konuşmanın içeriğinden beni hangi 
amaçla oraya çağırdıkları belliydi." şeklinde beyanda bulunmuş. Dolayısıyla biz bütün bunları 
okuduğumuzda aslında Hrant Dink ile İstanbul Valiliğinde yapılan görüşmenin esasında Sabiha 
Gökçen ile ilgili belgeleri edinme ve belgeleri inceleme amacıyla yapılmadığı sonucuna vardık. 
Öyle değil mi? 

TANIK MUAMMER GÜLER: O sizin yorumunuz, katılmıyorum size.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkanım bunun davayla doğrudan ilgisi var mı 

bu soruların? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Birazdan koruma 

konularını da soracağım. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Tensibiniz olursa elbette ki...
MAHKEME BAŞKANI: İtiraz edebilirsiniz, itiraz edildiğinde sorulup sorulmayacağına 

dair karar verebiliriz. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Oturmamız kabil mi Sayın Başkanım? 
MAHKEME BAŞKANI:  Tabi ki.
TANIK MUAMMER GÜLER: Teşekkür ederim.
MAHKEME BAŞKANI:  Mikrofonu oraya ayarlayalım ya da aşağı indirelim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Meclis ifadenizde, 3 Ocak 

2008 tarihinde vermiş olduğunuz ifadede; "Görüşmede Hrant Dink ile İstanbul Valiliğinde..." 
TANIK MUAMMER GÜLER: İfade vermedim ben bilgi verdim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Doğru haklısınız, 

yaptığınız görüşmedeki beyanlarınızdır bunlar. "Hrant Dink ile İstanbul Valiliğinde yapılan 
görüşmeyle ilgili Dink'in yazılarından sonra yazılanlardan Ermeni cemaatinin de etkilendiğini, 
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bu nedenle akıllarına kendisiyle konuşmak geldiğini..." şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. Siz 
mi düşündünüz yoksa bu MİT'in sizden talebi üzerine mi gerçekleşti?

TANIK MUAMMER GÜLER: Benim öyle kendisiyle bir talebim olmadı, zaten şahsen 
benim de böyle resmi bir görüşmem olmamıştır kendisiyle, zaman zaman çeşitli sivil toplum 
kuruluşu etkinliklerinde bir merhabamız, bir hatır sormamız söz konusudur ama böyle bir konu 
olmamıştı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 26 Ocak 2004 
tarihinde yani İstanbul Valiliğinde Hrant Dink ile yapılan görüşmeden 2 gün sonra Levent 
Temiz önderliğinde bir grup Agos Gazetesi önünde eylem yapmış ve bu eylemde "Bir gece 
ansızın gelebiliriz" sloganları atılmış, ardından da basın açıklaması "Hrant Dink bundan sonra 
bütün öfkemizin ve nefretimizin hedefidir, hedefimizdir." şeklinde de ifade kullanılmış. Levent 
Temiz önderliğinde gerçekleşen bu eylemle ilgili bilginiz var mıydı?

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan bu yazıdan sonra ve 301.madde 
yargılaması çerçevesinde zaman zaman bu tip protestoların olduğunu biliyorum, bunlarla ilgili 
olarak Emniyetimiz de gerekli önlemleri zaten almıştı. Esasen Merhum Mutafyan'ın da talebi 
üzerine Ermeni cemaatine ilişkin birçok iş yeri ve kurumlarında da gerekli tedbirler de 
aldırılmaktaydı. Elbette bu tip olaylar zaman zaman olagelmekteydi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Meclis İnsan Hakları 
İnceleme Komisyonu ile yapmış olduğunuz görüşmede Hrant Dink'in tehdit edildiğini ve 
koruma istediğine dair Valiliğe yapmış olduğu bir başvurusunun olmadığını, takip edilirim 
korkusuyla koruma istemediğini düşündüğünüzü beyan etmişsiniz. Hrant Dink'in takip edilirim 
korkusuyla koruma istemediğini ne zaman düşündünüz?

TANIK MUAMMER GÜLER: Cinayetten sonra bu koruma konusu gündeme 
geldiğinde korumanın ne şekilde olacağını biraz önce size prosedürü belirttim, ya şahsi talep 
üzerine veya Terör ve İstihbarat birimlerinin, Güvenlik birimlerinin gerekçeli teklifi üzerine 
böyle bir talebin gelmesi gerektiğini ifade etmiştim. Geçmişe yönelik olarak kendisinin niçin bir 
koruma talep etmediği konusu Emniyetle yapılan değerlendirmede böyle bir talepte bulunmak 
istemediği gibi de bir kanaat belirtildi, onu ifade etmek anlamında söyledim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 12 Ocak 2007 tarihli 
sizin az önce bahsettiğiniz Hrant Dink'in yazdığı bu yazı yazıldığı tarihte bilginizin olduğu bir 
yazı mıydı?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır, yani bu bir hafta önce bir yazı olarak yazıldı, 
sanıyorum İnsan Hakları Avrupa Mahkemesine 301.maddedeki yargılamasını taşıma 
anlamındaki bir yazı dizisi olarak başlatıldı, hatta Kırık Güvercin gibi bir logoyla da başlatmıştı 
bu yazıyı, orada daha sonrasında ortaya çıktı, orada gördüğümü hatırlıyorum ama şunu 
söylüyorum; kamuoyunda bu olay sanki hemen cinayetin 1 hafta öncesinde Valilikte toplantı 
yapılmışcasına bir algı yarattı ve bu görüşmeye onun için kamuoyunda da çok büyük bir önem 
atfedildi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi bu 12 Ocak 2007 
tarihli yazısında Hrant Dink bütün bu süreci anlatmıştı...

TANIK MUAMMER GÜLER: 301'le ilgili süreci değil mi, onu bahsediyorsunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet ama şeyle başlıyor 

zaten, diyor ki Hrant Dink bu yazısında, işte Sabiha Gökçen haberi, Genelkurmay Başkanlığının 
açıklaması, sonra İstanbul Valiliğine daveti, orada gerçekleştirdiği görüşme, bütün bu 
hususlardan 12 Ocak 2007 tarihli yazısında bahsedilmekte. Şimdi bu yazıya Milli İstihbarat 
Teşkilatı görevlileri de katıldı ve Milli İstihbarat Teşkilatı Dink cinayetine dair inceleme yapan 
Devlet Denetleme Kurulu'na MİT Müsteşarlığı dedi ki biz Agos Gazetesi yayınlarını icracı 
kurumların talepleri çerçevesinde takip etmekteydik, yani MİT tarafından Agos Gazetesi 
yayınları takip edilmekteymiş, MİT Müsteşarlığı bunu Cumhurbaşkanlığı Devlet Denetleme 
Kurulu'na bir belgeyle, bir yazıyla iletmişti. MİT görevlilerinin katılımıyla ve İstanbul 
Valiliğinde gerçekleşen bu görüşmeyi yayınlayan Agos Gazetesini takip eden MİT tarafından 
size o tarihlerde bu yazıyla ilgili herhangi bir bilgi aktarılmadı mı? 
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TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır aktarılmadı, hatırlamıyorum, kaldı ki MİT'in 
açık kaynaklardan yaptığı tespittir bu dediğiniz, açık kaynaklardan bütün istihbarat birimleri, 
bütün kurumlar bu şeyleri yaparlar, Agos Gazetesi de haftalık yayınlanan bir gazete o zaman, 
böyle bir takip söz konusu olabilir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Emniyet tarafından da 
takip ediliyor Agos Gazetesi yayınları, MİT tarafından da takip ediliyor...

TANIK MUAMMER GÜLER: Emniyetin bu konuyla ilgili şubelerinde, Basın 
Savcılığının takip ettiği gibi Emniyetin de belli şubelerinde zaten mevkutelerin belli bir şekilde 
onları da ibrazı söz konusudur bazılarının, elbette bu tip durumlar elbette değerlendirmeye 
alınacak olanlar, açık kaynaklardan yapılan istihbarat şeklinde elbette değerlendirilmiştir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki MİT yahut da 
Emniyet tarafından bu yazıyla ilgili size o tarihte hiçbir bilgi aktarılmadı mı?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır, öyle bir... Hassasiyet olarak bir... 
Hatırlamıyorum yani, öyle bir bilginin de verildiğini tahmin etmiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi siz de az önce 
ifadenizde bahsettiniz, Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü tarafından 17 Şubat 2006 tarihinde 
İstanbul İl Emniyetine gönderilen bir yazı var, Yasin Hayal tarafından Hrant Dink'e dönük 
eylem yapılacağı bilgisini içeren. Şimdi orada der ki o yazıda; "İlimiz Atatürk Alanı karşısında 
faaliyet gösteren Mc Donald's isimli iş yerine 24/10/2004 günü saat 13:30 sıralarında el yapımı 
parça tesirli bomba atmaktan ve 6 şahsın yaralanmasına sebep olmaktan tutuklanarak cezaevine 
konulan ve 13/09/2005 tarihinde cezaevinden tahliye olan Yasin Hayal isimli şahıs ile ilgili 
olarak devam eden çalışmalarda; yardımcı istihbarat elemanından alınan bilgilerden bahse konu 
şahsın (Yani Yasin Hayal'in) çevresinde bulunan arkadaşlarına Ermenilere karşı büyük bir kin 
beslediğini, önümüzdeki günlerde İstanbul ilinde ses getirecek bir eylem yapmayı planladığını, 
hedef olarak da Türkleri ve Türkiye Cumhuriyeti'ni karalayıcı faaliyetlerde bulunduğu 
gerekçesiyle Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrant Dink isimli şahsı seçtiğini, maddi 
imkan sağladığı takdirde bahse konu eylemi gerçekleştirmek için İstanbul iline gideceği ve 
Sarıgazi ilçesinde bir fırında çalıştığı bilinen abisi Osman Hayal'in yanında kalacağını söylediği 
öğrenilmiştir. Ayrıca bahse konu şahsın Mc Donald's isimli iş yerine yapmış olduğu eylem 
öncesinde de benzer söylemlerde bulunduğu göz önüne alınarak şahsın söz konusu eylemi 
yapabilecek bir yapıya sahip olduğu değerlendirilmekte olup 538 719 31 81 numaralı telefonu 
kullanan şahsa yönelik çalışmalarımız devam etmektedir." Belgedeki bilgiler bu şekilde. Siz 
Meclis Alt Komisyonu Üyeleriyle 3 Ocak 2008 tarihinde yapmış olduğunuz görüşmede 
Trabzon'dan gelenin yüksek kodla gelmemiş olduğunu, istihbarat bilgisinin yardımcı istihbarat 
elemanına dayanan bir istihbarat olması nedeniyle çok güvenilir olmadığını, oluşumun 
Trabzon'da olduğunu, oysa ki Yasin Hayal İstanbul'a geliyor denseydi yazının önemli olacağını, 
o kodla gelen bir yazının İl Emniyet Müdürü'ne veya Valiliğe kadar çıkmayacağını beyan 
etmişsiniz. Az önce de ifadenizde, beyanınızda bu yazıyla ilgili "Ham bilgi içeren bir yazı" 
ifadesini kullandınız. Neden bu bilgi ham bir bilgi? Yani neden böyle tanımladınız bu bilgiyi?

TANIK MUAMMER GÜLER: Şu anlamda Sayın Başkan ifade ediyorum; istihbari 
bilgilerde yer, zaman, ihtimaller, kişiler, yerlerle ilgili kesin bilgiler ki bu konuyla ilgili 
istihbaratın yaptığı araştırmada böyle bir yerin olmadığı, orada o ilgili kişinin bulunmadığı, 
bunun bir iş yeri olduğu ortaya konmuş. Esasen benim söylemek istediğim şudur; Trabzon 
Emniyet Müdürlüğü bu konuyla ilgili teknik dinlemeler, yardımcı istihbarat elemanı bilgileri, 
diğer bilgileri aldığına göre ve bunları büyük ölçüde İstihbarat Dairesi Başkanı'yla paylaştığına 
göre niçin Trabzon tarafından veya İstihbarat Daire Başkanlığından diğer bilgiler İstanbul 
Emniyetine intikal etmemiştir, İstanbul Emniyet Müdürlüğüne, İstihbarat Şube Müdürlüğüne 
intikal etseydi bu konuda arkadaşlarımız gereğini elbetteki istihbaratın görev tanımı 
çerçevesinde yapacaklardı, o bakımdan söylüyorum. O dediğiniz bilgiye de biz tabi cinayetten 
sonra şey yaptık. Bu İl Emniyet Müdürü'nün de bundan bilgisi olmadığını ve bu nedenle de 
tarafıma böyle bir bilgi verilmediğini ifade etmek istiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi aslında Bülent 
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Köksal, İstanbul İl Emniyet İstihbarat Şube Müdür Yardımcısı olan kişi, bu yazıyı okuduğunda, 
18 Şubat 2006 tarihinde bu yazıyı okuduğunda "Şahsı kontrole alalım, önemli" notu düşmüş bu 
yazı üzerine ve Bülent Köksal İstanbul C. Başsavcılığına Hrant Dink cinayetiyle ilgili 10 Aralık 
2014 tarihinde verdiği ifadesinde; "Ben bu evrakı tam olarak okudum, yazının içeriği ve orada 
bahsedilen yapıyı önemsediğimi hatırlıyorum, yani bir istihbaratçı olarak yazıyı değerlendirip 
önemli notu düştüm." şeklinde beyanda bulunmuştu. Dolayısıyla aslında istihbaratçılar 
tarafından önemsenen bir yazı bu. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Bilemiyorum o tabi benim dışımda olan, benim bilgim 
dahilinde olan bir şey değil ama şunu biliyorum ki İstanbul İstihbarat Müdürlüğümüz İstanbul'da 
2003'ten beri çok önemli olayların aydınlatılmasında çok büyük gayretle, ki çok önemli olaylar, 
meydana gelen olayların dışında önlenen ondan da katbekat fazla olaylar vardır, arkadaşlar bu 
konuda eğer yeterli bilgi gelseydi her türlü önlemi alacak dirayette, dikkatte arkadaşlarımızdı, o 
konuda da İl Valisi olarak kendileriyle ilgili bu konuda gerekli işlemi yapacaklarına olan 
inancımı da burada huzurunuzda Sayın Başkan arz ediyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tabi biz müdahil taraf 
olarak bu yazının çok yeterli bir yazı olduğunu söylemekteyiz, çünkü aslında bu yazıdan 17 gün 
önce, 31 Ocak 2006 tarihinde yine Yasin Hayal ile bağlantılı Mustafa Öztürk isimli şahsın silah 
temin ettiği ve İstanbul'da eylem yapacağı bilgisi de İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne 
aktarılmış, yine orada Yasin Hayal var fakat (Anlaşılmadı! 00:32:00) o yazının sonunda süreç 
anlatıldıktan sonra teyide muhtaç bilgiler alınmıştır diye bitirilmiş yazının kendisi ama bu 
yazıda teyide muhtaçtır ifadesi yok. Aslında bu yazı siz Ahmet İlhan Güler hakkında soruşturma 
iznini verdiğiniz dayanak Mülkiye Müfettişliği raporunda  bu istihbarat nokta istihbarat olarak 
tanımlanmıştı. Bu evrak size sunulmuştu ve siz buradaki tespitler üzerine Ahmet İlhan Güler 
hakkında soruşturma izni vermiştiniz.

TANIK MUAMMER GÜLER: Ahmet İlhan Bey'in yargılamasında bu konu söz 
konusu edilmiştir, kendisi tarafında bu konuda verilecek bilgiler vardır, o işin detayı olarak ben 
bunu değerlendiriyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki biz İstanbul 14. Ağır 
Ceza Mahkemesinde Beşiktaş'ta süren yargılama sırasında yani 2007/428 numaralı dosyada 
İstanbul Valiliğinden 24 Ocak 2004 tarihinde görüşmeye katılan kişilerin kim olduklarının 
bilgisini talep etmiştik, mahkeme tarafından bu talep kabul edilmiş, İstanbul Valiliğine de yazı 
gönderilmişti. Sizin tarafınızdan imzalanan bir evrak vardı...

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet, Özel Kalem çıkışlı. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul 14. Ağır Ceza 

Mahkemesine gönderilen.
TANIK MUAMMER GÜLER: Heh, evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Burada yapılan 

görüşmeden bahsetmiş fakat görüşmeye katılanların MİT mensubu olduğunu beyan 
etmemiştiniz. Neden o tarihte mahkeme tarafından sorulmasına rağmen bunu beyan etmekten 
imtina ettiniz?

TANIK MUAMMER GÜLER: MİT Kanunu'na göre herhalde o hassasiyetin MİT 
Kanunu'nundan kaynaklandığını tahmin ediyorum, çünkü MİT Kanunu'nda bu konuyla ilgili 
özel bilgi ancak Sayın Başbakan'ın izniyle veya işte belli yetkilendirilmiş kurumların izniyle 
yapıldığından o konuda o şekilde bilgi verilmiştir, yoksa...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu yazı geldiği zaman 
o zaman bu kurumlarla bir irtibat kurup görüş beyan ettiniz mi yoksa siz doğrudan mı takdir 
edip bunu kaleme aldınız?

TANIK MUAMMER GÜLER: Ergun Bey zaten bu görüşmeyi yapan kişi olduğu için 
onun da bilgisi dahilinde o yazı kaleme alınıp bildirilmiştir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Burada isimleri 
bildirmemeniz kendi tasarrufunuz muydu yoksa yaptığınız görüşmeler sonrası mı bunu karara 
bağladınız?
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TANIK MUAMMER GÜLER: Tespitler var bu konuyla ilgili, görüşmeyi yapan 
arkadaşlar var, onların bilgileri çerçevesinde verilen bir cevap ver, saklısı gizlisi bir şeyi yok, 
zaten ilgililer belli, yargılamaları da yapıldı, o nedenle herhangi bir merciden bu konuda bir bilgi 
eksikliği veya bilgi saklanması asla söz konusu değil.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: O tarihlerde bu görüşmeye 
katılan kişilerin kim olduğu bilinmemekteydi, zaten bu sebeple bu soru sorulmuştu ama bunun 
yanıtı verilmemişti.

TANIK MUAMMER GÜLER: Kanunlara uygun şekilde herhalde kimlikleri o şekilde 
olduğu için, yani o hassasiyet gözetilerek yapılmıştır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki koruma konusunda 
sorulara soracağım, sonrasında cinayet sonrasında yapılan toplantılara dair birkaç şey sorup 
sorularımı tamamlayacağım. Şimdi siz 3 Ocak 2008 tarihinde Meclis Komisyonu Üyeleriyle 
yaptığınız görüşmede Hrant Dink yargılanırken sıkıntılar çekildiğini, duruşmalarda sorunlar 
yaşandığını ve bu hususların herkesçe bilindiğini, Hrant Dink'in yargılamalardan sonra da çok 
tehdit almış olduğunu belirtmişsiniz. Koruma verme işleminin resen veya talep üzerine 
gerçekleştiğini, resen koruma verilmesi için operasyonel bir emrin olmadığını, kendiliğinden de 
bir değerlendirme yapmadığınızı, Koruma Hizmetleri Yönetmeliği'nin ilgili maddelerine göre 
MİT'in ve diğer istihbarat birimlerinin istemleri üzerine koruma verildiğini, bu birimlerin de 
böyle bir istemlerinin olmadığını söylemişsiniz.  Orhan Pamuk hakkında açılan  davanın 
görüldüğü 16 Aralık 2005 tarihinde adliyede yaşanan olaylar üzerine Serdar Turgut adlı kişi 
Akşam Gazetesi'ndeki köşesinde 20 Aralık 2005 tarihinde "Orhan Pamuk'a Devlet Koruması 
Verilsin" başlığıyla bir yazı yazılmış ve bu yazının yayımlandığı gün İstanbul İl Emniyet 
Müdürü Yardımcısı Ömer Yanık İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü Koruma Şube Müdürlüğüne 
hitaben bir yazı yazmış, Serdar Turgut'un yazısına dikkat çekmiş, bilgi ve gereğini rica etmiş. 
Koruma Şube Müdürlüğü aynı gün, yani 20 Aralık 2005 tarihinde İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüyle İstihbarat Şube Müdürlüğüne yazı yazmış, 
yazıyla Orhan Pamuk'un terör örgütlerinin hedefi olup olmadığı ve herhangi bir sebepten dolayı 
can güvenliğinin tehdit altında bulunup bulunmadığı hususunda görüş bildirmeleri istenmiştir. 
Orhan Pamuk ile ilgili Terörle Mücadele Şube Müdürü Selim Kutkan aynı gün 20 Aralık 2005 
tarihinde Koruma Şube Müdürlüğüne hitaben kaleme aldığı yazıda "Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü kayıtlarında yapılan incelemede terör örgütlerinin hedefi olduğu hususunda herhangi 
bir bilgi ve belgeye rastlanılmamış olmakla birlikte bahse konu davayla ilgili basın ve medya 
kanalıyla çıkan haberler nedeniyle şahsa yönelik münferit sataşmalar olabileceği 
değerlendirilmektedir." şeklinde bir yanıt verilmiş. Ahmet İlhan Güler tarafından, İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürü Ahmet İlhan Güler tarafından 21 Aralık 2005 
tarihinde bu yazıya verilen cevabi yazıda; "Yazar Ferit Orhan Pamuk ile ilgili olarak yapılan 
arşiv tetkikinde adı geçenin İBDA-C örgütünün yayın organı Kaide isimli derginin 10/11/2005 
tarihli 15.sayısının 15.sayfasında "Not ettik" başlığı altında "Türkiye'de İslamcılık çoğalırsa 
Avrupa'ya kaçarım, göçerim diyen Orhan Pamuk" şeklinde isminin geçtiği, somut bir tehdit 
tespit edilememekle birlikte konunun kamuoyunda çok yoğun bir şekilde işlenmesinden dolayı 
oluşan hassasiyetten münferit tepki ve sataşmalar olabileceğinden şahsın hedef olabileceği 
değerlendirilmektedir." şeklinde beyanda bulunulmuştur. Dolayısıyla İstihbarat Şube ve Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğü tarafından Orhan Pamuk'a dönük herhangi bir somut tehdit olmadığı 
bildirilmiştir. Milli İstihbarat Teşkilatı İstanbul Bölge Başkanlığına Ergun Güngör tarafından 20 
Aralık 2005 tarihinde bir yazı yazılmış, yazıda Orhan Pamuk'un terör örgütlerinin açık hedefi 
durumunda olup olmadığı ve herhangi bir sebepten dolayı can güvenliğinin tehlike altında 
bulunup bulunmadığının bildirilmesi istenmiş, MİT İstanbul Bölge Başkanlığı da Orhan 
Pamuk'a çeşitli çevrelerin tepki duyduğunun bilindiğini fakat terör örgütlerinin açık hedefi 
konumunda ve herhangi bir sebeple can güvenliğinin tehlike altında olduğuna ilişkin kayıtlarına 
intikal eden bir bilgi bulunmadığını beyan etmiştir. Bu yazılar üzerine İstanbul İl Emniyet 
Müdürü Celalettin Cerrah 21 Aralık 2005 tarihinde İstanbul İl Valiliğine yazdığı yazıda Orhan 
Pamuk için Koruma Hizmetleri Yönetmeliği 11.madde uyarınca koruma tedbiri alınması ve 
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Yönetmelik'in 20.maddesi uyarınca da koruma kararının acil şekilde alınmasına dönük teklifte 
bulunmuş ve siz de İstanbul Valisi olarak ayın gün 21 Aralık 2005 tarihinde bu teklife olur 
vermişsiniz. Şimdi Orhan Pamuk'a koruma sağlanması bahsi incelendiğinde koruma 
sağlanmasına dönük teklifin Milli İstihbarat Teşkilatı veya diğer istihbarat birimleri tarafından 
yapılmadığı, hatta Milli İstihbarat Teşkilatı, İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü ile Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğü tarafından Orhan Pamuk'un terör örgütlerinin hedefi olduğu 
hususunda herhangi bir bilgi ve belgeye rastlanmadığı, somut bir tehdit olmadığı, can 
güvenliğinin tehlike altında olduğuna dönük bir bilgi olmamasına rağmen Orhan Pamuk'un ve 
beyanlarının kamuoyunda yoğun bir şekilde tartışılmasından dolayı Orhan Pamuk'un hedef 
olabileceği ve saldırıya uğrayabileceği doğru değerlendirmesi üzerinden Koruma Hizmetleri 
Yönetmeliği 11.madde uyarınca koruma tedbiri alınması kararını müşterek oluşturmuşsunuz. 
Hrant Dink'in 2004 yılından itibaren hedefe konulduğu, aleyhine eylemlerin yapıldığı, 
saldırıların gün geçtikçe ağırlaştığı bilgilerine siz bizzat sahipsiniz. Bu bilgilere sahip mülki 
amir  olarak Hrant Dink'e yönelik Orhan Pamuk için koruma tedbirine başvurulduğu tarihlerde 
koruma tedbiri alınmasına dönük bir değerlendirmeniz oldu mu?

TANIK MUAMMER GÜLER: Şimdi okuduğunuz o bütün hususlar biraz önce benim 
ifade ettiğim koruma kararının alınması prosedürü çerçevesindeki değerlendirmedir. İstanbul 
Emniyet Müdürlüğünden böyle bir teklif geldiğinde biz elbetteki herhangi bir sıkıntıya sebep 
olmaması bakımından koruma kararı vermişizdir. Şunu da söylemek istiyorum; esasen konunun 
asıl dayanağı Trabzon'da yürütülen soruşturmayla ilgilidir, Trabzon'da 11 ay boyunca yapılan bu 
takip sonucunda Trabzon Emniyet Müdürlüğü tarafından veya İstihbarat Dairesi Başkanlığı 
tarafından korumaya yönelik bir talepte de esasen bulunulmamış olması ve kendisinin de 
talebinin olmaması bu koruma kararının alınmamasının dayanağıdır, yoksa diğerleri gibi böyle 
bir talep Emniyet Müdürlüğünden gelmiş olsaydı veyahut bir bilgiye, belgeye, bulguya ve diğer 
istihbarat bilgilerine ve oradaki soruşturmayı aksatmayacak bir pozisyonda olsaydı gereği 
yapılırdı, onu ifade etmek isterim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Koruma Hizmetleri 
Yönetmeliği madde 11; "Hayatının ciddi biçimde tehdit altında bulunduğu Milli İstihbarat 
Teşkilatı ve diğer istihbarat birimleri tarafından tespit edilenler ve korunmaları zaruri görülenler 
bu kuruluşların teklifi üzerine güvenlik birimlerince talepleri aranmaksızın korumaya alınırlar." 
Şimdi Milli İstihbarat Teşkilatı ve diğer istihbarat birimleri tarafından Orhan Pamuk 
korumasında yapılan herhangi bir teklif yok ve hem Milli İstihbarat Teşkilatı, hem Emniyetin 
Terörle Mücadele ve İstihbarat Şube Müdürlükleri tarafından Orhan Pamuk'a dönük somut bir 
tehdit olmadığı bildirilmiş, yalnızca münferit tepkiler ve sataşmalar  olabileceği üzerinden 
sağlanan bir koruma kararı var, dolayısıyla Koruma Hizmetleri Yönetmeliği 11.madde ve 
21.madde üzerinden süreç işletilmemiş...

TANIK MUAMMER GÜLER: (Anlaşılmadı! 00:42:36) Bu değerlendirmeyi Valilik 
Makamını, Koruma Komisyonunu ilgilendiren husus bu konudaki Emniyet makamlarının 
önerisidir. İl Emniyet Müdürlüğü de bu konuda gerekçesini koymak suretiyle böyle bir tedbirin 
alınmasının yararlı olacağını belirtmiş olması karşısında Koruma Komisyonu da bu öneriye 
uyarak böyle bir karar almıştır, konu bundan ibaret.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu belge önünüze 
geldiğinde, somut olarak onu sormak istiyorum, bu belge önünüze geldiğinde...

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan bu konu yeterince açık olmadı mı? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sataşmalara, saldırılara 

yoğun olarak maruz kalan Hrant Dink'i herhangi bir şekilde gündeminize aldınız mı, somut 
olarak bunu sormak istiyorum size? Yani Orhan Pamuk'a dönük koruma kararı aldığınızda Hrant 
Dink'in de benzer konumda olduğunu değerlendirip bu konuda da koruma kararı alınması 
gerektiğine dair bir değerlendirme yaptınız mı?

TANIK MUAMMER GÜLER: Prosedürünü size biraz önce belirttim, bu çerçevede 
yapılan işlem bu koruma kararlarını Terörle Mücadele Kanunu'nda buna uygun olarak çıkarılan 
yönetmelik hükümlerine göre yapılmıştır onu ifade ettim, onun dışında başka bir şey ifade 
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etmeye gerek yok, o teknik ayrıntıları siz kendiniz yorum da katarak belirtiyorsunuz, onun için 
bu konuda (Anlaşılamadı! 43:47) Başka da bir bilgi vermemi gerektiren bir durum yok Sayın 
Başkanım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul Emniyet Müdürü 
Cerrah,  İstanbul İstihbarat Şube Müdürü Ahmet İlhan Güler, İstanbul Terörle Mücadele Şube 
Müdürü Selim Kutkan, Müdür Yardımcısı Hakan Aydın Türkeli veya Özel Yılmaz yahut da 
Ahmet Köksoy yahut da Hüseyin Kubilay Günay, bu kişiler tarafından Hrant Dink'e dönük 
koruma sağlanmasına yönelik herhangi bir teklifte bulunuldu mu size bütün bu süreç boyunca? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Bakın bu teklifler şahsen yapılmaz, bu teklifler demin 
de ifade ettiğim gibi ilgili birimlerin gerekçeli kararı üzerine resmi yazıyla bildirilir, yoksa 
şahısların karşılıkla görüşmesiyle yapılan bir uygulama değildir. 

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Sayın 
Başkan yönetmelik hükümleri de çok açık, ben de bu soruya itiraz ediyorum çünkü yönetmelik 
hükümlerinde kimin teklifte bulunacağı...

MAHKEME BAŞKANI:  Avukat Bey sizin itiraz hakkınız yok tanığın itiraz etme hakkı 
var. Yeterli mi sorular Avukat Bey?

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Son birkaç soru soracağım 
ve bitireceğim Hakim Bey. 31 Ekim 2006 tarihli İl Emniyet ve Asayiş Toplantı Tutanağınız var, 
bu tutanakta der ki; sözde Ermeni soykırımının inkarının cezalandırılmasını öngören Fransız 
Ulusal Meclisi'nde kabul edilmesinin ardından ilimizde bulunan Fransız Başkonsolosluğu, 
Fransız ve Ermenilere ait binalar ile bu vatandaşların yoğunlukla yaşadıkları bölgelerdeki 
güvenlik tedbirlerinin gözden geçirilerek gerekiyorsa ilave tedbirlerin aldırılması karara 
bağlanmış ve Mutafyan tarafından da doğrudan size ve İl Emniyet Müdürü'ne hitaben yazılan 
bir yazı var 11  Ekim 2006 tarihinde, denir ki bu dilekçede; "Sayın Valimiz, gayet gergin olan 
siyasi ve sosyal ortam göz önünde bulundurularak Türkiye Ermeni toplumuna ait tüm okulların, 
hastanelerin, kiliselerin ve tüm kurumların güvenliğinin sağlanması konusunu yüksek 
tensiplerinize sunarım." şeklinde bir dilekçe yazılmış ve siz de İstanbul Valisi olarak bu yazıyı 
gereği için  İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne havale etmişsiniz. Bu tarihlerde Hrant Dink'e 
dönük bir saldırı olabileceği olasılığı üzerinden şahsi, fiziki ve mekansal koruma tedbirleri 
alınmasına dönük İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü tarafından herhangi bir öneride bulunuldu mu 
size o tarihler itibariyle? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan bu konuyla ilgili değişik kurumların 
değişik tarihlerdeki talepleri üzerine Valilik zaten gerekli önleyici güvenlik önlemlerini almakla 
mükelleftir, dediğiniz konu da o şekilde gerçekleşmiştir. Bu talebin yanında -biraz önce de 
bahsettim- Türkiye Ermenileri Patriği Mesrob II imzasıyla 11 Ekim 2006 tarihinde Valiliğimize 
yapılan müracaat üzerine de benzeri tedbirler birçok Ermeni vatandaşlarımızın evleri, iş yerleri, 
okulları, kurumları gibi ve Agos Gazetesi'nin de içinde bulunduğu bölgeyi de dahil edecek 
şekilde bir koruma tedbiri esasen aldırılmıştır. Benzeri durumlarda da her zaman bu tedbirler 
aldırılagelmektedir, onu ifade ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet, var mı sorunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayet sonrası çok 

tartışma konusu olan birkaç konu var, birkaç soru soracağım ve bitireceğim. Hrant Dink cinayeti 
sonrası Adalet Bakanı Cemil Çiçek, İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu, İstihbarat Daire Başkanı 
Ramazan Akyürek, Terör Daire Başkanı Selim Akyıldız Ankara'dan gelmişler, İstanbul C. 
Başsavcısı Aykut Engin Cengiz, İstanbul İl Jandarma Komutanı Ünal Karaosmanoğlu, 
Celalettin Cerrah, MİT İstanbul Bölge Başkanı Ahmet Köksoy'un da katılımıyla toplantılar 
yapılmış. Bu toplantılarda ne konuşuldu, hangi değerlendirmeler yapıldı ve hangi olasılıklar 
dikkate alındı? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan bunların ayrıntısını söyleme burada zaid 
addederim, ortada bir cinayet var, cinayetle ilgili her türlü tedbirin alınması ve devletin bu 
konudaki hassasiyeti göstermesi bakımından Adalet Bakanı'nın, İçişleri Bakanı'nın olaya bizzat 
el koyması kadar doğal bir şey yoktur ve olayın faili 22 saatlik bir süre içerisinde tespit edilerek 
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yakalanmıştır, elbetteki bu olayla ilgili olarak devlet gerekli tedbirleri alacaktır, yapılan bütün 
işlemler de bu (Anlaşılmadı! 00:48:18) Kaldı ki bu bir adli soruşturmadır aynı zamanda, C. 
Başsavcılığının talimatı doğrultusunda adli kolluk sıfatıyla Emniyet gerekli iş ve işlemleri 
yürütmüştür. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu toplantılarda Hrant 
Dink'e yönelik eylem yapılacağı bilgisini içeren 15 Şubat 2006 tarihli veya 17 Şubat 2006 tarihli 
belgeler size sunuldu mu?

TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim onlar daha sonrasında yapılan 
değerlendirmelerde, incelemelerde, müfettiş incelemelerinde ortaya çıkan konulardır, cinayetin 
hemen ertesi gününde cinayetin hemen sonrasında bu faili yakalama anlamındaki işlemlere 
yoğunlaşılmıştır, elbetteki bunların hepsi gizli saklı olan belgeler değildir, incelemeler sırasında, 
araştırmalar sırasında, yargılamalar sırasında bütün bunlar gündeme gelmiştir, halen de yüce 
mahkemenizin de yürütmekte olduğu muhakeme çerçevesinde bütün bunlar 
değerlendirilmektedir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 17 Şubat 2006 tarihli 
belgede ismi geçen Yasin Hayal bu cinayetin azmettiricisi olarak sonrasında tutuklandı, 
dolayısıyla bu belgenin kendisiyle failin tespit edilmesi ve bulunması arasında çok doğrudan bir 
bağ var, size...

TANIK MUAMMER GÜLER: Adli konu bu, (Anlaşılmadı! 00:49:24) makamların 
yorumlarına ben karışamam, bu yargı bağımsızlığı çerçevesinde bizim müdahale edebileceğimiz 
bir konu değildir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok size sunuldu mu o 
belge onu merak ediyorum, cinayete dair toplantılar yapıldığı tarihlerde...

TANIK MUAMMER GÜLER: Başlangıçta da ifade ettim, o yazı bize intikal 
ettirilmedi, İl Emniyet Müdürü tarafından da bilinen bir konu değildir. Esasen (tekrar ediyorum) 
bu konudaki bütün bilgilerin...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok cinayet sonrasını ben 
soruyorum, cinayet sonrası yaptığınız değerlendirmelerde faili bulma uğraşı içerisindeyken...

TANIK MUAMMER GÜLER: Cinayetle ilgili değerlendirmeyi yapan, cinayet 
sonrasında failin yakalanması, olayın bütün boyutlarıyla ortaya çıkarılması konusu adli kolluk 
sıfatıyla polisin görevi olmakla birlikte genel asayişi ilgilendirmesi bakımından da Valilik 
Makamının önleyici tedbirler zımnında elbetteki bütün olasılıklar, bütün ihtimaller bir araya 
getirilerek, bütün İstanbul'da neredeyse adım atılmadık, kontrol edilmedik yer bırakılmadan, 
nitekim kendisi de bir terminaldeki tespitten sonra Samsun yolunda yakalanmıştır, buna tabiki 
yoğunlaşıldı, her türlü ihtimal değerlendirildi, fotoğraflar basına sunuldu, yakınları tarafından 
teşhis edildi, elbette o aşamada gereken bütün öğeler hem adli makamlarca hem istihbarat 
birimlerince hem önleyici kolluk olarak Valilik ve İl Emniyet Müdürlüğü tarafından elbetteki 
nazara alındı, yani onun yapılmaması zaten eşyanın tabiatına aykırı, elbette bu görev yapılacak. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şu anlık bu kadar, diğer 
sorulardan sonra ek sorum olursa yöneltirim Hakim Bey. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Katılan taraftan başka sorusu olan avukat yok herhalde. 
İddia Makamı'nın sorusu var mıdır? 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: (Anlaşılmadı! 00:51:05)
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Sanık müdafilerinin? Buyurun. 
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Ben 

özellikle İl Koruma Komisyonu'nun işleyişine ilişkin olarak sormak istiyorum, oradan birkaç 
başka soruya da geçeceğim. İl Koruma Komisyonları usul ve esaslarına göre kimin tarafından 
toplantıya çağrılıyor ve kim tarafından yönetiliyor, bir de gündemi kim belirliyor? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Koruma Hizmetleri Yönetmeliği çerçevesinde İl 
Koruma Komisyonlarının kimin başkanlığında, kimler tarafından oluşturulacağı ve mutat 
toplantı tarihleri belirlenmiştir. Bu tarihlerde kendiliğinden toplanır. Koruma Müdürlüğü bu 
aşamada gelen talepleri ve yerine göre her yıl veya iki yılda bir resen incelenecek dosyaları 
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ortaya koyar ki bunların içerisinde koruma statüleri itibariyle değişik gruplar vardır, yaptıkları 
görev, riskler anlamında. Eğer toplantıda olmadığı takdirde bir talep gelirse Valilik Makamınca 
onay verilerek bu istem yapılır ve ilk toplanacak Koruma Komisyonu gündemine alınır. 

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Peki. Bu 
soruyu şunun için sormuştum, çünkü İl Koruma Komisyonu'nda gündem dışı bir şeyin 
konuşulması mümkün değil gibi gözüküyor...

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır tabi ki tabi ki. 
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Çünkü 

sürekli olarak burada iddia edilen işte...
TANIK MUAMMER GÜLER: Evet, niçin resen göz önüne alınmadığı tarzındaki...
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: İl Koruma 

Komisyonunda her şeye rağmen niye göze alınmadığı, bunun açıklığa kavuşması için 
sormuştum bu soruyu.

TANIK MUAMMER GÜLER: Resen göz önüne alınması diye bir şey yoktur, resen 
göz önüne alınması demek ilgili birimlerin bu konuyla ilgili bir evrak oluşturup, gerekçelerini 
belirtip Valilik Makamına sunmasından ibarettir. Bu eğer Koruma Komisyonu'nun toplantı 
dönemine denk geliyorsa o dönemde, değilse arada olağanüstü olarak gönderilir, Valilik geçici 
olarak tedbir kararını alır ve toplanacak ilk Koruma Komisyonu'nda da bu konu karar haline 
dönüştürülür, yani Koruma Hizmetleri Yönetmeliğinde arada meydana gelebilecek olağanüstü 
durumlarda da ne yapılacağına dair bir hüküm konmuş ve gerekli düzenlemeler yapılmıştır, o 
çerçevededir.

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL:Koruma 
Hizmetleri Yönetmeliği'nin 11.maddesi özellikle korunması istihbari birimlerce talep olunanlar 
başlığı altında, kendisinin talebi olmadan bir kişinin korunmaya alınmasıyla ilgili hüküm, değil 
mi?

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Burada 

kişinin kendi talebi yoksa kimin tarafından, hangi birim tarafından korunma talebinin veya 
korumaya alınma talebinin komisyonca görüşülmesi teklifinde bulunulur?

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet çok dikkat çekici bir noktaya temas ettiniz. Şimdi 
burada ilgili birimler yürütülmekte olan bir soruşturmayla ilgili olarak veya takip edilen bir 
konuyla ilgili olarak, ki burada tıpatıp Trabzon Emniyet Müdürlüğünün 11 ay boyunca yaptığı 
bir soruşturma çerçevesinde olaya bakmak lazım, orada eğer bir koruma tedbiri gerekmiş 
olsaydı Trabzon Emniyet Müdürlüğü veya birden fazla ili ilgilendirdiği için koordinasyonla 
yetkili ve görevli olan İstihbarat Daire Başkanlığı ve Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından da 
bunun talep edilmesi gerekebilirdi. Böyle bir talepte bulunulmamış çünkü ortada yürütülen bir 
operasyon var, operasyonu etkilememek anlamında da düşünülmüş olabilir ama İstanbul 
İstihbarat Müdürlüğüne  böyle bir talep gelmemiş. O nedenle de orada oluşturulan ve Valilik 
Makamına gerek komisyon döneminde veya komisyon döneminde olmayan bir tarihte sunulmuş 
bir evrak söz konusu değil. 

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Doğru mu 
anladım, yani zaten 17 Şubat 2006 tarihli yazıdan sizin ve İl Emniyet Müdürü olan müvekkilim 
Celalettin Cerrah'ın haberi olmadığı söz konusu olduğuna göre İl Koruma Komisyonu'nda sizin 
veya Celalettin Cerrah tarafından herhangi bir teklifte bulunulması mümkün değil, doğru mu 
anlıyorum?

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet elbette, doğru anladınız. Esasen gelen o yazı da 
İstihbarat elemanları tarafından değerlendirilmiş ve söz konusu yerde bir iş yerinin olduğu, o 
şahsın orada bulunmadığı, ki burada başka bilgilerin de beslenmesi, geri besleme dediğimiz yeni 
bilgilerin buraya aktarılması gerekiyordu, eğer bu bilgiler aktarılmış olsaydı mutlaka Emniyet 
gereğini yapardı çünkü böyle bir yazı üzerine Emniyetin bu konuda görevini yapmaması zaten 
esasen söz konusu olamaz, onların görevi zaten bu. 

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Evet. 
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Müvekkilim hakkında sizin de amiri olmanız sıfatıyla...
TANIK MUAMMER GÜLER: Hangi müvekkil?
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Celalettin 

Cerrah vekiliyim Mehmet Köksal.
TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: 

Müvekkilim hakkında sizin de kendisinin amiri olmanız sıfatıyla çeşitli soruşturma açılmasına 
izin verilmesi konusunda talepler oldu.

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Benim 

bildiğim 3 ya da 4 kez Valilik tarafından soruşturma açılmaması kararı verildi. Bu kararları 
verirken bir araştırma yapıldı mı, belirli bir takım belgelere dayanıldı mı, belirli soruşturma, 
disiplin soruşturmaları sonucunda mı bu kararları verdiniz yoksa sırf işte İl Emniyet Müdürü 
zarar görmesin kastıyla mı verdiniz bu kararları?

TANIK MUAMMER GÜLER: Asla öyle bir şey söz konusu olamaz. Kendisiyle ilgili 
teklifler hemen olayın akabinde Mülkiye Başmüfettişlerince yapılan soruşturma, 4483 Sayılı 
Kanun'a göre yapılan raporlar doğrultusundaki tekliflerin muvacehesinde İl İdare Kurulunca 
yapılmıştır. Tabi ki bu kararlar alınırken ilgili makamların kanaatleri de önemlidir ama esas olan 
burada müfettişlerin sunduğu belgelerdir, nitekim o konuda İl İdare Kurulunun verdiği kararlar 
Bölge İdare Mahkemeleri tarafından da onanarak doğruluğu da kesin bir yargıya bağlanmış 
bulunmaktadır.

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Doğru. 
TANIK MUAMMER GÜLER: O nedenle de ben burada tekrar ifade ediyorum Sayın 

Cerrah eğer böyle bir konudan bilgisi olsaydı benimle mutlaka istişare eder, çünkü benzeri 
İstanbul'da bizim 7,5 yıllık görev süremiz boyunca birçok konuda elbetteki bir görüş beraberliği 
içerisinde bu konularla ilgili gerekli önlemler birçok defa alınmıştır. 

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Son bir 
soru sormak istiyorum. Tecrübeli bir Vali, arkasından da Bakan olarak ve Celalettin Cerrah'ın 
yani benim müvekkilimin amiri sıfatıyla da yıllarca kendisiyle çalışmış birisi olarak soruyorum, 
müvekkilime çünkü yapılan suçlama bu, Sayın Celalettin Cerrah'ın görevini ihmal ettiği veya 
kötüye kullandığı konusunda bu somut olayla ilgili olarak herhangi bir düşünceniz, gördüğünüz 
bir aksaklık, bir hata var mıdır sizce?

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan burada bir Vali sorumluluğuyla bu 
konuda görüşümü belirtmek istiyorum, asla en küçük bir ihmal olduğuna inanmıyorum, Sayın 
Cerrah görevini yapmıştır, eğer bu konuda bilgisi olsaydı o da gereğini yapardı. Aynı yardım 
Ahmet İlhan Güler'le de aynıdır, beraber çalıştığımız, kendilerine inandığım, güvendiğim, bu 
konuda görevlerini en iyi şekilde yerine getiren arkadaşlarımızdır. Nitekim tekrar ediyorum 
haklarındaki müfettiş raporlarında da teklif edilen kararlar doğrultusunda verilen kararlar ilgili 
yargı mercileri tarafından da gerekli denetime tabi tutulmuştur. Ben her iki arkadaşım için de 
verdiğimiz kararlarda hiçbir duygusallık söz konusu değildir, kanun, görev, sorumluluk, 
arkadaşlarımızın o konudaki yaptıkları işler göz önüne alınarak böyle bir işlem yapılmıştır, o 
nedenle böyle bir sorumluluk çerçevesinde bunu ifade etmeyi de bir görev olarak addederim 
ayrıca. 

SANIK CELALETTİN CERRAH MÜDAFİİ AV. MEHMET KÖKSAL: Peki 
teşekkür ederim başka sorum yok. 

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Şimdi Sayın 
Valim...

TANIK MUAMMER GÜLER: Kimin vekilisiniz?
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Okan 

Şimşek. Okan Şimşek Trabzon Jandarmasında görevli bir astsubay. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Tamam. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: O zaman ben 
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şöyle başlayayım: Bu olayda Trabzon Jandarması (Bir bütün olarak, genel olarak konuşuyorum, 
sadece müvekkilim olarak değil) cinayetten önce 2006 yılının Temmuz ayında Hrant Dink'e 
karşı Yasin Hayal tarafından yapılacak olan bir eylemi istihbarat aldıkları halde bildirmemeleri 
nedeniyle yargılanıyorlar, eylem bu. Yanlışsam lütfen beni düzeltin ifadenizde şöyle dediniz, 
dediniz ki; Hrant Dink öldürülmeden önce zaten 11 ay Trabzon Emniyeti soruşturma yapmış 
dediniz. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Trabzon'un Emniyetinin takibi var...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Takibi var 

dediniz. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Jandarmanın da (Anlaşılmadı! 01:00:09) takibi olduğu 

ortaya çıktı sonradan. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Jandarmanın 

takibi yok. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Yani... 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: 11 ay 

Trabzon Emniyetinin takibi var. Sizin söylediğinizi tekrar ediyorum. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. (Anlaşılmadı! 01:00:18) 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Hayır 

doğrulatmak için sizin, yani ben yanlış anlamış olabilirim. Sizin biraz evvel ifadenizde 
söylediklerinizi tekrar ediyorum, dediniz ki 11 ay Trabzon Emniyeti zaten takip yapmış dediniz.

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam. Bu 

takip tabi Hrant Dink'e yönelik bir takip değil, Hrant Dink'e yönelik yapılacak eyleme ilişkin bir 
takip herhalde. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Anladığım kadarıyla Jandarmanın da böyle bir takibi 
söz konusu orada.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: O sonradan, 
siz 11 ay diyorsunuz bakın. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet tamam. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Arada fark 

var. Peki İstanbul'a bir yazı geldiğini şey yapıyorsunuz, biraz evvel Katılan Vekili Hakan Bey de 
teferruatıyla size okudu. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Dolayısıyla 

İstanbul Emniyetine de Yasin Hayal'le ilgili ve Hrant Dink'e yapılacak eylemle ilgili bir yazı 
gelmiş ama siz bunu ham bir yazı olarak değerlendiriyorsunuz, doğru mu anlamışım? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Şu anlamda, yani teyit edilmemiş, yerin belli olmadığı, 
şahsın belli olmadığı, ne yapacağının belli olmadığı gibi bir değerlendirme.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam.
TANIK MUAMMER GÜLER: O anlamda, çünkü arkadaşların yaptıkları incelemede, 

olaydan sonra İstihbarat Şube Müdürünün parafından sonra yapılan incelemede söz konusu 
yerin iş yeri olduğu, işte bu kayıtlarda var, dosyanızda da var o ayrıntı artık.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Anladım.
TANIK MUAMMER GÜLER: O anlamda bir ham bilgi olarak değerlendiriyorum. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Şimdi, bir 

hususu daha teyit etmek istiyorum, dediniz ki Emniyet Genel Müdürlüğüne 20'ye yakın zaten bu 
konuda yazı yazılmış dediniz.

TANIK MUAMMER GÜLER: 17 veya 20'ye yakın bir yazı.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Önemli 

değil, yani ben buradan şunu anlıyorum, yani Emniyet Genel Müdürlüğü de cinayetten önce, 15, 
20 neyse sayısı önemli değil, yazı ile Hrant Dink'e karşı bir eylem yapılacağı hususunda bilgi 
sahibi olmuş, doğru mudur? 
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TANIK MUAMMER GÜLER: Trabzon'un verdiği bilgiler onu işaret ediyor. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Yani ben 

sizin ifadenizden şöyle mi anlamalıyım; Hrant Dink'in öldürülmesinden önce, yaklaşık 11 ay 
önce gerek Trabzon Emniyeti gerek Emniyet Genel Müdürlüğüne birçok bilgi gitmiş. 

TANIK MUAMMER GÜLER: O bilgilerin ayrıntısını bilmiyorum...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ben de 

bilmiyorum ama gitmiş.
TANIK MUAMMER GÜLER: Ama o bilgilerin İstanbul İstihbaratıyla da paylaşılması 

takibin doğru yapılması anlamında faydalı olabilirdi, onu belirtmeye çalıştım. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam, ben 

sorumu şöyle şey yapacağım, bunları şunun için sordum, şimdi evet devlette bütün her şey 
kanunlarla, tüzüklerle, yönetmeliklerle, yönergelerle yapılıyor ama tatbikatta, siz çok tecrübeli 
bir tatbikatçısınız, icracısınız...

TANIK MUAMMER GÜLER: Teşekkür ederim.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Bu nedenle 

size soruyorum, tatbikatta bu kurallara her zaman çok uyulmadığı da bir vakadır. Sorum şu; 
İstanbul dışında herhangi bir Jandarma Komutanlığı (Trabzon, Giresun, Artvin, Kars...) 
herhangi bir kişinin öldürüleceğine yönelik bir bilgi alsa bunu doğrudan İstanbul Valiliğine, 
İstanbul Emniyet Müdürlüğüne yazabilir mi? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Yani bu bir istihbarat bilgisidir, istihbarat kaynakları 
istihbarat kuruluşlarının görev çalışma yönetmeliği var, bununla ilgili bir formatta...

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Yönetmeliğe 
uygun mu değil sorum, yapılır mı sadece?

TANIK MUAMMER GÜLER: Yani belli formatlar çerçevesinde ilgili makamları, üst 
makamları bilgilendirirler, onlar da ilgili makamları bu konuda... İstihbarat bilgisi dediğimiz 
olay budur. 

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Şimdi şöyle 
soruyorum, diyorum ki ben Jandarma Komutanı olarak, Trabzon Jandarma Komutanı olarak 
Temmuz 2006 yılında size şöyle bir yazı yazsam; "Bizim istihbarat elemanlarımızın yaptığı 
araştırmada Hrant Dink denen bir kişinin Yasin Hayal tarafından öldürüleceği yönünde 
istihbarat elde ettik, arz ederim" desem, bu şekilde bir yazı yazsam ne yaparsınız?

TANIK MUAMMER GÜLER: Bakın bu teknik olarak mümkün değildir bildiğim 
kadarıyla, çünkü Jandarma İstihbarat Teşkilatının da Ankara'da İstihbarat Daire Başkanlığı var, 
o silsile çerçevesinde bilgiler oraya gider, onlar da bunu değerlendirirler ve ilgili yerlere zaten 
onlar bildirirler, yani Trabzon Jandarma Komutanı'nın ayrıca bildirmesine gerek yok çünkü 
onun belli bir format dahilinde ilgili yerlere bildirdiği zaman otomatikman ilgili bütün yerler 
kendiliğinden bildirirler, yani dediğiniz bu...

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ben de zaten 
onu sormak istiyorum, yani Jandarma...

TANIK MUAMMER GÜLER: Yasal mevzuat, normal prosedür bu değildir.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Hah, 

Jandarma Komutanlığının size "Ben böyle bir istihbarat elde ettim Sayın Valim, Sayın Emniyet 
Müdürüm" diye bir yazı yazması söz konusu değil.

TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim zaten yazmazlar, niye yazmazlar, onların 
kendi istihbarat şeyi içerisinde...

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Kendi üst 
makamlarına bildirmesi gerekir diyorsunuz. 

TANIK MUAMMER GÜLER: Yönergelerine göre ilgili makamlara bildirdiklerinde 
ilgili makamlar zaten otomatikman bunları bildirmek zorundalar.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki şimdi o 
zaman son bir sorum var, dediniz ki ifadenizde Hakan Bey'in sorusu üzerine, dediniz İstanbul'a 
gelen yazı (Demin Hakan Bey'in okuduğu yazı) ham bir yazıydı.
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TANIK MUAMMER GÜLER: Öyle değerlendiriyor, istihbarat birimlerimiz öyle 
değerlendir... (Devamı Anlaşılmadı! 01:04:57)

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Evet olabilir, 
ben de zaten değerlendirmenizi soracağım sizin, zaten olan olmuş ve sorduğum soruların Hakan 
Bey'in okuduğu gibi hepsi dosyada mevcut, yani ne olduğunu biz biliyoruz ama sizin görüşünüz 
bizim için önemli. Çünkü benim müvekkilimin de dahil olduğu jandarma grubu şimdi soracağım 
soruya vereceğiniz cevap ile ilgili yargılamayla burada bulunuyor, değerlendirmeyle burada 
yargılanıyor. Temmuz 2006 tarihinde size yetkili makamlardan, yani Jandarma Genel 
Komutanlığından demin söylediğim şekilde Yasin Hayal diye bir adam Hrant Dink'i 
öldürecekmiş, biz böyle bir istihbarat elde ettik, hepsi bu kadar, yer, zaman, bilgi yok. Ha bir 
tane daha bilgi var, Ardeşen silah arıyormuş. Size göre bu ham bir bilgi midir, detaylı bir bilgi 
midir?

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkan bu ihtimale göre sorulmuş bir soru.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Evet ben de 

ihtimali soruyorum, sizin bilginizi istiyorum.
TANIK MUAMMER GÜLER: İhtimallere göre cevap vermem mümkün değil. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ama biz 

ihtimallere göre yargılanıyoruz, eğer bildirilseydi Hrant Dink öldürülmezdi deniyor. 
TANIK MUAMMER GÜLER: O yargı makamının bileceği iştir, benim işim değildir, 

o konudaki takdir bana ait değildir, onun için o soruyu...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Eğer 

mahkeme müsaade ederse ben sizin yorumunuzu istiyorum. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır ben yorumcu sıfatıyla burada bulunmuyorum, 

yorumcu değilim, en azından...
MAHKEME BAŞKANI:  Bizce de uygun değil Avukat Bey, başka sorunuz varsa. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Ben tanık sıfatıyla bulunuyorum burada.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ama biz 

öyle yargılanıyoruz Sayın Başkan. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAVVA HÜLYA DEVECİ: (Anlaşılmadı! 01:06:32) 

bulundu ama Sayın Başkan. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yani kendi takdiri bulunabilir, biz yorumda bulun ya da 

bulunma demiyoruz. Soruya itiraz etti, bizce de uygun değil. 
TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır ihtimal hesabına göre cevap vermem uygun 

olmaz şeklinde belirttim, arz ediyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Tanığın itiraz etme hakkı var, bizim soruları tanık itiraz 

etmeden kesme hakkımız yok. Var mı savunma tarafından sorusu olan?
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Var efendim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Buyurun. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Jandarmadan 

hiçbir bilgi gelmedi değil mi hatırlamıyorsunuz, jandarmadan Hrant Dink'le ilgili hiçbir 
geldiğini hatırlamıyorsunuz?

TANIK MUAMMER GÜLER: Hayır hayır. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Teşekkür 

ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Sanıklardan sorusu olan var mıdır? Buyurun mikrofona. 
SANIK ALİ ÖZ: Sanık Ali Öz, dönemin İl Jandarma Komutanı. Sayın Valim az önce 

de beyanlarınızda söylediğiniz bir konuyu teyit ettirmek için soruyorum; bir kişiyle ilgili elde 
edilen bir bilginin, haber değil bilginin kayıtlara girmeden bir yerlere aktarılması mümkün mü 
veya size çıkartılması mümkün mü? Emniyet İstihbarat bir şey duydu, bunu kayda girmeden 
size aktarması mümkün mü? 

TANIK MUAMMER GÜLER: Sayın Başkanım yine burada bir prosedür söz konusu, 
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istihbarat birimlerinin çalışmalarıyla ilgili hem Jandarma istihbarat birimlerinin hem Emniyet 
istihbarat birimlerinin bir formatı vardır, o formatta sıralı amirlere ilgilisine göre, bu 3 kişi 
olabilir, 1 kişi olabilir, 10 kişi olabilir, o formatta bir bilgi notu gider, o bilgi notunun da kendi 
içinde tasnifleri vardır önem derecesine göre, ancak gelirse o formatta gelir, siz bu işin 
içindesiniz zaten.

SANIK ALİ ÖZ: Şunu arz etmek için de söyledim; aynı şey koruma sisteminde de 
geçerlidir, korumayla ilgili ast birimlerden, sahada çalışanlardan bilgi gelmeden kendi kendine 
hiçbir kurum veya kuruluş koruma tedbiri alamaz, bir kaynak oluşturacaksınız...

TANIK MUAMMER GÜLER: Efendim biraz önce ifade ettim ben. 
SANIK ALİ ÖZ: Ben kendim de bu işin içinden, yıllar önce meydana gelen bazı 

olaylardan dolayı sistemin içerisindeyim, şunu söylüyorum, yani altyapıdan elde edilen bir bilgi 
haber haline getirilmeden bir şey yapılabilir mi? Elde edilen bir duyum, bir şey konuşulmuş, iki 
kişinin arasındaki konuşma o anda orada bulunan bir polis memuru tarafından, İstihbaratta 
görevli polis memuru veya bir Jandarma personeli tarafından duyulmuş, bu kayıtlara girmeden, 
analizi yapılmadan, değerlendirilmeden bir şey yapılabilir mi?

TANIK MUAMMER GÜLER: Bu yargı makamının takdirindeki bir konu. 
SANIK ALİ ÖZ: Takdirinize sunuyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Peki. Evet sorusu olan bitti anladığım kadarıyla. Kaydımızı 

durduralım.
(***KAYDA SON VERİLDİ***)

12/06/2019 TARİHLİ 94. CELSE 2. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI:  Adem kaydımız başladı.
TANIK ADEM POLAT: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Askerlik yaptığın dönem hangi dönemdi, o tarihlerden başla, 

neye şahit oldun, bizim yargılamamıza konu olayla ilgili hatırında kalanları bize anlat. 
TANIK ADEM POLAT: Tahminen askerlik süresi 2006 Şubat ayında başladım 2007 

Mayıs ayında tezkereyi aldım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. 
TANIK ADEM POLAT: Siz soruları sorun ben hatırladığım kadarıyla size yardımcı 

olmaya çalışırım.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Jandarma olarak mı askerlik yapmıştın?
TANIK ADEM POLAT: Aynen öyle, 86/1.
MAHKEME BAŞKANI:  Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığında mı görev 

yaptın?
TANIK ADEM POLAT: Aynen öyle, doğrudur.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Kimdi komutanların hatırladıkların?
TANIK ADEM POLAT: Karakol Komutanımız Başçavuş Cevat Eser'di hatırladığım 

kadarıyla. Tabi belki hepsini hatırlamayabilirim ama...
MAHKEME BAŞKANI:  Hatırladıklarını söyle.
TANIK ADEM POLAT: Hatırladıklarımı söyleyeyim; Uzman Jandarma Faruk 

Aydoğdu vardı, Astsubay Çavuş Satılmış Şahin vardı, Uzman Jandarma Kenan Mert vardı, 
Uzman Jandarma Fatih Çivril vardı, Uzman Jandarma İsmail Güney vardı, Başçavuş Ahmet...

MAHKEME BAŞKANI:  (Anlaşılmadı!  00:01:21)
TANIK ADEM POLAT: Anlamadım? 
MAHKEME BAŞKANI:  Hacı... Yok o Başçavuş değil gerçi. 
TANIK ADEM POLAT: Ahmet Hacı doğru uzman vardı. Başçavuş Ahmet, tam olarak 

soyadını hatırlamıyorum ama. Ünsal Başçavuş, o zaman Üstçavuştu herhalde.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Bölük Komutanı Üsteğmen Murat Akça.
TANIK ADEM POLAT: Murat Akça doğrudur. 
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MAHKEME BAŞKANI:  Başçavuş Cevat Eser, Astsubay Çavuş Satılmış Şahin.
TANIK ADEM POLAT: Doğrudur. Bunları hatırlıyorum. Belki hatırlamadığım kişiler 

de vardır.
MAHKEME BAŞKANI:  Pelitli Beldesine de sizin askerlik yaptığınız yer bakıyordu 

değil mi? 
TANIK ADEM POLAT: Anlamadım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Pelitli Beldesi sizin jandarmanın görev bölgelerinden biriydi 

değil mi?
TANIK ADEM POLAT: Aynen öyle, bir ara seyyar karakol bile kurmuştuk oraya yani 

hatırladığım kadarıyla. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yani buradaki adli vakalara, Pelitli'deki adli vakalara 

Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı bakıyordu, doğru mu?
TANIK ADEM POLAT: Bildiğim kadarıyla bakıyordu. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bu Ogün Samast, Yasin Hayal, Erhan Tuncel, Tuncay 

Uzundal, Ahmet İskender ve Zeynel Abidin Yavuz isimlerini tanıyor musun?
TANIK ADEM POLAT: Ogün Samast'ı isim olarak, Yasin Hayal'i de aynen öyle, yani 

şahsen tanımıyorum onları ama isim olarak o zaman duymuştum ben. 
MAHKEME BAŞKANI:  O tarihte ne için duydun, ne sebeple?
TANIK ADEM POLAT: Hrant Dink davasından dolayı.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, yani cinayetten sonra mı duydun, öncesinde de..
TANIK ADEM POLAT: Hayır cinayetten sonra, cinayetten sonra. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Bu şahıslarla alakalı bir adli olay olmuş muydu hiç 

senin de haberdar olduğun, Jandarma Karakoluna yansıyan?
TANIK ADEM POLAT: Hrant Dink'ten önce mi yoksa sonra mı?
MAHKEME BAŞKANI:  Önce, cinayetten önce. 
TANIK ADEM POLAT: Hayır hayır cinayetten önce onları hiç isim olarak duymadım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bilmiyorsun. 
TANIK ADEM POLAT: Hı hı.
MAHKEME BAŞKANI: Peki bu Satılmış Şahin ile birlikte yanınızda Recep Koçpınar 

varken Adem Bülbül isimli bir şahsı Kırklareli'ne götürdünüz mü, firari bir şahsı?
TANIK ADEM POLAT: Adem Bülbül, Kırklareli değildi o zaman tahminen Edirne 

İpsala'ya mahkum götürdük ama mahkumun adını bilmiyorum.
MAHKEME BAŞKANI: İpsala'ya bir mahkum mu götürdünüz?
TANIK ADEM POLAT: He he İpsala'ydı yanlış hatırlamıyorsam. O zaman Trabzon 

nüfusuna kayıtlı bir askerdi firar etmişti. Ben, Recep Koçpınar ve Satılmış Şahin onu İstanbul'a 
götürdük, sevk komutanımız da Satılmış Şahin'di o zaman, oradan da Edirne İpsala diye 
hatırlıyorum, oraya götürmüştük.

MAHKEME BAŞKANI:  Doğrudan otobüs yoktu herhalde öyle mi?
TANIK ADEM POLAT: Anlamadım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Doğrudan otobüs yoktu herhalde gideceğiniz yere?
TANIK ADEM POLAT: Yok yok, Esenler'e gittik, Esenler'den...
MAHKEME BAŞKANI:  Aktarmalı mı gittiniz yani?
TANIK ADEM POLAT: Aktarmalı gittik. 
MAHKEME BAŞKANI:  Esenler otogarında ne kadar kalmıştınız?
TANIK ADEM POLAT: Esenler otogarında...
MAHKEME BAŞKANI:  Yani iki otobüs arasında ne kadar saat zaman vardı?
TANIK ADEM POLAT: Şimdi ne söylesem yalan olur ama tahmini süre herhalde...
MAHKEME BAŞKANI:  Kaldınız mı yani böyle beklediniz mi?
TANIK ADEM POLAT: Kaldık kaldık tabi, oturduk, çay da içtik, tatlı da yedik 

hatırlıyorum onları.
MAHKEME BAŞKANI:  Satılmış Şahin yanınızda mıydı?
TANIK ADEM POLAT: Satılmış Şahin yanımızdaydı ama bir arkadaşı o zaman... 
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Daha önce İstanbul Emniyetine de 2013-2014 civarında oraya götürüldüm, bir daha  ifade 
verdim orada da. Bir arkadaşı gelmişti, tabi arkadaşının ismini bilmiyorum, onlar ayrı...

MAHKEME BAŞKANI:  Otogara mı gelmişti arkadaşı? 
TANIK ADEM POLAT: Anlamadım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Otogara mı bir arkadaşı gelmişti? 
TANIK ADEM POLAT: Otogaraydı, herhalde o da polis memuruydu yanlış 

hatırlamıyorsam. Gelmişti o da selamlaştık, onlar gittiler ama ne kadar kaldılar, ne kadar 
konuştular onu bilmiyorum, benle Recep o zaman bir tatlı yedik otogarda, ondan sonra gelip bir 
daha çıktık gittik Edirne İpsala'ya gittik.

MAHKEME BAŞKANI:  Ne kadar, yani ne kadar süre gittiler?
TANIK ADEM POLAT: Bilmiyorum şimdi ne söylesem yalan olur geçmiş zaman 

sonuçta...
MAHKEME BAŞKANI:  Kısa bir süre mi, uzun bir süre mi işte yani iki otobüs 

arasındaki farkı o yüzden soruyorum?
TANIK ADEM POLAT: Yani nasıl diyeyim tahminen bir yarım saat var mıydı yok 

muydu tam olarak bilmiyorum hani ben ona net bir şey söyleyemem, çünkü 12-13 sene 
üzerinden geçmiş, o yüzden net hatırlamıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Yani sizin bulunduğunuz yerden bir yarım saat ayrıldı 
mı? 

TANIK ADEM POLAT: Yani tahminen ayrıldı diye düşünüyorum ama ne diyeyim 
yani şimdi kalkıp kimsenin günahına da girmek istemiyorum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Hatırladığın neyse, doğru neyse onu söyle.
TANIK ADEM POLAT: Çünkü hatırladığım şey neydi, benle Recep Koçpınar oturduk 

bir tatlı yedik başbaşa, ben onu iyi hatırlıyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Gelen arkadaşı da polis olarak bir arkadaşıyla mı 

görüştü?
TANIK ADEM POLAT: Yanlış hatırlamıyorsam polis memuruydu. Sadece bir 

merhabalaştık...
MAHKEME BAŞKANI:  Polis üniforması mı vardı?
TANIK ADEM POLAT: Hayır hayır sivildi. 
MAHKEME BAŞKANI:  Niye polis diye düşündün?
TANIK ADEM POLAT: O zaman o öyle tanıttı zannedersem, doğrudur, benim 

arkadaşımdır dedi herhalde, burada polis memuruydu, yani öyle hatırlıyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Aklında polis olarak mı kalmış?
TANIK ADEM POLAT: Aynen öyle.
MAHKEME BAŞKANI:  Görsen tanımazsın öyle mi?
TANIK ADEM POLAT: Anlamadım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Görsen tanır mısın?
TANIK ADEM POLAT: Tanımam çünkü yüzünü hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Ogün Samast değil öyle mi?
TANIK ADEM POLAT: Yok yok biliyorum o polis memurumuz diyor, hani Satılmış 

Astsubay'ın...
MAHKEME BAŞKANI:  Ogün Samast'ı sonradan gördün herhalde, o gün gördüğün 

kişi Ogün Samast mıydı?
TANIK ADEM POLAT: Hayır televizyonda ben Ogün Samast'ı o zaman gördüm, 

şapka başı...
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam gördün, o gün Satılmış'a gelen polis arkadaşı Ogün 

Samast mıydı?
TANIK ADEM POLAT: Hayır hayır o değildi. 
MAHKEME BAŞKANI:  Sonradan gördün, o değildi, doğru mu?
TANIK ADEM POLAT: O değildi doğrudur. 
MAHKEME BAŞKANI:  Sen Ogün Samast'ı görmedin o gün Esenler'de? 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 



   İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi                   2016/32 Esas

   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

  

 

 
 

  

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANIK ADEM POLAT: Hayır hayır, Ogün Samast'ı görmedim. 
MAHKEME BAŞKANI:  O polis arkadaş dediğin arkadaşı dışında başka biriyle 

görüştüğüne şahit oldun mu Satılmış'ın?
TANIK ADEM POLAT: Hayır. 
MAHKEME BAŞKANI:  Peki başka söylemek istediğin bir şey var mı?
TANIK ADEM POLAT: Başka söylemek... Yani hatırlamıyorum, eğer...
MAHKEME BAŞKANI:  Geri dönüş de yine Esenler üzerinden mi döndünüz, yine 

Esenler otogara gelip Esenler otogardan mı Trabzon'a döndünüz?
TANIK ADEM POLAT: Onu bilmiyorum işte, direkt mi geldik artık Esenler'den mi 

geldik hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Direkt araba yok dedin ya.
TANIK ADEM POLAT: Bilmiyorum işte hatırlamıyorum...
MAHKEME BAŞKANI:  Hatırlamıyorum. 
TANIK ADEM POLAT: Oradan artık direkt mi geldik, yine Esenler'e mi geldik, bir 

daha aktarma mı yaptık net olarak onu hatırlamıyorum ama gidişte Esenler'de aktarmalı 
gittiğimizi çok iyi hatırlıyorum mesela. 

MAHKEME BAŞKANI:  Evet peki. Var mı katılan tarafın sorusu?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir sorumuz olacak Hakim 

Bey. Pelitli'de meydana gelen asayiş olaylarının fazlalığından ötürü karakolun bir irtibat noktası 
kurulduğunu söylediniz. Hangi tarihler arasında kuruldu bu irtibat noktası ve kimler vardı o 
karakolda?

TANIK ADEM POLAT: Şimdi tarih olarak 2007'ydi tahminen, kıştı yani kışı iyi 
hatırlıyorum çünkü üşüyorduk, bir kahvehaneydi herhalde, bir kahveydi, seyyar karakola 
dönüştürülmüştü, işte gece sürekli devriyelerde oralarda dolaştığımız için orada bir kahvehaneyi 
seyyar karakol haline getirmiştik. Gece devriyesi ayrı gidiyordu, gündüz devriyesi ayrı 
gidiyordu.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Adem Bey somut 
olarak şeyi sorayım, Hrant Dink cinayetinden sonra mı kuruldu öncesinde mi kuruldu bu?

TANIK ADEM POLAT: Hrant Dink'in tarihini tam olarak söyler misiniz bana cinayet 
tarihini.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007.
MAHKEME BAŞKANI:  Sen ne zaman tezkere almıştın Adem?
TANIK ADEM POLAT: Mayıs 20'ydi.
MAHKEME BAŞKANI:  2007 mi?
TANIK ADEM POLAT: 2007 evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  Cinayet öncesi mi sonrası mı diye soruyor.
TANIK ADEM POLAT: Bilmiyorum yani kıştı, kış ayıydı, Ocak da muhtemelen zaten 

kış olduğu için tam olarak bilmiyorum öncesinde miydi sonrasında mı onu hatırlamıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. Benim sorum bu 

kadardı Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI:  Peki. Var mı sanık tarafından? İddia Makamının sorusu var 

mıdır?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: (Anlaşılmadı! 00:10:35) 
MAHKEME BAŞKANI:  Peki Adem teşekkürler, görüşmeyi sonlandırıyoruz.
TANIK ADEM POLAT: Ben teşekkür ederim.

(***KAYDA SON VERİLDİ***)

12/06/2019 TARİHLİ 94. CELSE 3. BÖLÜM

MAHKEME BAŞKANI: Kaydımız başladı Recep, hangi dönemde askerlik yapmıştın?
TANIK RECEP KOÇPINAR: 2015 olması lazım efendim...
MAHKEME BAŞKANI:  2005.
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TANIK RECEP KOÇPINAR: 2005 evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  2005 yılında Trabzon'da, doğru mu?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet Trabzon Merkez'de.
MAHKEME BAŞKANI:  Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığında?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Var mı hatırında kalan komutanlar kimlerdi o zaman?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Karakol Komutanımız Cevat Başçavuş'tu hatırladığım 

kadarıyla, Tim Komutanım Kenan Uzmandı, soyadı olarak belki bilemeyebilirim ama isim 
olarak çıkarabilirim. Benim bildiklerim yani aklımda kalanlar bunlar. Kenan Uzman Tim 
Komutanımdı, Karakol Komutanım da Cevat Başçavuş'tu. İlk başladığımda Mehmet Yüzbaşı 
vardı, ondan sonra yerine başka bir yüzbaşı gelmişti, onun adını tam hatırlayamıyorum.

MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Hangi tarihe kadar yaptın askerliği, 2005 yılında 
başladın askerliğe...

TANIK RECEP KOÇPINAR: 2005'te başladım 2006'nın sonuna doğru tezkere aldım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yani 2006 7.ayda mı?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  2005 yılı 12.ayında başlamışsın...
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  2006'nın 7.ayında...
TANIK RECEP KOÇPINAR: Tezkere aldım.
MAHKEME BAŞKANI:  Yok cezaevine girmiş...
TANIK RECEP KOÇPINAR: Cezaevine girdim cezaevinden çıktım evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  2007 yılının 5.ayına kadar.
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet 2007'nin 5.ayında tezkere aldım.
MAHKEME BAŞKANI:  Bu askerlik yaptığın karakol Pelitli Beldesine de bakıyordu 

değil mi?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet Pelitli Beldesine bakıyordu, havaalanına 

bakıyordu...
MAHKEME BAŞKANI:  Pelitli'den tanıdıkların var mı?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yok, tanıdıklarım yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Ogün Samast'ı tanır mısın, hiç duydun mu askerlik yaparken?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Efendim bir kere karşılaştık o da komutanımız, yani biz 

aracın içindeydik  komutanımız da "Nabıyon Ogün" dedi, isim olarak yani, "İyiyim komutan" 
dedi öyle bir şey yaptım isim olarak. 

MAHKEME BAŞKANI:   Evet. Hangi komutanla karşılaşmıştı?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Satılmış Astsubay efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Satılmış Astsubay Ogün'ü Pelitli Beldesinden tanıyor o 

zaman?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Tanıyordur efendim tanımasa isim olarak hitap etmez 

sanmıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  "Napıyon Ogün" dedi, o da "İyiyim komutanım" dedi öyle 

mi?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet, iyiyim dedi ondan sonra devam ettik biz arabayla.
MAHKEME BAŞKANI:  Yani sen Ogün'ü orada gördün?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet orada gördüm.
MAHKEME BAŞKANI:  Başka gördün mü?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Başka bir de cinayetten sonra gördüm efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Nerede? 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Televizyonlarda. 
MAHKEME BAŞKANI:  He televizyonda gördün.
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Peki bu televizyonda gördüğün ve o gün Satılmış'la konuşan 
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Ogün'ü başka bir tarihte gördün mü?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Başka bir tarihte görmedim efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Esenler otogarında gördün mü mesela?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Görmedim efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Adem Polat'ı hatırlıyor musun?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet benim devremdi. 
MAHKEME BAŞKANI:  Senin devren. Adem Polat'la birlikte Satılmış Şahin'le bir 

firari götürdünüz mü başka bir ile?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet götürdük, Edirne'ye mi ne götürmüştük efendim, 

herhalde Edirne'ydi hatırladığım kadarıyla.
MAHKEME BAŞKANI:  Nasıl götürdünüz? 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Otobüsle efendim, otobüse bindik, en arka taraftan arka 

koltukların biletlerini aldılar, biz en arka tarafa oturduk götürdük efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Esenler'e vardınız, İstanbul Esenler otogarına.
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  Oradan aktarmalı olarak mı geçtiniz Edirne'ye?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet aktarmalı geçtik, gelirken de aktar...
MAHKEME BAŞKANI:  Ne kadar süre beklediniz otogarda, iki otobüsün...
TANIK RECEP KOÇPINAR: Gidişte beklemedik de efendim dönüşte bekledik diye 

hatırlıyorum, yani 1-2 saat falan bekledik orada, yukarıda biz oturduk Adem arkadaşla, 
silahlarımız falan da vardı...

MAHKEME BAŞKANI:  Gidişte mi 1-2 saat beklediniz?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. Dönüşte efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Dönüşte. Gidişte? 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Gidişte beklemedik efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yanlış hatırlıyor olabilir misin gidiş veya dönüşte bekleme 

olayını?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Olabilir efendim yanlış hatırlıyor olabilirim.
MAHKEME BAŞKANI:  Adem Polat çünkü dönüşü hatırlamıyorum da gidişte biraz 

beklemiştik dedi.
TANIK RECEP KOÇPINAR: Olabilir efendim. Şimdi şöyle hatırlıyorum ben, hatta 

Adem'le biz oturduk orada uçakların kalktığı falan gözüküyordu, sayıyorduk işte kaç tane uçak 
kalkmış falan diye, o iyi aklımda kalmış efendim, dün gibi hatırlıyorum. 

MAHKEME BAŞKANI:  Adem'le tatlı yediniz mi orada?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Efendim? 
MAHKEME BAŞKANI:  Adem'le tatlı yediniz mi otogarda?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Otogarda tatlı yedik mi onu hatırlamıyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Hatırlamıyorsun. 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Hayır. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bu otogarda bekleme esnasında, gidişte veya dönüşte neyse 

yanlış hatırlıyor olabilirsin, doğru da hatırlıyor olabilirsin, gidiş veya dönüşte bu beklemeler 
esnasında Satılmış Şahin yanınızda mıydı?

TANIK RECEP KOÇPINAR: Bir kısım yanımızdaydı bir kısım da kayıptı, yani 
aşağıya falan gitti o, biz üst kata çıktık iyi hatırlıyorum, üst katta bekledik.

MAHKEME BAŞKANI:  Bir arkadaşı geldi mi hiç yanına?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yok görmedim efendim, hatırlamıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Satılmış biriyle görüştü mü siz beklerken?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Görmedim efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Görmedin ama böyle bir şey hatırında var mı biriyle görüşüp 

görüşmediği?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yok hatırımda da yok efendim, olsa söylerim.
MAHKEME BAŞKANI:  Polis bir arkadaşı gelip onunla görüştü mü? 
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TANIK RECEP KOÇPINAR: Vallahi hatırlamıyorum ki efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Hatırlamıyorsun. Tatlı yediğinizi de hatırlamıyorsun 

Adem'le?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Onu da hatırlamıyorum, hayır efendim hatırlamıyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yani peki Satılmış sizin yanınızdan ayrıldığında kaç dakika 

ayrılıyordu, uzunca bir süre gittiği oldu mu bir yere?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Valla bir yarım saat kırk beş dakika yoktu efendim, öyle 

hatırlıyorum ben.
MAHKEME BAŞKANI:  Esenler otogarda Ogün Samast'ı görmedin giderken veya 

dönerken?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yok görmedim efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Görsen tanır mıydın?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yani sima olarak belki, bilmiyorum efendim tanıyabilir 

miyim tanıyamaz mıyım o an yani. Ogün Samast'ı sadece ben konuştuğunda da beyaz bir bere 
vardı efendim bi öyle hatırladım yani.

MAHKEME BAŞKANI:  Televizyonda? 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. Bir de yani komutanımızla konuştuğunda da yine 

başında beyaz bere vardı, dün gibi hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam. Görsen hatırlardın yani Esenler'de?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Görsem hatırlardım efendim ben. 
MAHKEME BAŞKANI: Dikkatini çeken bir anormallik oldu mu komutanla, 

Satılmış'la alakalı, gidiş dönüş esnasında?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yok efendim öyle bir şey olmadı.
MAHKEME BAŞKANI: Anormal bir şey oldu mu?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Öyle bir şey görmedim, yaşamadım. 
MAHKEME BAŞKANI: Var mı sorunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Birkaç tane olacak. Recep 

Bey.
TANIK RECEP KOÇPINAR: Efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul C. Başsavcılığına 

8 Nisan 2013 yılında bir ifade vermişsiniz, aslında şu an söylediklerinize benzer şeyler 
söylemişsiniz.

TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Demişsiniz ki bu 

ifadenizde; "2006 Aralık ayında Pelitli'de devriye görevi yaptığımız sırada Devriye 
Komutanımız Jandarma Astsubay Çavuş Satılmış Şahin yolda iki kişiyi gördü, bunun üzerine bu 
iki kişinin yanında durduk, Satılmış Astsubay bu iki kişiden birisine hitaben 'Nabıyon lan Ogün' 
dedi, karşıdaki kişi 'İyiyim komutanım sağolun' dedi, Satılmış Astsubay 'Hadi sonra görüşürüz' 
diyerek oradan ayrıldık." Böyle mi oldu olay tamamen? 

TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. Biz minibüsün arka tarafında devriye atıyorduk, 
devriyedeydik biz, Adem arkadaşım da vardı, öyle bir muhabbet geçti, devam etti ondan sonra 
bir daha da görmedim efendim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, sonra görüşürüz 
diyerek ayrıldınız oradan öyle mi?

TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki orada görev yaptığınız 

dönemde Yasin Hayal, Erhan Tuncel, Zeynel Abidin Yavuz, bu şahıslardan herhangi birisiyle 
herhangi bir sizin irtibatınız oldu mu, bu şahısları bilir miydiniz yoksa cinayetten sonra 
televizyondan basından mı duydunuz bu kişileri? 

TANIK RECEP KOÇPINAR: Hayır, bu cinayetten sonra böyle ev aramaları falan oldu 
isimleri orada duydum ben. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yoksa örneğin hani en 
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bilinen kişi olarak Yasin Hayal'i bilir miydiniz orada görev yaparken?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Hayır bilmezdim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bilmezdiniz, tamam. Size 

son soruyu soracağım sonrasında bırakacağım. Demişsiniz ki yine İstanbul C. Başsavcılığına 
vermiş olduğunuz ifadenizde; "Jandarma Çavuş Satılmış Şahin ile yaptığımız devriye 
görevlerinde 10-15 gün arayla özellikle gece devriyelerinde Pelitli Aydınkent Sitesi civarına 
gidiyorduk, Satılmış Astsubay buraya geldiğimizde 'Beni biraz bekleyin' diyerek yanımızdan 
ayrılırdı, site içerisine doğru gittiğini görüyorduk, araba içerisinde Satılmış Astsubay'ı yarım 
saat kadar beklerdik ama bu süre içerisinde kimin yanına ya da nereye gittiğini bilmiyorum, 
muhtarlığa veya adres sormaya gitmiyordu." demişsiniz. Öyle mi olurdu?

TANIK RECEP KOÇPINAR: Doğrudur efendim, aynen doğru efendim, tam dediğim 
gibi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki düzenli olarak mı bu 
yaşanırdı, yani..?

TANIK RECEP KOÇPINAR: Yok efendim düzenli olarak değil, yani ara sıra, bazen 
yani. Devamında yani her akşam da... Satılmış Astsubay'la her çıktığımızda olmazdı, bazen 
olurdu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bazen olurdu, olduğu 
zaman böyle mi olurdu, bu şekilde mi yaşanırdı?

TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki tamam benim 

sorularım bunlar. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet gel. İddia Makamının sorusu var mı? 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: (Anlaşılmadı! 00:09:32)
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Sayın Başkanım, Değerli Mahkeme Üyeleri. Birkaç hususa 

değinmek istiyorum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Bu Satılmış Şahin değil mi, isim mi değiştirmiştin?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet Satılmış Şahin, daha sonra ismimi değiştirdim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, tamam.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Dalga konusu olduğu için ismimi değiştirdim. Şimdi bir 

önceki arkadaşımız Adem Polat, şu an yok kendisi, Pelitli Beldesine geçici asayiş karakolu 
kuruldu dedi, bu geçici asayiş karakolu Hrant Dink cinayetinden sonra oldu, orası malum biraz 
popüler bir şey oldu, herkes giriyordu çıkıyordu, komutanlarımızın takdiriyle değerlendirildi 
oraya bir geçici asayiş karakolu kuruldu. Öncesinde öyle bir şey kesinlikle yoktu, bu bir. Şimdi 
otogar mevzusunda efendim biz biletlerimizi aldık... Bir soru sorabilir miyim?

MAHKEME BAŞKANI:  Tabi sorunu sor zaten önce.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Recep Koçpınar bizim bu görevlerimiz rutin miydi, her 

yere sizinle beraber gidiyor muyduk?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Gidiyorduk evet. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Mahkum sevklerine gidiyor muyduk?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet genelde mahkum sevklerine ben gidiyordum, ya 

siz geliyordunuz ya da havaalanında bir astsubayımız da vardı adı tam olarak aklıma gelmiyor 
onunla da gidiyorduk bazen.

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Başka karakol. 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Genelde öyle oluyordu. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: İkinci bir sorum: Biz otogara ilk gittik Esenler otogarına...
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Esenler otogarından sonra tekrardan bilet alıp, yer 

bulamayıp bilet alıp Kırklareli Lüleburgaz'a gitmedik mi?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Evet, Edirne...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Daha sonrasında... Edirne değil Kırklareli, Edirne arabasına 

bindik doğru öyle hatırlıyorum.
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TANIK RECEP KOÇPINAR: Ben de öyle hatırlıyorum.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: İlk ifademde de öyle karıştırmıştım zaten vermiştim. 

Dönüşte de benim mahalleden bir arkadaşım geldi, oturduk orada pastahanede çay kahve falan 
içtik, tatlı falan yedik, daha sonra sigara içmek için aşağıya inip kapının önünde sigara falan 
içtik, daha sonra da zamanımız doldu, 9 - 9 buçuk gibi miydi, saatleri hatırlamayabilirim tam, 
daha sonra binip direkt gitmedik mi. Ben nereye ayrıldım yani, bir yere ayrıldı falan 
diyorsunuz? 

TANIK RECEP KOÇPINAR: Komutanım şimdi ben oradan sade biz üst kısımda... 
Bileti aldık biz üst kısma çıktık siz aşağıya indiniz...

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Doğru.
TANIK RECEP KOÇPINAR: 10 dakika, 15 dakika, yarım saat artık neyse onu tam 

olarak bilemiyorum ama dediğim gibi olay bu yani ben yalan falan söylemedim de, neyse 
(Anlaşılmadı! 00:12:34) söyledim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Yani ayrılıp ayrılmadığını hatırlıyor musun net olarak Recep?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Hatırlıyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Biz üst kısma çıktık, Adem arkadaşım vardı, hatta 

ikimiz beraberdik silahlarımız da yanımızdaydı, hatta oradan uçakların kalktığını 
görebiliyorduk, dedik de hatta 'Lan amma uçak kalkıp iniyo buraya' diye saydık da hatta Adem 
arkadaşımla, iyi hatırlıyorum, dün gibi hatırlıyorum efendim. 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Başkanım doğrudur ayrıldık, sigara içmeye ayrılmışızdır 
yani orada...

MAHKEME BAŞKANI:  Anladım, o görüştüğün kim polis mi gelen?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Polisti, şu an sağlık memuru, mahalleden arkadaşım, 

yıllardır görüş...
MAHKEME BAŞKANI:  O zaman polis miydi, Adem'in söylediği doğru mu yani polis 

arkadaşın? 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Motosikletçiydi, yanlarına da geldi oturduk biraz da, şu an 

hatırlamayabilir ama.
MAHKEME BAŞKANI:  Bu hatırlamıyorum dedi de Adem polis bir arkadaşı diye 

hatırladı. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Motosiklet bölümündeydi, işte çocukluk arkadaşımdı, hatta 

telefon kayıtlarında, HTS kayıtları da var efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Onun seni aradığı öyle mi?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet evet. Önceki duruşmalarda da hep söyledim, 

ifadelerimde de bunu belirtmiştim. Yani arkadaşımla bu şekilde bi görüştük, kendisini de 
dinleyebilirsiniz, hiçbir sakınca yok. Yani HTS, baz sinyallerim benim otogardan ayrılmadığıma 
hepsi şahi... Yani vardır ortada.

MAHKEME BAŞKANI:  Evet. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şunu da söyleyebilirim; yani orada böyle bir cinayet olmuş, 

ortada kameralar var, yani zaten hep kameralar araştırılmış, yani kameralardan neden 
bakılmamış efendim, zaten o günden beri ben ifade veriyorum, o gün de ben soruşturmaya dahil 
edilmiştim, kameralar her yeri çekiyor yani onu görebilirlerdi, bakılabilirdi, belki de bakılmıştır 
haberimiz yok. Biz hiçbir şekilde (savunma gibi oldu ama) hiçbir şekilde ben bir yere gitmedim. 
Bir de şöyle bir durum var; İstanbul'un göbeğinde otogarda silahlı, kamuflajlı, G-3'lü göbekte 
bekliyoruz, bu insanlar bana emanet edilmiş, mahkum var, diğer türlü teslim ettik geri geliyoruz, 
Allah göstermesin yani silahını birisi alsa, birine bir şey olsa, infial olur yani öyle bir... Bunu 
riske alıp da ben ayrılayım gideyim bir yerlere falan öyle bir şey yok efendim. He ayrıldım evet 
ayrılmışımdır sigara içmeye ayrılmışımdır, yanında, sağında solunda, oralardayımdır yani başka 
bir yere kesinlikle gitmem.

MAHKEME BAŞKANI:  Tesadüf mü diyorsun yani Esenler'deki o gün oradaki 
buluşma, yani buluşma derken...
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SANIK VOLKAN ŞAHİN: Arkadaşımla buluşma mı, hayır tesadüf değil planlı...
MAHKEME BAŞKANI:  Yok yok arkadaşınla değil ya, Ogün'ün de o otogarda o 

tarihte olması bir tesadüf mü diyorsun?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim kesinlikle tesadüf, orada olduğunu da bilmiyorum, 

orada da yok diye biliyorum, yani medyada falan bir sürü şeyler çıkıyor, Ogün Samast'ın öyle 
bir şeyi yok, orada değil yani, biz gitmiştik zaten, akşam bindik gittik. Konu şu, Ogün Samast'ı 
gördüm diyorsun, tanıyorum diyorsun, yani orada merhaba dedin falan dedin bu şekilde.

MAHKEME BAŞKANI:  O doğru mu o söylediği?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Şimdi ben bir şey soracağım sana, daha önceki dönemde 

Ogün Samast'ın bir kasten yaralama olayı olmuş, o olaylara falan gittin mi?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Hayır gitmedim. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Biz sonradan öğrendik bunları, zorla getirme kararları 

olmuş, adli olaylar olmuş yani karakolda. Bunları biliyor musunuz? Çünkü sadece benimle 
gitmiyordun herkesle gidiyordunuz, devriyelere gidiyordunuz.

TANIK RECEP KOÇPINAR: Hayır ben gitmedim komutanım gitsem gittim derim 
yani, daha önce olay olduysa da aklımda da büyük ihtimal %100 kalırdı, söylerdim de. Ben 
Ogün Samast'ı bir orada sizin işte oradaki şeyden bereden bildim yani. 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Faruk Uzman'la Pelitli Beldesinde üniversitesinin oradan 
almışsınız karakola yani devriye... İfadesini almak için, burada Cevat Başçavuş anlatmıştı.

TANIK RECEP KOÇPINAR: Valla o an ben var mıydım yok muydum bilemiyorum 
ama ben almadım diye hatırlıyorum bir de benim tek hatırladığım Ogün Samast adını 
komutanım yani sizin orada 'Nabıyon Ogün' dediniz, beyaz bere de kafasındaydı iyi 
hatırlıyorum, dün gibi hatırlıyorum, hepsi o yani.

MAHKEME BAŞKANI:  Sen Ogün'ü tanıyor musun Pelitli Beldesinde?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Hayır efendim kesinlikle ne yüz yüze ne telefonla...
MAHKEME BAŞKANI:  Naber Ogün diye konuşmadın mı yani? 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben kesinlikle tanımıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Başka biriyle konuştun mu naber diye?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Herkesle konuşurum ama onunla denk gelmemişimdir.
MAHKEME BAŞKANI:  Pelitli Beldesinde?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet, Pelitli Beldesinde konuştum herkesle konuşuyorum 

ama...
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam, Ogün de Pelitli'den değil miydi?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Doğrudur ama Pelitli Beldesi küçük bir yer değil büyük bir 

yer. 
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Olaylar falan olmuş, asayiş olayları, karakoldan bazı 

insanlar, başkaları da tanıyor yani. Şimdi ben onu tanımıyorum ama Erhan Tuncel'i tanıyorum, 
Tuncay Uzundal'ı tanıyorum, Tuncay Uzundal'ı tanıdım ondan sonra Erhan Tuncel'i tanıdık, 
öyle diyaloğumuz oldu, muhabbet, konuştuk yani ama ben Ogün Samast'ı kesinlikle 
tanımıyorum, Yasin Hayal'i falan kesinlikle tanımıyorum. Diğer türlü hiçbir şekilde denk...

MAHKEME BAŞKANI:  Yanlış mı hatırlıyor yani Recep?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikle yanlış hatırlıyorlar yani. He karakolumuzdaki 

diğer personeller...
MAHKEME BAŞKANI:  Recep söylüyor zaten, öbürü söylemedi bir şey.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Karakolumuzdaki diğer personeller biliyorlar, adli olaylar 

olmuş, ben de bunları sonradan öğrendim, burada öğreniyoruz hepsini bunların. Ben hiçbir 
şekilde duymadım, görmedim. Hatta Faruk Uzman'ın Ogün Sa...

MAHKEME BAŞKANI:  Sen Ogün Samast'ı ne zaman duydun ismini, ne zaman 
tanıdın?

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ben cinayetten sonra duydum.
MAHKEME BAŞKANI:  Sonra duydun.

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 



   İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi                   2016/32 Esas

   Alaaddin ÇETİNASLAN e-imza        

  

 

 
 

  

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Gerçekten de öyle cinayetten sonra duydum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Daha öncesinde görmedin?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikle efendim hiçbir şekilde görmedim duymadım. 

Faruk Uzman telefonunda da komutanım diye kayıtlıydı, belki onunla karıştırıyor olabilir yani, 
burada söylediler, tanıyor yani... 

MAHKEME BAŞKANI:  Ogün'le konuşan Satılmış Şahin miydi Faruk Aydoğdu 
muydu?

TANIK RECEP KOÇPINAR: Satılmış Astsubaydı efendim, iyi hatırlıyorum, dün gibi 
hatırlıyorum. 

SANIK VOLKAN ŞAHİN: Madem konuştum, nerede konuştum, hangi bölgede?
TANIK RECEP KOÇPINAR: Nabıyon Ogün... Pelitli bölgesinde mi...
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Neresinde? 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Artık tam bölgenin neresi olduğunu bilemem ki şu an 

nasıl bileyim komutanım. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Koskocaman yer efendim Pelitli bölgesi. 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Yani bilemem ki neresinde konuştuğunuzu. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: O zaman yalan. 25 bin, 30 bin nüfus var. 
TANIK RECEP KOÇPINAR: Ben şu an bile askerliğin zaten yarısını unutmuşum. 
MAHKEME BAŞKANI:  Peki var mı sorun başka? 
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Efendim şimdi Aydınkent Sitesini sordu, orada da benim 

bir arkadaşım vardı mahalleden, memleketimizden, üniversite okuyordu, ben de geçtim efendim 
yani, mesleğimin ilk başıydı, üniversiteyi kazanan arkadaşlarım oluyordu, onlarla konuşmuştum 
odur, Aydınkent Sitesinde başka kimseyi tanımıyorum yani. 

MAHKEME BAŞKANI:  Bu polis arkadaşının adı soyadı ne?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Ahmet Kahveci.
MAHKEME BAŞKANI:  Ahmet Kahveci.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  Nerede yaşıyor?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Amasya'da şu an, Amasya'da yaşar. Sağlık memuru şu an.
MAHKEME BAŞKANI:  Ahmet Kahveci. Nerede sağlık memuru?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Amasya Devlet Hastanesi'nde olabilir, Devlet Hastanesi'nde 

mal alım satım...
MAHKEME BAŞKANI:  Amasya Devlet Hastanesi'nde sağlık memuru.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:  O gün bir tek onunla görüştün?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Doğrudur Başkanım sadece o.
MAHKEME BAŞKANI:  Başka ayrılmadın, biriyle görüşmedin?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Kesinlikle efendim, telefon kayıtlarım, sinyallerim, 

HTS'lerim hepsi bellidir.
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam. Ahmet Kahveci, Amasya Devlet Hastanesi'nde 

sağlık memuru.
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Evet. Mahalleden arkadaşım. Halen de görüşüyoruz. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet, tanık olarak dinlenilmesini istiyor musun?
SANIK VOLKAN ŞAHİN: Benim için fark etmez, dinlenilmesi gerekiyorsa dinlenilsin, 

daha iyi olur.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam oturabilirsin. Başka soru veya tanık beyanına karşı 

diyeceği olan yoksa sonlandıracağız görüşmeyi. Var mıdır? Yok herhalde. Tamam Recep 
teşekkürler, bağlantıyı oradan kapatsınlar.

TANIK RECEP KOÇPINAR: Tamam efendim sağ olun.
(***KAYDA SON VERİLDİ***)


